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POOBLAŠČENA INVESTICIJSKA DRUŽBA 

e terme Čatež d.d. 
lopMMra c 35, «290 b r a ž l o , Mlomnip 

Slavnostni trak je prerezal župan Jože Avšič. Spominska fotografija 
s solastniki: Tomislav Jurman, Viktor Cetin, Dušan Jurkas in Dušan 
Sik. 

I S S N I S I S - T V S I 
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l i l i I UUBUANA' 
I H U J TEL.: 061/125-10-14,125-70-5« 
RAZVOJNA DRUŽBA d.d. ODKUPUJE 
PRIVATIZACIJSKE DELNICE IZ JAVNE 

PRODAJE: Droga, Union, Kovinotetina, 
Sava, Marcator, Krka, Pivovarna Laško, 
Lak, Julon, Mirna Portorož, Radenska. 

ODKUPNA MESTA: 
KRŠKO: ADO d.o.o. KRŠKO, 

TEL.:06uo721-522 
NOVO MESTO: ADO d.o.o., 

PREŠERNOV TRG 5, TEL.: 068/321-225 

t l E ® KRŠKO 
CKŽ23 

- KRATKOROČNA POSOJILA 
- POSREDOVANJE PRI PRODAJI 
IN NAKUPU NEPREMIČNINE 
TEL.: 0608/21-522 
TEL.+FAX:0608/22-906 

068/321-225 
MOBITEL: 0609/614-460 

Pihalna 
orkestra videm 

in Kapele 
navdušila tudi 

v tujini 
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Tudi Posavci v 
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Veljko Jukič iz Monte Carla: 

Formula 1 -
nepredvidljiva 

monaška ruleta 
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Presenetljiva zmaga Francoza Oliviera Panisa - za krmilom 
francoskega ligierja -je predstavljala vrhunec izredno napete 
in selektivne dirke za veliko nagrado Monaka, kjer so do cilja 
prišli le štirje vozniki; trije poglavitni favoriti: Schumacher, Hill 
in Aleši so Izpustili priložnost za zmago, ob robu steze pa je 
ostal tudi Japonec Ukyo Katavama (levo). Foto: Veljko Jukič -
PRO STUDIO. Brežice 
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Naša,,anketa o referendumomaniji: 

Slovenec Slovencu 
Slovenec do konca 
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Ustanovitev pokrajinskega 
odbora SDM * 

Sevnica, maja - Na pobudo iniciativnega odbora je bil v hotelu 
Ajdovec ustanovljen pokrajinski odbor Socialdemokratske mladine 
za Posavje, Dolenjsko in Belo krajino, ki bo povezoval občinske odbore 
SDM po posameznih regijah, skupaj pa načrtujejo tudi vrsto aktivnosti, 
med katerimi bo prvo srečanje SDM v Črnomlju, nato v Karlčah, ter 
jesenske športne igre strank slovenske pomladi v Podbočju. (Galex) 

t j - PISMA BRALCEV 
Odgovor Cirila Kolešnika, Mateji Ko/uh-

Novak 
Spoštovana ga. tylateja Kožuh-Novak 

Vaše javno pismo papežu^ številke. Korektno bi bilo, da bi 
objavljeno v Našem glasu, bi me 
toliko ne motilo, čeprav je 
ironično, podcenjujoče in ni na 
nivoju poslanke pa čeprav 
prihaja iz Združene liste, Če bi 
tudi z njim ne vsiljevali vaše edino 
zveličevane resnice in pameti. 
Prav vse hočete učiti visoke 
morale in etike, z očitki pa se 
razmetavate na vse strani. Ve se 
koga branite, komu ne namenjate 
svojih kritik, njih in sebe 
postavljate na piedestal resnice 
in vse obsegajoče pameti. 

Vaše resnice in vaš prav je kot 
mrak, ki se priplazi v dan pred 
neurjem, ki ne čisti in osvobaja, 
ampak vklenjuje in jemlje 
svobodo, ki vzbuja tesnobo in 
nesigurnost. Vaše javno povabilo 
papežu je v bistvu neiskreno, saj 
vi v bistvu ne komunicirate s 
papežem, ampak obračunavate 
z vašimi domačimi nasprotniki. 
Vam je vaše povabilo le sredstvo 
in ne cilj. 

Sicer pa upam, da ste to svoje 
pismo prebrali in se zelo zamislili 
nad svojo dvoličnostjo in dvojnimi 
merili. Ali ste ob razpravah o 
problemu Tarna razmišljali, da bi 
delavcem Tarna lahko direktno 
pomagali, če bi od svoje plače 
namenili, recimo 15%, kot to 
sedaj predlagate papežu in 
omenjate šepetanja o stroških 
obiska ter navajate ogromne 

povedal vsaj glavne stroškovne 
postavke. Vi dobro veste, da 
papež ne bo direktno povzročil 
takšnih stroškov, ampak da bo 
največ denarja porabljenega za 
opremo, ki jo bo koristila policija, 
za infrastrukturo in še kaj, kar bo 
koristno uporabljeno še leta po 
papeževem obisku. 

Če bi komu morali postaviti 
vaše vprašanje: Ali vam bo 
prijetno hoditi po Potemkinovih 
vaseh, kakršen je Maribor sedaj 
...? Potem bi si ga morali le sebi, 
vašim strankarskim kolegom, 
vašim političnim zapustnikom in 
na koncu vseh državljanom 
Slovenije in novim kapitalistom. 
Ker si tega vprašanja ne 
postavljate, dejansko dokazujete 
vašo namero manipulirati z 
vsemi, ki so ali smo prečrtali vaše 
pismo. Cilj vašega pisma gotovo 
ni povabilo poglavarju 
Rimskokatoliške cerkve, ampak 
je vzbujati odpor do vsega kar je 
povezano z vero, verniki. Cerkvijo 
in ljudmi, ki jim ni vseeno ali bo 
naša država demokratična 
evropska država ali pa se bo 
vrnila tam kjer je bila pred letom 
1991. 

Vprašam se: Ali je ga. Kožuhova 
tudi sebe zamanipulirala? 

S spoštovanjem! 
Čisto preprost Ciril Kolešnik 

Pojasnilo 
Turistično društvo Cerklje ob 

Krki, bi radi podali nekaj 
pojasnil glede članka v 
»Našem glasu; z dne 9.5.96. 
V članku avtor navaja, da 
bomo prebivalci Cerkelj zaradi 
svetovnega padalskega 
tekmovanja dobili novo 
asfaltno prevleko tudi po 
poljskih poteh, nekateri pa 
bodo prišli do novih svilenih 
zaves,... 

Kdo bolj bi bil srečen, kot 
prebivalci KS Cerklje ob Krki, 
če bi do tega res prišlo. Tako, 
pa se borimo, da bi vsaj 
glavno cesto Krška vas-
Cerklje rešili veliko lukenj, ki 
tu sedaj »cvetijo: 

Veliko prošenj smo že 
poslali, vse do Ljubljane ( 
cesta je namreč v pristojnosti 

Republike Slovenije). Do sedaj 
še ne vemo, če se bodo naše 
prošnje uresničile. 

Tudi s telefonom imamo 
velike probleme. Prebivalci 
desnega brega Krke so že leta 
1982 plačali prispevke za 
telefon, pa še seda/ v nobeni 
vasi ne telefonirajo. 

Nove »svilene zavese*, pa 
bi marsikje v naši KS prav 
prišle, kot navaja avtor članka. 
Tako bi polepšali marsikatero 
domačijo, pa na žalost, vemo, 
iz tega ne bo nič. 

Sami se bomo morali 
potruditi, kot se trudimo tudi 
sedaj, da bi nam krajanom in 
obiskovalcem, kiprihajajovnaš 
učni center naredili kraj 
prijazen in lep. 
Turistično društvo Cerklje ob 
Krki 

»O miškah« 
Lutkovna skupina KOKIje ob dnevu odprtih vrat razveselila otroke, 

ki ne obiskujejo vrtca, z novo igrico -o miškah*. Otroci so se ob igrici 
naučili novo pesmico, ki jo je prebral ptič Fičfirič, ob koncu pa so si 
lutke ogledali še od blizu. Vse to se je dogajalo v brežiškem vrtcu 15. 
maja popoldan. 

Isto lutkovno igrico bomo predstavili tudi vašim, vrtčevskim otrokom. 
Z njo želimo lutkarice lutkovne skupine KOKI ob 50. rojstnem dnevu 
vrtca razveseliti vse naše male varovance. 

Hvaležne smo g. Janezu Bitencu, ki se je prijazno odzval na našo 
prošnjo in nam ustregel s tako veselo in zanimivo vsebino. 

Igrico smo in jo še bomo zaigrale Milena Skočaj, Andreja Ogorevc, 
Jožica Pangerčič In Jolanda Teropšič. 

Italijansko izsiljevanje, zavito v evropski celofan 

Poslanec Borut Pahor o zunanji politiki: 

Poslanec Borut Pahor v družbi s Silvom Gorencem, predsednikom 
Območne organizacije Združene liste socilanih demokratov Krško. 

Krško, 16. maja - Le nekaj ur 
po izglasovani nezaupnici 
zunanjemu ministru Zoranu 
Thalerju je naravnost iz 
parlamenta v krški kulturni 
dom, na povabilo Območne 
organizacije Združene liste 
socialnih demokratov Krško, 

prispel Borut Pahor, 
podpredsednik ZLSD ter 
poslanec v slovenskem in 
evropskem parlamentu, kije na 
javni tribuni spregovoril o 
slovenski poti v Evropsko 
skupnost ter drugih aktualnih 
vprašanjih slovenske zunanje 

politike. 
Borut Pahorje najprej navzoče 

seznanil z rezultatom glasovanja 
o nezaupnici zunanjemu ministru 
Thalerju, proti kateremu se sam 
zaradi osebnih razlogov ni želel 
opredeliti in se zato glasovanja 
ni udeležil. »Mogoče me zaradi 
te poteze čaka celo tovariška 
kritika,« je poudaril Pahor. 

O slovenski zunanji politiki in 
odnosih z Italijo je Borut Pahor 
povedal: »Italija še vedno 
»šraufa« Slovenijo, ki ji želi 
demonstrirati, da je njen politični 
boter, oz. pokazati Evropi, da ima 
politični patronat nad našo 
državo. Ozeleni luči za Slovenijo 
ni določal evropski parlament, 
ampak parlament v Rimu. Tudi 
španski predlog, ki ga je 
pripravila španska diplomacija, 
je italijansko izsiljevanje, zavito v 
evropski celofan.« 

Poslanec Borut Pahor je tudi 
poudaril, da je zgodba o zunanji 
politiki postala dominantna 

notranjepolitična tema, kar je za 
državo slabo. »Za Slovenijo je 
izredno pomebno, da ne postane 
notranjepolitični predmet Italije, 
kajti tega si res ne zaslužimo. 
Zato si zelo želim, da se odnosi 
z zahodno sosedo čim prej 
uredijo na enakopravni ravni,« je 
še dodal Pahor. (Galex) 

Borut Pahor 

Pioreja naše politike 
Ob izglasovani interpelaciji 

zoper zunanjega ministra 
Thalerja se poraja občutek, da si 
vse različne politike, želijo 
spremeniti Slovenijo v svojega 
talca in z njeno abolicijo pokazati 
zunanjemu svetu svojo 
proevropsko usmerjenost. 

Bolj kot proevropska 
usmerjenost pa je prisotna 
domneva o tem, daje občutek za 
državne interese parlamentu 
popolnoma tuj. 

Značilno za slovensko 
politično sceno je, da se takrat, 
ko nima oz. ne najde racionalnih 
rešitev, zateka k iracionalnim 
dejanjem. Nobena zamenjava 
kateregakoli ministra ni pogubna 
za obstoj države. Vedno pa je 
potrebno predvideti posledice 

takšnega početja in enostavno 
izračunati ali nam se takšen korak 
v določenem trenutku splača, 
oziroma ali je investicija pametna. 
Vse, tudi politika, je namreč samo 
»biznis«. 

V primeru rušenja Thalerja je 
bil ustvarjen velik »šou« in 
brezvreden »biznis«. Evropi smo 
še enkrat več dokazali, da v 
kritičnih trenutkih, nismo 
sposobni produktivnih misli 
ampak smo, kot adolescenti, 
obrnjeni k osebnim zameram in 
tako dolgo brcamo v tla, da si 
polomimo noge. Ko prosimo za 
mavčne obloge, vedno 
pokažemo na krivca za našo 
nesrečo in prsta nikdar ne 
uperimo vase. Dokler bo nad 
Slovenijo visel Demoklejev meč 

bolestnih ambicij posameznih 
političnih diletantov, tako dolgo 
bomo razprodajali svoj ugled in 
to pod tržno ceno. Pa kaj bi to -
pomembno je imeti oblast, četudi 
ne veš, kaj bi z njo počel. 

Naša zunanja politika v 
nobenem primeru ni bila 
bleščeča, bila pa je popoln odraz 
notranjih dogajanj. Zamere, 
nezaupanje, sovraštvo, so lahko 
atributi notranjega boja, no 
morejo pa biti temeljni kamen 
zunanje politike. Vedno, ko je 
zunanji minister potoval v svet, je 
za njim, iz različnih strankarskih 
logov, letelo kamenje, ob vrnitvi 
pa je bil pričakovan s kantami 
polnimi gnojnice. To se ni 
dogajalo samo Thalerju ampak 
tistim pred njim, enaka usoda pa 

čaka vse za njim. Za vse napake 
je pač potrebno najti krivca, 
najboljše tistega, ki ne strelja iz 
našega ampak nekega drugega 
rova. 

Vse dokler bomo Slovenijo 
delili na strankarske fevde, ne 
bomo mogli govoriti o nobeni 
strategiji in skupni politiki, ampak 
izključno o politiki fevdnih 
gospodov, katerih grabežljive 
roku segajo v žepe vsakuga 
posameznega državljana in mu 
poberejo desetino za svoje 
zmedene misli. Strup in sovraštvo 
se ponovno širita po naši državi. 
V dobro vseh nas bi bilo, da gS 
ne konzumiramo v prevelikih 
količinah. Oba, strup in 
sovraštvo, povzročata namreč -
smrt. Damjan Lah 

Združena lista in 
kapitalisti 

»ZLSD ni partija delavcev... 
ampak partija kapitalistov, 
domačih in tujih,* je na 
gromkem predvolilnem 
zborovanju SDS v Krškem 
patetično vzkliknil bivši tovariš 
Vinko Šušterič (član ZKJ 1963-
1987), nekdanji vodja razvojne 
službe v Vidmu oz. D. Salaju v 
Krškem. 

Poleg že znanih zlaganih obtožb 
na račun Silva Gorenca in še 
nekaterih vodilnih ljudi takratnega 
Vidma je to pot vzel v precep še nekaj 
drugih ljudi, vključno s predsednikom 
republike Milanom Kučanom, vse to 
povezal s klovnovskim norčevanjem 
iz projekta »VIDEM '92* in končal z 
zgoraj navedenim klicem. 

Možakar je v svoji novi politični 
preobleki neverjetno agilen, leta od 
sestanka na sestanek in prodaja svoje 
(ne)resnice o Vidmu in o svojih bivših 
sodelavcih. Očitno išče obliže za 
svoje srčne rane iz preteklosti in 
afirmacijo pri svojem novem 
Duhovnem vodji. Kakšno je njegovo 
resnično »sovraštvo« do vseh 
kapitalistov tega sveta, se vidi tudi po 
tem, da ni dokončal svojega dela pri 
Vidmu in odšel v inozemstvo delati 
za devize, medtem ko so kolegi 
namesto njega reševali investicijske 
reklamacije iz časa njegovega 

šefovanja. In to za skromne 
realsocialistične plače. Svoje delo v 
tujini je samovoljno podaljšal, za kar 
je seveda dobil odpoved delovnega 
razmerja v Vidmu. 

Druga srčna rana izhaja iz dejstva, 
da njegova kandidatura za glavnega 
direktorja Vidma ob mojem odhodu v 
pokoj septembra I990 ni bila sprejeta. 
Očitno nove Demosove oblasti ni 
uspel prepričati o svojih managerskih 
možnostih ali pa mu niso zaupali 
zaradi 23-letne komunistične 
preteklosti! Kdo ve? Morda bi o tem 
povprašal svojega šefa, bivšega 
ministra v Demosovi vladi. 

Sedaj pa k stvari. Projekt »Videm 
'92" je predstavljal organizacijske, 
kadrovske, ekonomske, tehnološke, 
marketinške in druge ukrepe, s 
katerimi smo načrtovali posodobitev 
svojega poslovanja in ga približati 
evropskim standardom. Takšni 
projekti niso bili nikakršna Vidmova 
posebnost. Številna slovenska 
podjetja so v desetletju I980-I990 
izvajala takšne projekte. Projekt je 
postavljal zelo zahtevne cilje, ki bi 
preobrazili Videm v sodobno 
evropsko podjetje. Za dosego teh 
ciljev, zlasti za tehnološko 
modernizacijo, so bila poleg ostalega 
predvidena skupna vlaganja, 
ustanavljanje mešanih firm in 
delničarstvo, kot način za pridobitev 
dodatnega kapitala. V prvi fazi je bilo 

potrebno pridobiti okoli I50 milijonov 
dolarjev. Ta predvidena 
dokapitalizacija podjetja ni imela 
nikakršne zveze z danes toliko 
očitanim odtujevanjem družbenega 
premoženja. Čudno je le, da naši 
današnji veliki apostoli surovega 
kapitalizma očitajo temu projektu 
skupna vlaganja, mešana podjetja, 
delničarstvo, torej načine ki bi ohranili 
v novem sistemu večinsko lastništvo 
domačega kapitala vključno z 
delavskimi delnicami. Velika škoda je, 
da se projekt ni mogel ostvariti, v 
dobro slovenskega gospodarstva, 
delavcev in občine. Zato so smešni, 
nevedni ali zlobni očitki, da je ta 
projekt povzročil kasnejšo katastrofo 
Vidma. 

Žal so po letu I989 nastale 
okoliščine, ki so privedle Videm v 
izredno težko situacijo. Istočasno z 
izgubo večine jugoslovanskega trga 
in krizo na svetovnem trgu papirja, se 
je v Vidmu začela bitka za preživetje, 
v kateri Videm ni bil deležen tiste 

nujne in za takrat še znosne pomoči, 
s katero bi krizo preživel in udejanil 
projekt »Videm«. Glede nato, da sem 
odšel septembra I990 v pokoj, naj 
nadaljno zgodbo o agoniji Vidma 
povedo drugi. Ta se nadaljuje preko 
Koržetovega sklada, Ljubljanske 
banke, domačih in tujih direktorjev 
vključno s pogodbami o njihovih 
plačah, prodaje nekaterih slovenskih 
papirnic in delov Vidma tujcem, pa 
vse do odločitve upniškega odbora 
o dražbi. Tudi občina Krško je 
glasovala za prodaja Vidma na 
dražbi, čeravno se sedaj njen 
predstavnik spreneveda. Z vso 
odgovornostjo pred javnostjo trdim, 
daje bil razplet Vidmove krize možen 
na drugačen način z nekaj več 
domiselnosti in občutkom za 
strateško pomembnost tega podjetja. 

ZLSD pa je in bo ostala stranka 
pretežno delovnih ljudi, kapitaliste pa 
naj bivši tovariš Šušterič išče drugod 
Ne bo mu jih težko najti. 

Silvo Gorenc Krško 

DARKO VUČAJNIK 
MALI OBREZ 27 
DOBOVA 
tel.: 00386/608 67-061 (SLO) 
tel.: 00385/41 795-714 (HR) 
-IZDELAVA EVROPSKIH VLEČNIH KLJUK 
-IZDELAVA IN MONTAŽA VLEČNIH KUUK ZA VSE TIPE AVTOMOBILOV 
-IZDELAVA PRIKOLIC IN KOVINSKE GALANTERIJE 
-POPRAVILO KMETIJSKE MEHANIZACIJE 
•PRANJE IN PESKANJE 

ATEST: 26118694 
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za oddajo nujnih obvestil je ponedeljek do 10. ure - Naš glas plačuje davek od prometa proizvodov po stopnji 5 % - Cena posamezne številke 120 tolarjev, za naročnike 100 tolarjev - OGLASI: 1 cm 
v koloni za ekonomske oglase 1.500 tolarjev, na prvi strani 100 % in na zadnji strani 80 % dražje, barvne oglase dodatno zaračunavamo; razpisi, licitacije ipd. 1.900 tolarjev. Male oglase sprejemamo 
na številko 0608/22-791. Za naročnike mali oglasi brezplačni, za nenaročnike do deset besed 1.300 tolarjev, vsaka nadaljnja beseda 120 tolarjev. Cene veljajo od 1.4.1996. 



Z zadnje seje OS Brežice 

Eni za, drugi proti, tretjim pa ni 
• v me jasno 

Povzetek triinpolurne razprave v zvezi z osnutkom odloka o ustanovitvi Zavoda za šport 
Kot smo že poročali, so na 

zadnji seji OS v Brežicah 
svetniki in vabljeni predstavniki 
nekaterih Športnih društev 
največ časa namenili obravnavi 
osnutka odloka o ustanovitvi 
Zavoda za šport, pri čemer se 
je pokazala velika neenotnost v 
vrstah športnikov, kar je izzvalo 
različne dvome in vprašanja 
tudi med tistimi, ki naj bi o 
zadevi odločali. Osnutek je bil 
na koncu sprejet, dopolnjen pa 
bo v obliki predloga moral priti 
še enkrat pred svetnike, saj je 
za sprejem predviden dvofazni 
postopek. Upati je, da bodo do 
takrat stvari svetnikom mnogo 
bolj jasne kot pri prvih dveh 
obravnavah in da se bodo 
odločili v prid mladih občanov, 
ki jim šport pomeni še kaj več 
kot le zapolnjevanje prostega 
časa. 

Anica Hribar, strokovna 
sodelavka v občinskem odseku 
za družbene dejavnosti, je ob 
predstavitvi gradiva dejala, da to 
predvideva v organiziranosti 
občinskega športa največjo 
mogočo mero demokratičnosti, ki 
pa se ne bo udejanila le s 
sprejemom akta, ampak z željo 
in voljo športnih delavcev, da se 
v delo zavoda tudi sami vključijo. 

Zatem so se v razpravo ob 
svetnikih vključili tudi nekateri 
gostje, nekaj zanimivih 
razmišljanj v zvezi s potrebo po 
drugačni organiziranosti 
brežiškega športa pa navajamo 
v nadaljevanju prispevka. 

Mimica Avsec, TVD Sokol 
Brežice: »V občini je premalo 
športnih objektov, pa še ti ne ne 
odgovarjajo normam. V občinski 
krovni športni organizaciji bi 
morala delovati stroka, program 
pa mora biti takšen, da bo 
vključeval vse športne panoge. 
Tega pri nas ni, zato danes 
stojimo pred vprašanjem, kako 
dograditi in usposobiti objekte, 
da bodo uporabni. Poglejmo 
samo primer dvorane pri osnovni 
šoli Brežice. Ni dograjena, a ima 
uporabno dovoljenje. Kdo si ga 
je upal izdati? Objekt nima 
garderob, nima sanitarij in je 

neprimerno ogrevan. Potrebno je 
tudi spremeniti tla, da bodo v njej 
lahko nastopala vsa društva, ki 
bi to želela. Toda to bo sedaj 
težko. Moralo bi se upoštevati že 
pri gradnji. Ne strinjam se, da ni 
bilo denarja. To ni res. Poglejte 
samo objekt na stadionu, ki je 
namenjen samo dvema kluboma. 
Je brezhiben, a se vanj še naprej 
vlaga. Presodite, ali je takšna 
politika v redu. Ker tako radi 
govorimo, da ni denarja, 
zahtevamo, da se izdela poročilo 
o gradnji športne dvorane pri 
osnovni šoli in objekta na 
stadionu, kot je to izdelano za 
telovadnico v Globokem, kar je 
lahko primer, kako se investicije 
upravičujejo. Denar, kolikor gaje 
na razpolago, naj se porablja 
racionalno in po dogovorjenem 
programu, brez samovolje 
posameznikov. Ker je torej še 
veliko nerazčiščenih zadev iz 
preteklosti, menimo, da odlok o 
ustanovitvi zavoda za šport ne bi 
smel biti sprejet. Pogrešam tudi 
izvleček stališč posameznih 
društev, ki bi moral biti podan 
svetnikom. Kot kaže, naj bi se s 
tem odlokom reševal le novi 
objekt na stadionu, za to pa res 
ni treba ustanoviti zavoda, saj bi 
za gospodarjenje z njim 
zadostovala že služba za 
vzdrževanje, strokovno plat pa 
tako rešuje športna zveza. Zavod 
ni edina rešitev za razvoj športa. 
Nasprotno! Ta športu jemlje 
sredstva.« 

Miha Škvarč, svet KS 
Dobova: »Poleg državnega in 
občinskega denarja smo 15 
odstotkov denarja za izgradnjo 
športne dvorane v Dobovi zbrali 
krajani sami s samoprispevkom. 
Zato se ne strinjamo, da bi z njo 
upravljal bodoči zavod, o čemer 
smo že pred časom obvestili 
vodilne občinske strukture, a se 
naša pripomba pri pripravi 
osnutka o odloku o ustanovitvi 
Zavoda za šport ni upoštevala. Z 
dvorano sedaj upravlja poseben 
upravni odbor pri dobovski 
krajevni skupnosti in krajani se 
zavzemamo, da bi bilo tako tudi 
v prihodnje.« 

Miha Škrlec, svetnik ZLSD: 
»To gradivo danes sploh ne bi 
smelo priti na mizo, ker ne 
vsebuje odgovorov na naše 
številne pripombe iz prejšnje 
obravnave. Plačani ste, da 
napišete, zakaj naših pripomb 
niste upoštevali. V ZLSD bomo 
glasovali proti odloku, ker želimo, 
da se stvari na začetku temeljito 
uredijo.« 

Jože Avšič, župan: »Ta 
občinski svet je že sprejel sklep, 
da je treba za področje športa 
ustanoviti neprofitno 
organizacijo. Predlagatelj je pač 

REKLI SO... 
Rekli so (seja brežiškega občinskega sveta): Anica Hribar, 

strokovna delavka v odseku za družbene dejavnosti na brežiški 
občini: »Pred vami je nekoliko obsežnejše gradivo, da bi vam bila 
slika o športu v občini bolj jasna.« Marjan Hladnik: »Po vsem tem, 
kar sem tukaj slišal iz ust Mimice A vsec, moram reči, da mi zadeve 
niso povsem jasne in bi potreboval dodatno pojasnilo.« 

izbral ponujeno varianto in zato 
ni kriv, če je na tak način izbral 
uresničevanje sklepa tega istega 
sveta. Kar se tiče pripomb, pa 
moram reči, da na zadnji seji 
nismo sprejeli nobenih. S tem 
odlokom namreč ne rešujemo 
lastninskih razmerij. Ta se bodo 
ugotavljala v poznejših 
postopkih.« 

Dragotin Sotler, svetnik SNS: 
»Če bomo ustanovitvi Zavoda 
rekli ne, bomo morali sprejeti 
rebalans proračuna, saj smo v 
sedanjem za 6 do 8 milijonov 
tolarjev znižali višino sredstev za 
šport. Je pa »zavod« dosti 
čistejša oblika organiziranosti kot 
»agencija«. Kljub temu pa bo 
občinski svet moral imeti nadzor 
nad delom Zavoda. Menim, da 
moramo maksimlno podpreti tisto 
obliko organiziranosti, ki bo 
najbolj koristila naši mladini in 
tekmovalnemu športu.« 

Franc Polovic, rokometni 
klub AFP Dobova: »Najprej naj 
povem, da sem tudi sam član 
komisije, ki je pripravljla vsebino 
odloka za ustanovitev Agencije 
oz. Zavoda, pa moram reči, da 
nekaterih pripomb in predlogov, 
izrečenih na komisiji, v 
predloženem osnutku ni zaslediti. 
Od občine dobimo za plačevanje 
najemnine dobovske dvorane 1,8 
milijona tolarjev, račun pa znaša 
dva milijona. Tu imam v mislih 
najemnino za tisti čas, ko v 
dvorani trenirajo naši pionirji in 
mladinci. Če bo pa sedaj nekdo 
skušal priti pred nas še z 
ekonomsko ceno, vam povem, 
da bo to pomenilo konec 
rokometa v Dobovi. Mladim pa je 
treba ponuditi vse kaj drugega 
kot ulico in gostilne!« 

Milena Jesenko, svetnica 
ZLSD in ravnateljica OŠ: »Tudi 
meni niso povsem jasni odnosi na 
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relaciji Športna zveza - Zavod za 
šport. Koliko manj denarja bodo 
dobila društva? Moram reči, da 
sem sprva podpirala ustanovitev 
zavoda, sedaj pasem v stiski. Kot 
svetnica bi morala biti za, kot 
ravnateljica pa ne. Zakaj pa ne 
bi bila šola upravljalec dvorane 
in je ne bi dajala ona v najem?« 

Henrik Omerzu, trener 
atletskega kluba FIT Brežice: 
»Po obširnem govoru gospe 
Mimice Avsec mi ni jasno, koga 
je zastopala. Najprej je govorila 
kot predstavnica Sokola, zatem 
pa kot predstavnica Športne 
zveze. Menim da smo vsi klubi, 
ki smo člani ŠZ, za ustanovitev 
Zavoda za šport, še posebej pa 
mi atleti, ki imamo še velike 
načrte za naprej. Vzgajamo 
veliko mladih ljudi in dosegamo 
zelo lepe rezultate. Pravite, daje 
objekt na stadionu namenjen le 
nogometašem in atletom, kar pa 
ni res. Vsi športniki v občini lahko 
uporabljajo tamkajšnje športne 
površine in fitness. Dejstvo je, da 
so se pogoji za športnike z 
izgradnjo novega objekta močno 
izboljšale, toda novinarji pišejo le 
o tem domnevnem samovoljnem 
posegu, o naših uspehih pa le 
malokdaj. Kot učitelj pozimi v 
šotoru ob šoli zjutraj zmrzujem ali 
pa pridem že ob sedmih in 
zakurim, da otroke pričaka vsaj 
kakih pet stopinj Celzija. Tega ne 
stori noben hišnik. Živim v 
prepričanju, da bomo športniki šli 
naprej, vendar ne tako, da se 
bomo prepirali med sabo. Za 
gospoda Polovica pa menim, da 
mu ob 350 tisoč DEM, kolikor jih 
zbere za prvoligaško ekipo, ne 
bo težko zagotoviti še dveh 
milijonov tolarjev za mladince in 
pionirje.« 

Marjan Hladnik, svetnik SDS: 
»Iz govorjenja Mimice Avsec in 
ostalih opažam, da obstaja velik 
antagonizem med športno zvezo 
in ostalimi športnimi dejavnostmi. 
Če je nekdo smatral za potrebno, 
da se ta stvar javno pove tukaj, 
na svetu, je prav, da govorijo tisti, 
ki se na zadevo spoznajo. Če 
sem prav razumel, kaže, da 
predlagana rešitev pomeni velik 
minus za Športno zvezo in 
delovanje športnih društev. Zato 
glede nato, da zadev ne poznam 
do potankosti, ostajam v dvomih 
in bi želel pojasnilo.« (ES) 

Ameriški veleposlanik na 
obisku pri krškem županu 

Krško, 15. maja - Na uradnem obisku v občini Krško seje mudil 
ameriški veleposlanik za Republiko Slovenijo Victor Jačkovich s 
predstavnikom za tisk in kulturo Domenicom R. Di Pasqualom, ki 
je hkrati predstojnik ameriškega informativnega centra v Ljubljani. 

Ambasadorja je predvsem zanimalo delovanje občinske uprave, 
življenje v občini, infrastrukturne težave in problemi v gospodarstvu. 
Pozornost je posvetil konkretnim težavam v podjetjih, za katera se ve, 
da so nekoč uspešno poslovala, danes pa so na robu propada, saj je 
bilo krško gospodarstvo nekoč v samem vrhu v Sloveniji. Na kratko 
so se ustavili tudi v Nuklearni elektrarni Krško. Zanimalo jih je tudi, 
kako se pri nas financirata šolstvo in zdravstvo in ali potrebujemo 
pomoč v tej smeri. Pogovor je tekel o ponudbi, ki jo je ameriška 
ambasada dala trem slovenskim županom, med katerimi je tudi Danilo 
Siter, da izkoristi v septembru možnost obiska v ZDA in se kot gost v 
treh tednih bivanja spozna z organiziranostjo ameriške lokalne 
skupnosti, predvsem šolstva in zdravstva ter ostale komunalne 
infrastrukture. Župan Siter je ponudbo prejel že v začetku leta, 
ambasador Jačkovich pa ga je ob tej priložnosti tudi ustno povabil. 
(Mr. Jožo) 

Delovni sestanek ministrstva in občine 
MMP Obrežje je velikega 

pomena za Posavje 
Brežice, 13. maja - Na 

delovnem srečanju Ministrstva 
za obrambo RS in Občine 
Brežice so predstavili gradivo 
za izgradnjo mednarodnega 
mejnega prehoda Obrežje, 
gospodarskega terminala 
Obrežje in izdelave 
lokacijskega načrta za 
avtocesto na odseku Obrežje-
Brežice. 

Projektanti Savaprojekt, ARHE 
in ZARJA so predstavili osnutek 
strokovnih podlag, ki so bile 
predstavljene že na izredni seji 
brežiškega občinskega sveta v 
Slovenski vasi. Strokovne 
podlage so izdelane na podlagi 
usmeritev Ministrstva za notranje 
zadeve, Ministrstva za finance, 
Ministrstva za okolje in prostor, 
DARS, Gospodarskega 
interesnega združenja in Občine 
Brežice. Predstavljene strokovne 
podlage bodo osnova za 
izdelavo osnutka sprememb 
prostorskih planskih dokumentov 
brežiške občine. Območje 
mejnega prehoda Obrežje je 

velikega pomena za Posavje, pa 
tudi za državo, zato si občina 
Brežice od njega veliko obeta. 
Predvsem z gospodarskega 
vidika, saj si obetajo večje število 
kakovostnih delovnih mest in 
izboljšanje celotne infrastrukture 
tega dela občine, ki meji na 
zagrebško regijo. 

Predstavniki Ministrstva za 
obrambo RS za prostorsko 
planiranje so predstavili potek 
priprave potrebne dokumentacije 
za lokacijski načrt avtoceste na 
odseku Obrežje-Brežice. 
Lokacijski načrt bo izdelal 
Urbanistični inštitut RS ob 
pomoči podjetij ACER in PNZ ter 
Zavoda za prostorsko 
načrtovanje in razvoj občine 
Brežice. Za spremljanje tako 
strokovnih kot vsebinskih nalog 
v zvezi z izgradnjo avtoceste bo 
župan Avšič imenoval projektni 
svet, kjer bodo poleg stroke 
sodelovali tudi predstavniki 
lokalnih skupnosti. Gradivo bodo 
državne institucije sproti 
dostavljale občini Brežice. 
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OBMOČNE OBRTNE 

ZBORNICE POSAVJA 

Dvojno članstvo 
Po obstoječi zakonodaji so vse gospodarske družbe in samostojni 

podjetniki posamezniki, ki na trgu samostojno opravljajo pridobitno 
dejavnost kot svojo izključno dejavnost, člani Gospodarske zbornice 
Slovenije ali/in člani Obrtne zbornice Slovenije. 

Skladno z določbami Zakona o gospodarskih družbah lahko fizične 
ali pravne osebe opravljajo eno ali več dejavnosti pod pogojem, da 
zanje izpolnjujejo z zakoni predpisane pogoje. 

Ta zakonska svoboda izbire opravljanja dejavnosti in načina 
opravljanja dejavnosti pripelje do primerov, da lahko fizična ali pravna 
oseba opravlja hkrati obrtne dejavnosti (po obrtnem zakonu) in 
neobrtne dejavnosti. Na podlagi opravljanja obrtne dejavnosti je 
takšna oseba po določbi 31. člena Obrtnega zakona (Uradni list RS, 
številka 50/94) obvezen član Obrtne zbornice Slovenije in Območne 
obrtne zbornice, na območju katere ima svoj sedež, z opravljanjem 
neobrtnih dejavnosti pa obvfezen član Gospodarske zbornice 
Slovenije. 

Kriteriji za ločevanja članstva 
Dvojni Član, torej obvezni član Gospodarske zbornice Slovenije in 

obvezni član Obrtne zbornice Slovenije, je tisti gospodarski subjekt 
(gospodarska družba ali samostojni podjetnik), ki sočasno opravlja 
gospodarske neobrtne dejavnosti in dejavnosti po obrtnem zakonu, 
je vpisan v obrtni register in ima obrtno dovoljenje. Zakonska podlaga 
za obvezno članstvo je določena v Zakonu o Gospodarski zbornici 
Slovenije in Obrtnem zakonu. 

Članstvo takšne osebe v obeh zbornicah pomeni zanjo tudi 
obvezno plačevanje dveh članarin v višini in na način, kot ju določijo 
pristojni organi GZS, OZS in OOZ. Niti obrtni zakon niti zakon o 
Gospodarski zbornici Slovenije ne vsebujeta določil, kako ravnati v 
takšnih primerih z obremenitvijo članarine, zato sta se zbornici, v 
skladu z zakonskimi pristojnostmi določanja članarine, medsebojno 
dogovorili o načinu plačevanja članarine za tako imenovane dvojne 
člane. To v praksi pomeni, da bo dvojni član tudi v primeru plačila 
članarine obema zbornicama plačal le ustrezni delež vsakemu sistemu 
zbornic glede na strukturo svoje dejavnosti, ki se določi na osnovi 
deležev obrtne oziroma neobrtne dejavnosti. 

Za določitev deleža obrtnega in neobrtnega opravljanja dejavnosti 
je bilo med zbornicama dogovorjeno, da se upošteva odstotek 
zaposlenih v obrtni in neobrtni dejavnosti in odstotek celotnega 
prihodka v obrtni in neobrtni dejavnosti. Te podatke bosta zbornici 
pridobivali od pravnih in fizičnih oseb na posebej pripravljenem 
obrazcu. Zbornici bosta praviloma upoštevali podatke, ki jih bodo 
dali gospodarski subjekti. V primerih, da bo izkazan dvom o netočnosti 
podatkov, bo takšne primere reševala posebna komisija, sestavljena 
iz članov obeh zbornic, ki bi v dogovoru z gospodarskim subjektom 
dosegla realno delitev na obrtni oziroma neobrtni del opravljanja 
dejavnosti. 

Izjava subjekta o opravljanju dejavnosti 
Zbornici bosta upoštevali izjave podjetij, razen ob očitnih napakah, 

in skladno s tem odmerili članski prispevek v naslednjem okviru: 
- kadar bo šlo za delež opravljanja obeh dejavnosti nad 20 % do 
vključno 80 %, bo delitev članskega prispevka 50 % : 50 %; 
- kadar bo delež opravljanja obrtnih oziroma neobrtnih dejavnosti do 
vključno 20 %, pa bodo članski prispevek podjetjem zaračunala samo 
zbornica s pretežnim deležem dejavnosti. 

V primeru, da se dvojni člani ne bodo odzvali na poziv o podatkih 
za delež opravljanja dejavnosti, bo vsaka zbornica zaračunala polno 
članarino. 

Republiški zavod za zaposlovanje 
Prosta delovna mesta 

(s pogoji za zasedbo) 

Z Ljubljanske borze 
Minuli teden so tečaji delnic, uvrščenih v borzno kotacljo, 

močno nihali. To je seveda odražal tudi indeks SB1, za katerega 
so mnogi ugibali, ali bo padel pod 1.000 točk, kar se sicer še 
ni zgodilo. Indeks je sicer v sredo zjutraj pristal pri 995 točkah, 
vendar si je do konca dneva opomogel in presegel svojo 
začetno vrednost iz januarja 1994. V drugi polovici tedna so 
tečaji delnic začeli naraščati, tako daje Slovenski borzni indeks 
v petek dosegel raven 1.085Č8 točke, kar je za 4,9 odstotka 
več kot teden nazaj. V petek se je povečal tudi promet, tako da 
borzni udeleženci upajo, da so tečaji končno le dosegli dno. 
Ali je to res, se bo pokazalo ta teden, konec tedna so si najbolj 
opomogle delnice Dadasa, Finmedie, Primofina in SKB banke, 
ki so v zadnjem času tudi največ izgubile. Prednostna delnica 
Primofina se je podražila za 16.8 odstotka. Malo manjše 
povišanje, 15,4 odstotka, je zaznat tečaj realne delnice Dadasa. 
Delnica Finmedie pa je minuli teden pridobila 12,6 odstotka 
svoje vrednosti. Prednostna delnica Hipotekama banke Brežice 
se je pocenila za 3,2 odstotka, z redno delnico te banke pa 
minuli teden niso sklenili nobenega posla. Tečaj redne delnice 
borznoposredniške hiše Nika seje znižal za 4 odstotke. Padec 
tečaja je zaznala tudi redna delnica Term Čatež in tako padla 
pod 10.000 tolarjev. Na izvenborznem trgu je tudi tokrat večino 
prometa pripisati delnicam Mercatorja, ki se je podražila za 
4,5 odstotka. Zanimivo bi bilo zvedeti, kako cveti akvizicijski 
posel s temi delnicami; koliko je po medijski gonji proti 
akviziterjem še naivnih delničarjev, ki so pripravljeni delnice 
prodati po »stari dnevni ceni*, kakor jo v svojih ponudbah 
imenujejo nepooblaščeni posredniki. Ta je seveda nižja kot na 
borzi. Trgovanje s preostalimi privatizacijskimi delnicami je 
skromno. Močno se je zmanjšat tudi promet z elitnimi delnicami 
iz lastninjenja, delnicami Kolinske, kar potrjuje napovedi, da 
bo promet z novimi delnicami na.začetku nekoliko večji kot 
pozneje. (Nani) 

Občina Krško 
Pomožni gostinski delavec 
Pomožna natakarica; nedoločen 
čas; ostali pogoji: lahko kateri koli 
poklic; do 28.5.1996; Ivan Kastelic 

Okrepčevalnica in 
avtoprevozništvo, Drnovo 30, 
Leskovec pri Krškem 

Delavec brez poklica 
Voznik viličarja; določen čas 3 
mes.; ostali pogoji: priučitev, tečaj 
za voznika viličarja, možnost 
zaposlitve za nedoločen čas; do 
26.5.1996; Videm papir, 
proizvodnja papirja Krško d.o.o., 
Tovarniška 18, Krško Delavec v 
cementarstvu; določen čas 7 
mes.; ostali pogoji: vsa dela in 
naloge v cementarstvu; do 
15.6.1996; Kari Kerin -
cementarstvo, Podbočje 10, 
Podbočje; št. del. mest: 2 

Papirničar 
Pripravljalec mehčane vode; 
določen čas 3 mes.; 36 mes. 
delovnih izkušenj; ostali pogoji: 
možnost zaposlitve za nedoločen 
čas; do 26.5.1996; Videm papir, 
proizvodnja papirja Krško d.o.o, 
Tovarniška 18, Krško 

Ključavničar 
Hišnik - kurjač; nedoločen čas; 
Družinsko stanovanje; ostali 
pogoji: končana IV. ali V. st. strok, 
izobrazbe teh. smeri, pos. delo 6 
mes., tečaj za kurjača opravljen do 
izteka pos. dobe; do 24.5.1996; IR 
inženiring Krško, CKŽ 53, Krško 

Elektromonter 
Elektrikar III.; čas zaposlitve: ni 
podatka; 12 mes. del. izkušenj; 
ostali pogoji: Delo za določen čas 
- nadomeščanje delavca na 
služenju voj. roka; do 31.5.1996; 
Videm papir proizvodnja papirja 
Krško d.o.o., Tovarniška 18, Krško 

Strojni tehnik 
Učitelj praktičnega pouka; 
nedoločen čas; ostali pogoji: strojni 
tehnik, predhodno IV. mehanik 
vozil in voznih sredstev; do 
26.5.1996; Srednja šola Krško, 
Hočevarjev trg 1, Krško 

Elektrotehnik 
Učitelj praktičnega pouka; 
nedoločen čas; ostali pogoji: 
elektrotehnik, elektronik 
predhodno IV. elektrikar motornih 
vozil; do 26.5.1996; Srednja šola 
Krško, Hočevarjev trg 1, Krško 

Ekonomski tehnik 
Ekonomski tehnik - pripravnik v 
Ljubljani; določen čas 6 mes.; do 
26.5.1996; Vačo d.o.o. Krško, 

Tovarniška ul. 9, Krško 

Inženir elektrotehnike 
Organizator praktičnega pouka; 
nedoločen Čas; ostali pogoji: 
inženir elektrotehnike ali inž. 
strojništva.; do 26.5.1996.; Srednja 
šola Krško, Hočevarjev trg 1 .Krško 

Vzgojitelj v domovih 
Vzgojitelj; določen čas 12 mes.; 
ostali pogoji: vzgojitelj v domovih; 
do 26.5.1996.; Srednja šola Krško, 
Hočevarjev trg 1, Krško 

Diplomirani ekonomist 
Kriminalist za področje 
gospodar. kriminalitete; 
nedoločen čas; 24 mes. del. 
izkušenj; jeziki: slovenski jezik -
govorno in pisno; ostali pogoji. 
Vozniški izpit B kateg., delavec je 
pooblaščena uradna oseba z 
benif. delovno dobo, lahko tudi 
višja izob. ekon. prav. smeri; do 
31.5.1996.; UNZ Krško, CKŽ 53, 
Krško 

Profesor za slovenski jezik 
Učitelj slovenskega jezika; 
nedoločen čas; ostali pogoji: 
profesor za slovenski jezik; do 
26.5.1996., Sred. šola Krško, 
Hočevarjev trg 1, Krško 

Profesor za angleški jezik 
Učitelj angleškega jezika; 
nedoločen čas; ostali pogoji: 
profesor za angleški in nemški 
jezik; do 26.5.1996; srednja šola 
Krško, Hočevarjev trg 1, Krško 

Profesor matematike 
Učitelj matematike; nedoločen 
čas; ostali pogoji: profesor 
matematike, profesor matematike 
s fiziko; do 26.5.1996.; Srednja 
šola Krško, Hočevarjev trg 1, Krško 

Profesor fizike 
Učitelj fizike; nedoločen čas; ostali 
pogoji: profesor fizike; do 
26.5.1996; Srednja šola Krško, 
Hočevarjev trg 1, Krško 

Profesor zgodovine 
Učitelj zgodovine in geografije; 
določen čas 9 mes.: ostali pogoji: 
profesor zgodovine in geografije; 
do 26.5.1996; Srednja šola Krško, 
Hočevarjev trg 1, Krško 

Profesor telesne vzgoje 
Učitelj športne vzgoje, nedoločen 
čas; ostali pogoji: profesor telesne 
vzgoje; do 26.5.1996; Srednja šola 
Krško, Hočevarjev trg 1, Krško 

Profesor za strokovno-tehnične 
predmete 
Učitelj strojnih predmetov; 

nedoločen čas; ostali pogoji: dipl. 
ing. strojništva; do 26.5.1996; 
Srednja šola Krško, Hočevarjev trg 
1, Krško; št. del. mest: 2 

Učitelj elektropredmetov; 
nedoločen čas; ostali pogoji: dipl. 
ing. elektrotehnike; do 26.5.1996; 
Srednja šola Krško, Hočevarjev ttg 
1, Krško; št. del. mest: 2 

Učitelj elektropredmetov, 
določen čas 6 mes.; ostali pogoji: 
dipl. ing. elektrotehnike; do 
26.5.1996; Srednja šola Krško, 
Hočevarjev trg 1, Krško 

Občina Sevnica 
Ključavničar 
Vodovodni instalater na terenu; 
nedoločen čas; ostali pogoji: kateri 
koli poklic IV. st. strok, izobr., lahko 
tudi le izkušnje s tega področja, 
poskusna doba 3 mes.,; do 
4.6.1996; Ivan Neral -montaža in 
popravilo ogrev. naprav, NHM 26, 
Sevnica 

Natakar 
Natakarica; določen čas 6 mes; 
jeziki: slovenski jezik - govorno in 
pisno; do 23.5.1996; Marija Bobič 
- Mesnica Mica, Prvomajska ul. 26, 
Sevnica 

Natakarica; nedoločen čas; ostali 
pogoji: lahko tudi pomožna 
gostinska delavka; do 31.5.1996; 
IrenaColner, Okrepčevalnica na 
obali, Dol. Boštanj 57, Boštanj 

Gozdarski tehnik 
Skladiščnik II - lesa; nedoločen 
čas; 36 mes. delovnih izkušenj; 
jeziki: slovenski jezik - govorno in 
pisno, angleški jezik -govorno; 
ostali pogoji: 3 mes. poskusno 
delo, lahko tudi strojni tehnik; do 
28.5.1996; Tanin kemična 
industrija po. Sevnica, Hermanova 
cesta 1, Sevnica 

Lesarski tehnik 
Skladiščnik I - gotovih izdelkov; 
nedoločen čas; 36 mes. delovnih 
izkušenj; jeziki: slovenski jezik -
govorno in pisno, angleški jezik -
govorno; ostali pogoji: poskusno 
delo 3 mes.; do 28.5.1996; Tanin 
kemična industrija p.o., Sevnica, 
Hermanova cesta 1, Sevnica 

Kemijski tehnik 
Izmenovodja; nedoločen čas; 36 
mes. delovnih izkušenj; jeziki: 
slovenski jezik - govorno in pisno, 
angleški jezik - govorno; ostali 
pogoji: poskusno delo 3 mes.; do 
31.5.1996; Tanin kemična inustrija 
p.o. Sevnica, Hermanova 1, 
Sevnica 

Občina Brežice 
Prodajalec 
Prodajalec; določen čas 6 
mes,;jeziki: hrvaški jezik - govorno; 
do 29.5.1996; Dvnamic Brežice, 
Marof 18, Brežice 

Grafični tehnik 
Grafični tehnik - tiskar, nedoločen 
čas; ostali pogoji: po možnosti 3 
leta delovnih izkušenj v tiskarstvu, 
lahko tudi elektrotehnik, poskusno 
delo 6 mes.; do 28.5.1996; Utrip 
tiskarstvo; računal., umet. kovaš. 
in trgovina, Brežice, C. prvih 
borcev 9, Brežice 

Učitelj razrednega pouka 
Učitelj razrednega pouka; 
nedoločen čas; slovenski jezik -
govorno in pisno; ostali pogoji: 
učitelj razrednega pouka; do 
31.5.1996; Osnovna šola Velika 
Dolina, Jesenice na Dolenjskem 

Predmetni učitelj kemije 
Predmetni učitelj kemije; 
nedoločen čas; jeziki: slovenski 
jezik - govorno in pisno; ostali 
pogoji: predmetni učitelj kemije; do 
31.5.1996; Osnovna šola Velika 
Dolina, Jesenice na Dolenjskem 

Predmetni učitelj geografije 
Predmetni učitelj geografije; 
nedoločen čas; jeziki: slovenski 
jezik - govorno in pisno; ostali 
pogoji: predmetni učitelj 
geografije; do31.5.1996; osnovna 
šola Velika Dolina, Jesenice na 
Dolenjskem, Velika Dolina 30, 
Jesenice na Dolenjskem 

Diplomirani pedagog 
šolski pedagog; nedoločen čas; 
jeziki: slovenski jezik - govorno in 
pisno; ostali pogoji: diplomiran 
pedagog ali psiholog, 
dopolnjevanje na osnovni šoli 
Cerklje; do 31.5.1996; Osnovna 
šola Velika Dolina 30, Jesenice na 
Dolenjskem 

r Sejmi in razstave v Sloveniji v juniju 
1996 

Gornja Radgona: 04.-07.06.1996:INPAK 96, mednarodni sejem 
embalaže, tehnike pakiranja, skladiščenja in 
transporta 

LJUBLJANA: 04.-08.06.1996: VINO, mednarodni vinogradniško-
vinarski sejem 18.-22.06.1996: LESMA, medn. 
bienalni sejem lesnoobdetovalnih strojev, naprav 
in materiala ter gozdarstva 

SLOVENJ GRADEC; 19.-30.06^1996: DUO 96, medn. sejem 
domače in umetne obrti 19.-23.06.1996: 
PREZENTA96 

GOSPODARSKA ZBORNICA 
SLOVENIJE 

OBMOČNA ZBORNICA POSAVJE 

Posojila za projekte MG 
Sklad RS za razvoj malega gospodarstva je v Gospodarskem 

vestniku št. 16/96 objavil Javni razpis za kreditiranje projektov na 
področju malega gospodarstva. Na razpis se lahko prijavijo enote 
malega gospodarstva, prednost pri dodelitvi posojil bodo imeli tisti, ki 
zagotavljajo naslednje cilje: povečanje zaposlovanja na podlagi novih 
programov, pospeševanje in spodbujanje konkurenčnosti, zlasti na 
mednarodnih trgih, pospeševanje uvajanja sodobnih tehnologij, 
pospeševanje ustanavljanja in razvoja enot malega gospodarstva z 
visoko stopnjo inventivnosti, ki so energetsko varčne in ne onesnažujejo 
okolja, pospeševanje skupnega nastopa na mednarodnih trgih. Posojila 
so v dveh oblikah, kot dolgoročna ali kratkoročna, obrestna mera je 
TOM + 6 % na leto. Razpis je odprt do porabe namenskih sredstev. 
Kopijo razpisa lahko dobite na OGZ Posavje, Krško. 

Tečajna gibanja v prvih mesecih 1996 
Po osemmesečni neprekinjeni realni rasti se je drsenje tečajev v 

marcu in aprilu povsem umirilo. Pozitivna gibanja tečajev v zadnjih 
mesecih lanskega leta so nekoliko izboljšala konkurenčnost naših 
podjetij na tujih trgih. Z umirjanjem tečajev pa se vprašanje 
konkurenčnosti in položaja pretežnih izvoznikov lahko ponovno pojavi 
v ospredju. Podjetniški tečaj za DEM pri Novi LB je v letošnjem letu 
rasel počasneje od tečaja DEM Banke Slovenije, v marcu pa sta se po 

nominalni vrednosti praktično izravnala. Marca 1996 je podjetniški tečaj 
v primerjavi z decembrom 1995 nominalno višji za 2,0 %, tečaj Banke 
Slovenije pa je glede na na december nominalno višji za 3,8 %. V tem 
času so drobnoprodajne cene porastle za 3,2 %. To pomeni, da je bil 
marca tečaj DEM Banke Slovenije realno le še za 0,6 % višji kot 
decembra lani, podjetniški tečaj DEM pa je za decembrskim znova 
realno zaostajal za 1,2 %. 

Nagrada dijakom in študentom na praksi 
Letnik 
prvi 
drugi 
tretji 
četrti 

15% 
20% 
25% 
30% 

Učenec, dijak 
10.799,40 
14.399,20 
17.999,00 
21.598,90 

40% 
40% 
60% 
60% 

Študent 
28.798,40 
28.798,40 
43.197,60 
43 197,60 

Dolžnost obrtnika oz. podjetnika je tudi plačevanje prispevkov za 
poškodbo pri delu in poklicno bolezen ter telesno okvaro, invalidnost 
in smrt, ki nastanejo kot posledica poškodbe pri delu, in poklicne bolezni 
za čas, ko je učenec na praktičnem delu v podjetju oz. obratovalnici, ki 
skupaj znaša 470 SIT mesečno. 

Srečanje s Koroško 
Klub Korošcev Ljubljana, Podružnica Novo mesto, organizira 

Srečanje s Koroško, ki bo v petek, 31. maja 1996, v Kulturnem domu in 
v Hotelu Sremič v Krškem. Srečanje se bo pričelo ob 9. uri s kulturnim 
programom in predstavitvijo Koroške v Kulturnem domu Krško, ob 15. 
uri se bo nadaljevalo s strokovnim delom -predstavitvijo dejavnosti in 
interesov za sodelovanje, ob 18. uri pa se bo pričel družabni večer s 
kulturno-zabavnim programom in srečolovom v Hotelu Sremič v Krškem. 
Vabljeni. , • 



Integra - nov prodajno-servisni center v Brežicah: 

Odslej v Posavju tudi Citroen 
Integro d.o.o so v začetku leta 90 ustanovili Tomislav Jurman, Viktor Cetin in Dušan 
Jurkas. Njihov partner, Cimos, jih ocenjuje za agresivne, a poštene poslovne partnerje. 

Brežice, 15. maja - Danes je 
ob brežiški obvoznici, za OMV-
jevim bencinskim servisom in 

avtosalonom Kruno, odprl vrata 
nov prodajno-servisni center 
Integra d.o.o. Doslej je bila 

Direktor Citroena Darij Šikje stanje v svojem podjetju predstavil 
dokaj optimistično. 

osnovna dejavnost Integre 
zastopstvo in prodaja naftnih 
derivatov. Ta program so 
sčasoma razširili na celotno 
Posavje. V začetku leta 1994 so 
postali najemnik bencinskega 
servsa OMV Istrabenz, na 
osnovi večletnega povezovanja 
ter zastopanja dri oljih in 
mazivih pa je nastala tudi 
povezava s Citroenom. 

Svojo dejavnost so obogatili s 
prodajo in servisom vozil Citroen, 
prodajo motorjev KTM in Honda, 
skuterjev Peugeut in Ital jet z 
dodatno opremo ter koles Scott. 
Množico gostov je v imenu 
družbenikov pozdravil direktor 
Integre, Tomislav Jurman: »Hvala 
vsem, ki ste nam pomagali 
doslej. Obljubljamo, da bomo 
skušali tudi odslej dati predvsem 
čim več vam, našim strankam, 
zato bi radi, da bi bil ta objekt 
darilo vam.« 

Direktor Cimos Commerce, 
Darij Šik, pa je zbranim takole 
pojasnil trenutno stanje v svojem 
podjetju, ki sedaj prodaja svoje 
avtomobile tudi v novoodprtem 
brežiškem salonu: »Problemi, s 
katerimi se srečuje Cimos, niso 
nastali zaradi komercializacije in 
prodaje vozil, ampak se pri nas 
odslikujejozato, ker jih imamo kot 
zadnja faza celotnega procesa. 
Reči moram, da gredo stvari v 
pravo smer, da bomo probleme 
v mesecu ali dveh rešili in da 
imamo s Citroenom v naslednjih 
letih izredno smele prodajne 
načrte. Imamo dobro mrežo in 
široko zasnovan prodajni 
program. Prepričan sem, da je 
vse to zelo dobra štartna osnova, 
kar pa zadeva Brežice: to 
območje je bilo doslej relativno 
nepokrito, čeprav ima možnosti 
za posel.« (Ika) 

Junghans - ure, ki jim niti tank 
ne more do živega 

Brežice, 16. maja - Urarstvo 
Merslavič je tega dne v svojih 
novih prostorih v Brežicah 
javnosti predstavilo novo 
generacijo kakovostnih ur 
proizvajalca Junghans iz 
nemškega mesta Schramberg, 
v katerem proizvajajo ureze sto 
triindvajset let. Še danes je 
mogoče ponekod pri nas najti 
kakšno njihovo staro stensko 
uro ali budilko. 

Posebnost novih ur, med 
katerimi prevladujejo ročne, pa 
je, da so absolutno točne, saj so 
radijsko vodene in vsako noč 
znova s pomočjo radijskega 

signala, ki prihaja iz Frankfurta, 
same preverjajo svojo točnost. Ta 
je prav neverjetna. V milijon letih 
se ura lahko »zmoti« le za eno 
sekundo! Za tiste, ki bi ta podatek 
radi preverili, je nemški 
proizvajalec izdelal ohišja 
nekaterih modelov iz skorajda 
neuničljive keramike, katere 
osnova je cirkonijev oksid, ki 
menda prenese tudi težo tanka, 
steklo pa so izdelali iz safirja, zato 
boste na njem tudi po več letih 
uporabe zaman iskali kakšno 
prasko. Ob tako osupljivih 
podatkih o urah, katerih 
najnovejšo generacijo poganja 

sončna energija, je gotovo 
zanimiva tudi njihova cena. Kot 
zatrjujejo pri generalnem 
uvozniku in uradnem zastopniku 
Junghansa, ljubljanskem 
podjetju Tehno lmpex 
International, so te nadvse 
stabilne in se gibljejo od 500 do 
1.400 nemških mark. Ljubitelji 
cenenih ur bodo torej še naprej 
ure kupovali na tržnici, ljubitelji 
trajne kakovosti pa bodo gotovo 
zavili v urarstvo Merslavič ter si z 
zanimanjem ogledali modele, s 
katerimi je Junghaus omajal 
dosedanjo prevlado Švicarjev. 
(ES) 

Rentno varčevanje - nova ponudba 
Banke Celje d.d. 

Jesen je lahko najlepši čas ...je moto rentnega varčevanja 
Banke Celje, ki je pripravila za svoje varčevalce novo obliko 
dolgoročnega varčevanja z valutno klavzulo. Takšna oblika 
varčevanja omogoča, da se polog in dvig izvršita v tolarjih. 

Na dan vplačila se tolarski depozit preračuna v DEM, po 
izteku varčevalnega obdobja pa se privarčevana sredstva spet 
preračunajo v tolarje. Privarčevana sredstva torej ohranijo enako 
vrednost kot če se varčuje v DEM. Zbrana sredstva se 
obrestujejo ves čas varčevanja in izplačevanja rente. Višina 
obrestne mere je odvisna od višine pogodbenega zneska in je 
fiksna. Pri vplačilu premije lahko izbirate med mesečnim 
vplačilom, ki znaša najmanj 50 DEM, zgornja meja pa ni 
omejena, in enkratnim vplačilom premije, pri kateri je minimalni 
znesek vplačila 10.000 DEM. Za mesečni obrok od 50 do 149 
DEM znaša obrestna mera 4 %, od 150 do 299 DEM znaša 4,5 
% za mesečni obrok od 300 DEM dalje znaša obrestna mera 5 
%. Doba rentnega varčevanja je lahko 5, 10, 15, 20, 25, in 30 
let. Po preteku varčevalnega obdobja je mogoče prejemanje 
rente v naslednjih časovnih obdobjih: 10, 15 in 20 let. Zgled: 
če varčujete 10 let po 100 DEM, bo mesečna renta za čas 
prejemanja 10 let znašala 148 DEM. 
Direktorica sektorja splošnih poslov in marketinga: Irena Mužič, 
tel. 063/431-291 

Banka Celje deli dobiček 
Celje, 17. maja - Minuli petek je v Celju zasedal 10. redni 

zbor Banke Celje, ki je od lani s krško poslovalnico prisotna 
tudi v Posavju. Delničarji so na zboru med drugim odločali o 
razdelitvi dobička, ustvarjenega v minulem letu, ter sprejeli 
poslovno politiko za tekoče leto. 

Po revidiranem izkazu je banka leta 1995 dosegla dobiček 
v znesku 799 milijonov tolarjev, katerega del bodo razdelili v 
obliki dividende svojim delničarjem; vsak bo dobil po 880 
tolarjev na delnico, kar predstavlja 11-odstotno dividendo na 
nominalno vrednost delnice, kar jih uvršča med slovenskimi 
bankami na prvo mesto. Del dobička bodo v obliki nagrad dobili 
tudi člani organov upravljanja ter delavci s posebnimi pooblastili 
in odgovornostmi. Predsednik upravnega odbora bo tako prejel 
450.000 tolarjev, ostali pa ustrezno nižje vsote. Preostali del 
dobička bodo namenili povečanju bančne rezerve (335 tisoč 
SIT), del dobička pa bo ostal nerazporejen. Dividende bodo 
delničarji dobili izplačane najpozneje do konca tega meseca. 
(ES) 

Razvoj turistično-rekreativne dejavnosti 
Po cen t ru P l an ina še 
izletniški turizem na Bohorju 

Območja Planine in Bohorja, severni in južni del krške občine, nudita 
zaradi svojega posebnega geografskega položaja dobre možnosti za 
razvoj športno-rekreacijske dejavnosti, ki bi bila obenem tudi turistična. 
Planina nad Podbočjem ima možnosti za širitev smučarskega športa, 
Bohor pa ima idealne pogoje za razvoj še ostalih oblik športne rekreacije, 
s poudarkom na planinarjenju in pohodništvu. 

Krški občinski svetniki so že obravnavali projekt izgradnje regijskega zimsko-
lotnega športno-rekreacijskega centra Podbočje - Planina, kar je želja Krajevne 
skupnosti Podbočje, Smučarskega kluba Krško in krajanov Planine. V vasi 
Planina na Gorjancih že nekaj let obstaja smučišče, vendar to ni dovolj, saj je 
potrebno urediti infrastrukturo, parkirišča, p* tudi kakšna smučarsko progo 

več. Predlagatelji projekta nenehno poudarjajo, da bi s pozitivno odločitvijo 
občinskega sveta prišlo do večjega zanimanja posameznih ministrstev za to 
področje, še zlasti zato, ker je to obmejno in demografsko ogroženo območje, 

Po besedah občinskega svetnika Martina Kodriča, predlagatelja projekta, 
so ministrstvu za šolstvo pred časom že ponudili izgradnjo regijskega centra 
obšolskih aktivnosti na tem področju, kmetijsko ministrstvo naj bi sodelovalo s 
programom CRPOV, kar bi bistveno pripomoglo k razvoju kmečkega turizma 
in ureditvi naselij, na ministrstvo za promet in zveze nameravajo dati pisno 
pobudo za prekategorizacijo cest ter njihovo ureditev in vzdrževanje, pa tudi 
ostala ministrstva nameravajo seznaniti z nekaterimi podprojekti. »Izgradnja 
centra naj bi bila izrazito tržno usmerjena, zato obstaja tudi možnost ustanovitve 
delniške družbe. Na ta način bi pridobili znane investitorje in lastnike, občina 
pa bi morala zagotoviti le vso dokumentacijo in urediti infrastrukturo,« je v 
imenu predlagatelja povedal Martin Kodrič. 

Razprava o izgradnji športno-rekreacijskega centra Podbočje -Planina pa 
je spodbudila tudi člane Planinskega društva Bohor in Krajevno skupnost 
Senovo, da so svetnikom že predstavili svoje želje, povabili pa so jih tudi na 
Bohor. Predlagatelji predloga razvojnega programa za področje Bohorja 
opozarjajo na dejstvo, da se Bohor že od leta 1971 opredeljuje v srednjeročnih 
in dolgoročnih družbenih planih krške občine kot področje, kjer je potrebno 
razvijati kmetijstvo in turizem ter s tem zajeziti odhod kmečkegaživlja z Bohorja, 
ki sodi med demografsko ogrožena področja. Zato vidijo v razvojnih možnostih 
občine Krško v obdobju 1995-1998 ponovno odprta vrata za razvoj kmetijstva 
in turizm na Bohorju. Občinski svet bo obravnaval projekt razvoja izletniškega 
turizma na Bohorju na eni od prihodnjih sej. (Galex) 

Dolenjska banka v letu 1996 
V Dolenjski banki so s 

poslovanjem v minulem letu zelo 
zadovoljni. Njihov kapital, ki na 
podlagi razporejanja dobička v 
rezerve narašča vsa leta 
delovanja, je ob koncu leta 
dosegel 6.595 milijonov tolarjev. 
Osnovni kapital banke, ki znaša 
2.116 milijonov tolarjev, je 
razdeljen na 185.802 (70,24 %) 
navadnih delnic in 78.743 (29,76 
%) prednostnih. Pridobili so 
veliko novih komintentov ter 
odprli pet novih organizacijskih 
enot. Močno so povečali tudi 
poslovanje s tujino, 
korespodenčne odnose imajo s 
506 bankami v sedemdesetih 
državah sveta, potencial banke 
pa so lani uspeli povečati za 24 
odstotkov. Tega želijo letos 
povečati za novih 31 odstotkov, 
vključevali pa se bodo v 
investiranje vseh dobrih 
investicijskih projektov, medtem 
ko bodo s komintenti slabše 
bonitete sodelovali le, če jim 
bodo ponudili ustrezna in 
zadostna jamstva. 

Ponudba občanom 
Tekoči račun: 

-široka mreža bančnih avtomatov 
-plačilne kartice Activa, Eurocard 
in Magna 
-telefonske informacije 
AudioTEKS 
-trajni nalogi 
-Pismo zaupanja 
-žiroračun 
-izvrševanje vplačil in izplačil v 
gotovini, brezgotovinsko ali 
telefonsko 
-izvrševanje trajnih nalogov 
-izdajanje akceptnih nalogov in 
obračunskih čekov 
-devizni račun 
-menjalniško poslovanje 
-poslovanje s čeki tujih bank 
-potovalni čeki 
-evročeki 
-poslovanje s šefi 
-poslovanje z vrednostnimi 
papirji 
-vpis lastninskih certifikatov 
-finančno svetovanje 

Privlačne oblike 
tolarskega in deviznega 

varčevanja 
-kratkoročni in dolgoročni 

depoziti v tolarjih in devizah 
-tolarska in devizna varčevalna 
knjižica 
-tolarski depoziti s premijo 
-tolarski depoziti z valutno 
klavzulo 
-obročno tolarsko varčevanje 
-tolarsko varčevanje s premijo 
-mladinsko varčevanje 

Pestra kreditna 

ponudba 
-kratkoročni gotovinski krediti 
-dolgoročni potrošniški krediti za 
različne namene 
-stanovanjski krediti 
-ekološki kredit 

Krediti in depoziti 
-kratkoročna posojila za tekoče 
poslovanje 
-dolgoročna posojila za osnovna 
in obratna sredstva 
-vse vrste garancij 
-odkup terjatev 
-vezava sredstev na odpoklic 

Za vas 
-pripravljamo informacije o 
boniteti 
-ocenjujemo investicijske 
programe 
-opravljamo posle o pooblastilu 
-posredujemo pri nakupu in 
prodaji vrednostnih papirjev -
hranimo dragocenosti in 
vrednostne papirje 
V poslovanju s tujino 

-poslujemo že več kot 15 let 
-korespondenčno sodelujemo z 
več kot 200 bankami na svetu 
-vključeni smo v mednarodni 
medbančni telekomunikacijski 
sistem s.w.i.f.t. 

Opravl jamo 
-plačilni promet s tujino 
-devizno trgovanje 
-posojilno 
-garancijske posle s tujino 
-odkupujemo izvozne terjatve 
-nudimo devizna posojila iz 
lastnih deviznih virov 

Izkoristite 
-brezplačno svetovanje za vsa 
področja poslovanja 
-brezplačno svetovanje pri 
izdelavi investicijskih programov 
-brezplačno svetovanje pri 
nakupu in prodaji vrednostnih 
papirjev 

Avtcline KRŠKO d.o.o. 
Bohoričeva 20, tel.: 0608/21-280,21-380, fax: 0608/22-118, 

trgovina: 0608/21-010, prodaja vozil: 0608/22-218 
Na zalogi vsi modeli avtomobilov Škoda Felicia, najugodnejši 

krediti te od 2% obresti dalje, menjava staro za novo, 
rabljena vozila tudi na kredit, vsi rezervni deli, ki so vgrajeni 
pri nas v vozila škoda In Renault Imajo enoletno garancijo. 

Servis za vozila: Škoda, Renault, Citroen, Lada. 
AKCMAiimm 

Pri nakupu Felicie vam podarimo avtoradlol 

Občinski svet sprejel odločitev o 
izgradnji 

Občinski svet občine Krško je sprejel naslednje sklepe: 
- odločitev o izgradnji regijskega zimsko-letnega športno-
rekracijskega centra Podbočje - Planina v obdobju 1996-2000, 
- odločitev o izdelavi študije o izgradnji športno-rekreacijskega 
centra Podbočje - Planina in zagotovtvii sredstev v višini 50 
odstotkov predračunske vrednosti študije, 
- v okviru vsakoletnih proračunskih možnosti in prioritet KS 
Podbočje se zagotovijo sredstva za financiranje pripadajoče 
infrastrukture, 
- investicijska sredstva so sredstva občinskega proračuna, 
sredstva ustreznih ministrstev (zlasti iz naslova demografsko 
ogoženih in obmejnih območij) in lastna sredstva, 
- obfinska uprava bo za posamezne naloge iz programa za 
izgradnjo regijskega zimsko-letnega športno-rekreacijskega 
OBntra Podbočje - Planina pridobila sredstva iz pristojnih 
IPinistrstev na podlagi objavljenih razpisov, 
- imenuje se projektni odbor, 
- občinski svet predlaga KS Senovo in PD Bohor Senovo, da 
čim prej pripravita predlog razvojnega programa za področje 
Bohorja. 



Ukrepi sanacijskega programa za 
zatiranje Aujetszkyjeve bolezni pri 

prašičih v občini Brežice 
Zaradi želje, da bi zaustavili 

širjenje Aujetszkvjeve bolezni pri 
prašičih in jo v končni fazi tudi 
popolnoma sanirali, so državni 
organi in njihove strokovne 
službe odredili številne ukrepe, 
ki se jim pridružujemo tudi v 
občini Brežice. 

Ker so bile ob pregledu 
licenciranih merjascev v občini 
Brežice odkrite prve pozitivne, se 
pravi obolele živali, in se je tu 
bolezen najbolj razširila, se 
ukrepi omejeni v prvi vrsti na to * 
območje. Vendar velja opozoriti > 
vse rejce na skrajno previdnost 
pri prometu s prašiči, zlasti pri 
uporabi naravnih pripustov v 
občini Krško. Omenjena 
bolezen, kot je bilo opisano že v 
predhodnih člankih, ni klinično 
posebej izražena, kar pomeni, 
daje rejci v svojih hlevih verjetno 

ne bodo opazili. Končno sliko o 
zdravju živali da lahko le pregled 
krvi vsake posamezne 
plemenske živali. Da bi s 
skupnimi močmi uspeli zajeziti 
Aujetszkvjevo bolezen, 
opozarjamo rejce plemenskih 
živali na naslednje (velja za 
občino Brežice): 
- Po odloku je potrebno vsem 
plemenskim prašičem v občini 
Brežice odvzeti kri za pregled 
možnosti Aujetszkvjeve bolezni, 
zato opozarjamo vse, ki redite 
prašiče, pa niste na seznamu za 
odvzem krvi, da se sami prijavite 
na veterinarski postaji. 
- Z odlokom je prav tako 
prepovedan naravni pripust, 
razen v zaprtih rejah z več kot 10 
plemenskimi svinjami, kar 
pomeni, da lahko v široki reji 
oplojujete plemenske svinje 

izključno z osemenjevanjem. 
Cena osemenjevanja znaša 
4.000 SIT, pri čemer rejec plača 
2.000 SIT, preostanek stroškov pa 
pokriva občina Brežice. 
- Prav tako odsvetujemo nakup 
kakršnih koli plemenskih živali na 
omenjenem področju, razen v 
primeru, daje dvorišče negativno 
(živali so na osnovi pregledane 
krvi zdrave). 
- Uporaba merjascev brez 
porekla (»črnih merjascev«) je v 
tem primeru posebej nevarna, saj 
njihova kri ni pregledana. 
- Vsem rejcem prašičev, ki imajo 
kakršno koli pozitivno žival v 
hlevu, svetujemo, da ne 
nabavljajo plemenskih prašičev 
pred sanacijo stanja, en mesec 
po zakolu pozitivne živali, in sicer, 
če so preostale svinje po 
odvzemu krvi negativne. 

- Po odredbi Republike Slovenije 
velja za vse rejce, katerih prašiči 
so bili Aujetszkvpozitivni, 
povečana vrednost 
regresiranja nakupa 
plemenskih svinj, in sicer s 7.000 
na 14.000 SIT. Ker regres 
uveljavlja prodajalec (selekcijska 
farma, vzrejni center), je potreben 
predhodni dogovor s 
posameznim prodajalcem. Zato 
priporočamo, da se pred 
nakupom oglasite na Kmetijski 
svetovalni službi Brežice. 
- Vloge za pokrivanje razlik med 
klavno in plemensko vrednostjo 
zaklanih plemenskih živali, ki jo 
krije Republika Slovenija, oddate 
po predhodnem pogovoru na 
Kmetijski svetovalni službi 
Brežice. 

Na koncu bi radi opozorili vse 
rejce prašičev, naj ne kršijo prej 
navedenih navodil, saj jim v 
nasprotnem primeru država ne 
bo več finančno pomagala pri 
sanaciji stanja. 

(Specialistka za prašičerejo, 
Zdenka Kramar dipl. kmet. ing.) 

Kopriva - bogata in nepogrešljiva 
Ni ga človeka, ki ne bi poznal koprive. Veliko jih ne pozna njene bogate 

vsebine. V ljudskem zdravilstvu je bila nepogrešljiva. Bogata je z minerali, 
zlasti z železom, ki je pomembno pri obnavljanju rdečih krvničk, zato je 
nepogrešljiva pri zdravljenju slabokrvnosti. V sveži rastlini so vitamini A, 
C in K. Je diuretik in zato priporočljiva pri revmatičnih boleznih. Zmanjšuje 
sečno kislino. Je tudi krepilna, zato jo priporočajo materam po porodu, 
slabotnim otrokom in rekonvalescentom. Pomirja živce. Izredna je za 
dihala in pri gripoznih stanjih, ker se z njo vneto grlo in pljuča hitro čistijo. 
Krepi odpornost proti prehladu. Uporabna je tudi pri prebavnih motnjah. 
Uravnava delovanje oslabljene trebušne slinavke. Pri jetrnih, žolčnih in 
vraničnih obolenjih ne smemo pozabiti na koprivin čaj, ki ga dobimo v 
vseh malo bolje založenih trgovinah. Pri črevesni perforaciji je kopriva 
na prvem mestu. Pri ustnih infekcijah, aftah in vnetju dlesni grgramo čaj. 
Ker spodbuja celično prenovo, se obnese pri obrabi hrustanca. Nič manj 
ni zdravilna tudi bela ali po domače mrtva kopriva. V biovrtnarjenju koprivo 
vse pogosteje uporabljamo proti rastlinskim ušem, tako da približno 1 
kg kopriv namočimo v 10 I vode. Po 24 urah je pripravljena za uporabo, 
po 48 urah pa postane izredno gnojilo, saj vsebuje obilo dušika. 
(ParaJosef) 

SEJEM 

Pridobitev Sadjarske zadruge Arnova sela 

Brežice, 18. maja - Na tokratni redni prašičji sejem so pripeljali 
180 prašičev, mlajših od treh mesecev, in 45 starejših. Prvih 
so prodali 100, za kilogram žive teže je bilo potrebno odšteti 
320-360 tolarjev, drugih pa so prodali 20 po 220-240 tolarjev 
za kilogram žive teže. 

Novi namakalni sistem v 
sadjarski zadrugi v Arnovih 
selih bo uradno odprt v prvi 
polovici junuja in pomeni za 
sadjarje veliko pridobitev. 
Upajo, da bo otvoritvi 
prisostvoval tudi minister za 
kmetijstvo, ki ga nameravajo 

povabiti. Namakalni sistem je 
prvi v občini Brežice. 

Projekt so dali preštudirati v 
Ljubljano že pred osmimi leti. 
Zbrati je bilo potrebno celo vrsto 
dokumentacije, saj je bilo 
potrebno za sistem namakanja 
izgraditi akumulacijsko zbirališče 
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za 30.000 kubičnih metrov vode. 
Namakalni sistem bo uporabljalo 
18 kooperantov zadruge. Za 
namakalni sistem so razpeljali 
približno 40 km dolgo namakalno 
mrežo. Namakanje bo kapljično 
-tak sistem je spoznan za enega 
bolj ekoloških, saj bo voda s 
hranilnimi snovmi prodirala le do 
globine korenin in zato ne bo 
odtekala v podtalnico. 
Namakali bodo po potrebi, 
kar bodo ugotavljali po 
vlažnosti, ki jo izhlapevata 
zemlja in sadovnjak. Sezoni 
92-93 se tako v Arnovih selih 
ne bosta ponovili, saj bodo z 

namakanjem preprečili 
dehklracijo v sadnih drevesih in 
s tem pridobili bolj reden 
pridelek, ki je bil v sušnih letih 
opazno manjši. Tako je problem 
suše rešen in v zadrugi 
razmišljajo o novi nalogi - kako 
rešiti sadovnjake pred morebitno 
točo. (Mr. Jožo) 

Valantičevo 17, 
8000 Novo mesto 
Telefon: +386 68/23174, 
323 300 
Telefax: +386 68/342 094 

Ča* oddajanja: 
Ob sobotah oddajamo 
dokler nas boste klicali. 
Vsak dan oddajamo 
med 5.30 in 24.00 
uro. 

Darko Jelčič, sadjar iz 
Arnovih sel: »Za namakalni 
sistem smo se morali odločiti, 
ker vedno obstaja možnost 
sušnega obdobja. Tako pa 
bomo imeli redni prirast. 
Težave so bile pri zbiranju 
dokumentacije, in to je trajalo 
kar nekaj let. Vodo smo 
zajezili in naredili 
akumulacijsko zbirališče, ki 
bo zadostovalo za potrebe 
kooperantov. Sčasoma se 
bomo morali naučit 
uporabljati sistem, ker smo 
na tem področju pionirji.« 

M e n j a l n i c a 

** NAJUGODNEJŠI DNEVNI 
TEČAJI 

Krško 0608/21-851 Sevnica 0808/41-680 

j ^LPOh 
UPRAVA in TRGOVINA; B. Milavcev 3, Brežice 

Tel jTax: 0608 61-629 

RAČUNALNIŠKA 
TRGOVINA 
RAČUNALNIKI 

TISKALNIKI 
SOFTVVARE 

Widows 95 upgrade 
17.990,00 SIT 

Widows 95 
35.990,00 SIT 

Stara ljudska modrost - kakor si boš postlal, tako boš spal - še kako velja 
tudi v naših časih. Z mislijo na prihodnost lahko postane Vaša jesen 
najbolj brezskrbno in uživanja polno obdobje življenja. 
V Banki Celie Vam ponujamo več načinov rentnepa varčevanja. Rentno lahko 
varčujete po svojih željah in zmožnostih, od 5 do W let. Najnižji možni 
mesečni polog je 50 DEM. Pri varčevanju z enkratnim pologom je najnižja 
možna premija 10.000 DEM. Obrestna mera je fiksna in je odvisna od zneska 
varčevanja. Dlje boste varčevali, večji delež skupno privarčevanega zneska bodo 
pomenile obresti. Po poteku pogodbe o varčevanju boste lahko prejemali rento 
10, 15 ali 20 let. 
Obiščite nas in se pozanimajte o podrobnostih! 

So stvari, ki jih lahko ponudi le dobra banka. 

banka cel je 
V varnem zavetju tradicije 
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Naša anketa: 

Referendum - vrhunec 
demokracije ali zloraba 

v • množic 
Za nami je neuspešen poskus zbiranja 40.000 podpisov v prid referendumu o zaprtju nuklearke, 

pred nami je referendum o volilnem sistemu, verjetno se bomo tudi še na nek način srečali z 
Janševim predlogom za referendum o volilnem sistemu in spremembi slovenske ustave... Povsem 
dovolj je vzrokov, da povprašamo Posavce, kaj si mislijo o vsem skupaj. 

Kaže namreč, da so se sestavljala zakona, ki predpisuje postopke za razpis referenduma, 
očitno nekoliko z ap ležal i. Ali brcajo v temo mnogi izmed tistih, ki bi se radi več kot 40.000 zbranih 
(overjenih) podpisov dokopali do pravice, da razpišejo referendum? Ali se akcija za nek referendum 
lahko začne z zbiranjem podpisov, ali pa je treba najprej »teren* (tj. volilce) na vso reč temeljito 
pripraviti, če naj se zadeva ne izjalovi? Ali neuspeh zbiranja predpisanega števila podpisov 
pomeni poraz zbirateljev, pobudnikov akcije ali pa je treba pri tem aktivni dejavnik iskati na strani 
javnosti - volilcev? Kdo bi v takem uvodu k anketi odgovoril na vsa ta vprašanja! 

Dejstvo pa je, da niti akcije zbiranja potrebnega števila podpisov in ne referendumi niso poceni. 
Terjajo precejšnja sredstva in veliko -žive energije* - čeprav le v obliki prostovoljnih delovnih ur. 
Zgodovina dokazuje, da se lahko skoraj kdor koli spomni in množice volilcev s svojo zamislijo 
tako prevzame, da sploh več ne vedo, kaj je prav in kaj ni. Ne glede na to, ali gre vse izrekanje 
javnosti (volilcev) preko referendumskih lističev, volilnih glasovnic ali mitingov s sendviči in lončki 
jogurta! Tokrat imamo v Sloveniji na nek način morda celo srečo, ker gre »samo* za tekmovanje 
posameznih interesnih skupin, katera bo prej porinila v proceduro svoj volilni zakon (ali zavrla 
»onega drugega*). Na žalost pa praksa kaže, da Slovenci kot narod nismo niti malo tolerantni do 
česar koli drugačnega. Tudi machiavelizem nam ni tuj način doseganja želenih ciljev. Torej: kakšne 
varovalke poiskati proti zlorabljanju referendumske zakonodaje? Za primer, ko bi nekdo hotel 
uzakoniti kako res nevarno zamisel, ki bi se večini sprva zdela celo idealna. (Ika) 

Vili Jurečič, tajnik 00 ZLSD Krško: 
»Zakonodajni referendum je sicer ustavna 
pravica, vendar menim, da gre sedaj pri 
nas v veliki meri za zlorabljanje te pravice. 
Potrebno je poudariti, da se to dogaja v 
volilnem letu oz. daje vse tempirano ravno 
pred volitvami. Igra se na čustva ljudi, 
potencialnih volilcev, zato so tudi 
vprašanja tako izbrana, da padejo na 
plodna tla. S takšno demagogijo, kot jo 
nekateri zganjajo, ni težko zbrati potrebnih 
podpisov.« 

Slavko Sintič, upokojenec iz 
Kostanjevice: »S poplavo zahtev po 
reterendumih se ne strinjam; sicer je to 
demokratično, ni pa prav, da bi kar tako 
zahtevali referendum. Tako stvar je treba 
temeljito premisliti, ali je racionalna ali ne, 
ne pa jo jemati kot sredstvo nasprotovanja 
drug drugemu. Da bi referendume kar 
tako posplošili, bi bilo narobe, kajti to 
lahko pripelje do tega, da bi ljudje do njih 
postali apatični in se zanje sploh ne bi 
več zmenili. Z referendumom za odpoklic 
poslanca bi se kar strinjal.« 

* -. . <* Branko Kelemina, član občinskega 
sveta občine Sevnica: »Referendum je 
kot oblika in pravica občanov zagotovljen 
državljanu po ustavi. Odobravam dobra 
referendumska vprašanja. Sem za 
spremembe, to je logično, vendar, kot sem 
dejal, če so iniciativno dobre. Zdaj, ko 
potekajo volitve, se je pojavilo veliko teh 
vprašanj in predlogov o spremembah. 
Nadvse dobrodošle pa so pozitivne 
spremembe in predlogi.« 

Janez Černoga, podjetnik iz 
Dobove: »Referendumi imajo kot 
oblika neposrednega odločanja 
prav gotovo nekatere prednosti 
in jih zagovarjam, toda 
pomembno je, katera vprašanja 
želimo z njimi reševati. Ta morajo 
biti skrbno izbrana, saj ne gre z 
referendumi razmetavati za 
stvari, ki se lahko zadosti 
demokratično rešijo tudi na 
drugačen način.« 

Jože Žabkar, samostojni podjetnik iz 
Leskovca: »Kot prvo moramo vedeti, da 
referendumi ogromno stanejo in bi 
mogoče na enem reševali več vprašanj 
hkrati. Referedum je res demokratična 
oblika, kjer se izjasni večina. Samo izhod 
pač mora biti pravičen za delovne ljudi, 
ki plačujejo davke. Stvar je resna in 
probleme je treba reševati sproti in jih ne 
kasneje, ko se nakopičijo, reševati v 
skrajni sili z referendumi.« 

Milena Jesenko, ravnateljica 
Osnovne šole Brežice: »Glede 
nuklearke: mislim, da je 
tehnologija dobra, napake 
nastanejo zaradi človeške 
malomarnosti. Vsi seje bolj bojijo 
kot mi, ki živimo z njo. Kar pa se 
tiče volilnih referendumov, sem 
absolutno proti, ker gre samo za 
nepotrebno trošenje denarja 
davkoplačevalcev.« 

STUDIO BREŽICE 
RADIO POSAVJE 

^!lllfle 

Trgovina 

»Granit« je trden kot 
granit 

Družinsko trgovsko podjetje 
Granit iz Brežic se ne ponaša z 
dolgoletno tradicijo kot 
nekatera druga sorodna 
podjetja, pa tudi svojo 
prodajalno sta lastnika, 
zakonca Darja in Miran 
Peteline, postavila na videz 
predaleč od mestnega 
središča, kamor se vsak dan 
zgrne največ kupcev. 

Prodajalna, v kateri lahko 
kupite vse vrste gradbenega 
materiala, zraven pa še 
popolno paleto izdelkov iz 
programa elektro- ter 
vodovodnih in ogrevalnih 
instalacij, keramike, drobnega 
orodja in barv, stoji namreč na 
samem izhodu iz Brežic v smeri 
proti Krškemu, toda ustvarjeni 
promet potrjuje, da stari 
slovenski pregovor Dober glas 
gre v deveto vas ni ravno iz trte 
zvit. 

«Kljub močni konkurenci smo 
s prodajo zadovoljni, saj smo 
zaradi nizkih cen privlačni tudi za 
bolj oddaljene kupce,« nam je 
povedala prijazna Darja Peteline. 
»Drži pa, da so Brežice že kar 
prenapolnjene s številnimi 

trgovinami. Vse gotovo ne bodo 
mogle preživeti. Toda nam kaže 
dobro, saj smo v prvih štirih 
mesecih letošnjega leta promet 
v primerjavi z enakim obdobjem 
lani močno povečali, zato se 
nameravamo v kratkem malce 
razširiti. Za začetek bomo 
onstran ceste ogradili prostor za 
novo skladišče ter asfaltirali tla 
znotraj ograde, pozneje pa bomo 
tam po vsej verjetnosti postavili 
tudi pokrit objekt. Težave? Najbolj 
nerodno je, kadar dobavitelji 
zamujajo, v očeh stranke pa smo 

krivci seveda mi, čeprav smo 
takrat povsem nemočni.« (ES) 

y*ivo^ 
UPRAVA in TRGOVINA. B. Miiavcev 3, BreJce 

J^Jfm: 0608 61-629 

RAČUNALNIŠKI TEČAJI 

Windows 95 
Windows3.1x 
MS Office 95 

MS Office 
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SKB BANKA D.D. 
POSLOVNA ENOTA KRŠKO 

Kreditiranje po namenih 

OBČANI - POTROŠNIKI 

* gotovinski kredit 
* gotovinski kredit 
* namenski kredit za nakup avtomobila 
* namenski kredit za nakup motorja 

OBRTNIKI - SAMOSTOJNI PODJETNIKI 

* gotovinski kredit na žiro račun 
* okvirni kredit na žiro računu 
* kreditiranje izvoza blaga 

PRAVNE OSEBE - DRUŽBE 

* kratkoročni kredit za tekočo likvidnost 

* kratkoročni kredit za obratna sredstva 
* okvirni kredit na žiro račun 
* kreditiranje izvoza blaga 

Ročnost kredita 

> do 1 leta 
> do 3 let 
> do S let 
> do 3 let 

> do 1 leta 
> do 1 leta 
> do 6 mesecev 

> od 31 do 60 dni 
>od61 do 90 dni 

> do 1 leta. 
> do 6 mesecev 
> do 6 mesecev 

Letna obrestna 
mera 

T 
T 
T 
T 

T 
T 
D 

T 
T 

T 
T 
D 

+ 
+ 
+ 
+ 

+ 
+ 
+ 

+ 
+ 

+ 
+ 
+ 

Poleg navedenih oblik kratkoročnega kreditiranja 
> kreditira banka dolgoročno investicijsko dejavnost z individualno obravnavo 

posameznih investicijskih projektov in poslovnih načrtov 

Banka nudi komitentom široko paleto različnih oblik varčevanja 
> varčevanje na odpoklic, 
> kratkoročno varčevanje, 
> dolgoročno - rentno varčevanje 

10,0 % 
11,0 % 
11,0 % 
11,0 % 

10,0 % 
10,0 % 

9,5 % 

8,0 % 
8,5 % 

10,0 % 
10,0 % 

9,5 % 

Z vsemi podrobnejšimi informacijami Vas bomo seznanili v enotah SKB banke <l.d. 
POSilOVNE ENOTE KRŠKO 

AGENCIJA SEVNICA 
Trg svobode 1 
8290 SEVNICA 
tel. 0608 / 41 607 
fax.0608/41 470 

EKSPOZITURA KRŠKO 
Cesta krških žrtev 51 
8270 KRŠKO 
tel. 0608/21 566; 21 741; 
tel. 0608 / 21 804; 21 778; 
fax.0608 / 22 028 

AGENCIJA BREŽICE 
Cesta prvih borcev 33 
8250 BREŽICE 
tel. 0608/61 227 
fex.0608/61 227 



ASTROLOŠKI HOROSKOP ZA OBDOBJE INjIED 
23. IN 29. MAJEM 1996 

I 
Sonce in Venera v Dvojčkih bosta kar ugodno delovala 
na vaše splošno počutje in odnose z drugimi. Več se 
boste gibali med prijatelji, radi se boste pogovarjali. Tudi 
s partnerjem se boste lahko pogovorili o neki pomembni 
zadevi. Ce se bosta znala prilagoditi drug drugemu, bo 
dobro. 

9 ( 

OVEN 
21.3.-21.4. 

BIK 
22.4.-20.5. 

- S , 

mL 
DVOJČKA 
21.5.-21.6. 

RAK 
22.6.-22.7. 

«J 

LEV 
23.7.-23.8. 

m 
DEVICA 

24.8.-23.9. 

olo. 
TEHTNICA 
24.9.-23.10. 

Zelo boste nemirni, potovali boste od kraja do kraja, da 
bi se lahko srečevali z ljudmi in prijatelji. Neka daljša pot 
se utegne zelo obrestovati, predvsem če gre za poslovno 
potovanje ali pot, namenjeno izobraževanju. V poslu bo 
šlo vse dobro in to se bo poznalo tudi pri denarju. 

Če imate zaključne izpite ali kaj podobnega, potem uspeh 
ne bi smel izostati. Mentalne energije imate namreč na 
pretek, zaradi česar si boste lažje zapomnili lekcije. Tudi 
vi boste nemirni, vendar boste lahko doživeli v svojih 
pustolovščinah velijo lepih in koristnih reči. 

Za vikend utegneteimeti slab dan ali dva, ker bo prišlo 
do nesporazumov z nasprotnim spolom. Saj veste, dokler 
nekoga ne sprejmete takega, kot je, bo vedno hujši. V 
službi so mogoče večje težave, saj vam lahko pade ugled 
morda pa še kaj drugega. Vendar bodite gibljivi in 
prilagodljivi. 

V tem trenutku deluje več sil na vas. Zaradi prve ste 
nemirni, vendar imate lahko genialne prebliske oziroma 
spoznanja o sebi in drugih. Druga sila pa povzroča velika 
nasprotja v vas samih, in sicer se odločate med svojimi 
in tujimi željami. Posledica je lahko tudi bolezen, če se 
ne boste odločili. 

Zaradi dobro postavljenih Merkurja in Marsa ste v 
odličnem obdobju in za vas velja podobno kot za bike in 
dvojčke. Skratka, uspeh bo v denarju in poslu. V ljubezni 
pa utegne priti do težav. Delajte na tem, da postanete 
samostojni in samozadostni. 

Ste v času večjega prilagajanja moški energiji. V svojem 
partnerju vidite odsev svojega moškega dela (animus) in 
procesi, ki se odvijajo, delujejo tako, da se morate tega 
dela zavedeti in ga sprejeti. Tudi vi morate biti samostojni. 
Če niste zadovoljni s seboj, ne morete biti tudi z drugimi. 

Si Vaša moč se najlažje izraža skozi poslovnost, kjer pa 
tudi ne bo šlo brez težav. S pomočjo sprejemljivosti in 
potrpežljivosti boste rešili vse probleme, vezane na ta 

ŠKORPIJON del življenja. Naučiti se je pač treba - in naučiti se da - da 
24.10.-22.11. najdete v sebi več nežnosti in ljubezni do drugih. 

Pojavljajo se velika nasprotja med vami in partnerjem. 
Izražajo se lahko tako, da se popolnoma zaprete vase ali 
pa da se posvetite le enemu delu ljubezni med 
partnerjema - seksu. Ta vas bo zelo okupiral te dni. 

STRELEC spremembe in težave vas čakajo tudi v poslovnem svetu 
m 
9 
'm KOZOROG 
23.12.-20.1. 

VODNAR 
21.1.-19.2. 

RIBI 
20.2.-20.3. 

Kot strelce tudi vas čakajo nepredvidljive težave v 
poslovnem svetu, še bolj pa v odnosu do politike. Prihaja 
pač do globalnih sprememb, ki bodo vplivale tudi na vas. 
S pomočjo svoje kreativnosti pa lahko uspete na novem 
področju, povezanem s komunikacijami. 

Kar zadeva vaše ljubezenske in partnerske odnose, boste 
lahko zelo uživali v poglobljenem odnosu z nekom, ki ga 
imate radi. Izzive boste doživljali predvsem na področju 
izmenjave informacij in izobraževanja, ki pa jih boste lahko 
premagali. Mogoč velik denar. 

Vaš vladar, Neptun, je aspektiran samo z oddaljenimi 
planeti, zato ga ne boste čutili, pač pa Jupitra, ki bo 
deloval enako kot pri strelcih in kozorogih. Več se boste 
pogovarjali in radi boste v družbi, da si naberete moči. V 
ljubezni pa vas čakajo nove preizkušnje. 
Bono Baršek 

ZA NAROČNIKE SO MALI OGLASI 
• • • 

BREZPLAČNI 
TUKAJ BI BIL LAHKO VAŠ OGLAS 

JT\ GRSLAVIC 
URARSTVO, GRAVERSTVO, IZDELAVA ŽIGOV 

NOVA, VEČJA TRGOVINA NA CESTI PRVIH 
BORCEV 11 V BREŽICAH!!! 

POLEG ŽE ZNANIH ZNAMK UR CASIO, SEIKO, CITIZEN.LAURENS 
IN SVVATCH LAHKO ODSLEJ PRI NAS NAJDETE TUDI RADIJSKO 

VODENE URE JUNGHANS, NOVO KOLEKCIJO UR BENETTON 
IN URE PRESTIŽNIH ZNAMK KOT SO RAYM0ND WEIL, OMEGA, 

LONGINES, PIERE BALMAIN, ED0X, CERTINA IN LORENZ. 

V E S E L I M O S E V A Š E G A O B I S K A ! ! ! 

Viktor Jackovich med brežiškimi dijaki: 

Ameriški ambasador na obisku 
Bolj kot 250 knjig so se srednješolci razveselili enkratnega srečanja 

Brežice, 15. maja - V sredo 
dopoldne so dijaki in profesorji 
(predvsem anglisti) dočakali 
napovedan obisk ameriškega 
veleposlanika v Sloveniji, 
Victorja Jackovicha, njegovega 
atašeja za tisk in kulturo, 

Domenicka R. Di Pasquala, ki 
je hkrati predstojnik 
ameriškega informativnega 
centra in knjižnice v Ljubljani 
(USIS), in svetovalca za 
gospodarska vprašanja na tem 
predstavništvu, Matjaža 

Ambasador Jackovich, Mrs. Brems, profesor Tasič in ravnatelj 
Soško 

Kavčiča. Na eno prvo takih . 
neformalnih srečanj pa niso 
prišli praznih rok, brežiški 
knjižnici so darovali 250 knjig 
(o ameriški zgodovini, 
demokraciji, klasikih ...), ki so 
bile doslej na voljo 
obiskovalcem centra USIS v 
Ljubljani. 

«Vsekakor pomeni obisk za 
našo šolo dobrodošel prispevek. 
Sploh za dijake, ki se radi 
ukvarjajo z angleščino in uživajo 
pri branju in učenju tujega jezika. 
Kot povsod drugod, smo tudi pri 
nas brez denarja, zato smo knjig 
še kako veseli,« pravi v izjavi za 
Naš glas knjižničarka prof. Rija 
Plut, ki namerava s pomočjo 
kolektiva v prostoru pripraviti tudi 
manjšo razstavo teh del. 

Največ zaslug pri uresničitvi 
dogodka gre v prvi vrsti ameriški 
kolegici in predavateljici 
amerikanščine na šoli, Mrs. Sue 
Bremsovi. 

Victor Jackovich, ki opravlja 

funkcijo ambasadorja v Sloveniji 
od lanskega septembra, ve, da 
na podlagi uradnih protokolnih 
srečanj v prestolnici ne more 
dobiti celostne podobe o državi, 
o kateri poroča v VVashingtonu. 
»Zelo mi je všeč, da je prišel tudi 
k nam, da ni samo tam v 
Ljubljani,« je dejal eden izmed 
dijakov. Po klepetu z njimi je 
pustil vtis izredno sproščene in 
dostopne osebnosti, ki se ne 
giblje izključno v svojih 
»ambasadorskih » krogih. 
Pogovarjali so se o delu 
predstavništva, o ameriškem 
videnju Slovenije, o zavzemanju 
za ukinitev vize in prosto pot 
Slovencev v ZDA, dotaknili so se 
tudi slovenske politike, ki je po 
ambasadorjevem mnenju 
izredno »complicate« 

(komplicirana) in nikakor ni 
področje njegovega 
udejstvovanja. Popoldne je 
Jackovich s spremstvom obiskal 
tudi krško nuklearko. (Ana) 

Hotel Sremič Krško 
Program vsak večer od 22h-04h 

i : m f H 
e^oKsve 

Cesta bratov Milavcev 37 
8250 Brežice 

Tel./fax: 0608/62 646 

VSE VRSTE POHIŠTVA: spalnice, dnevne sobe, 
predsobe, sedežne garniture, kuhinje, kopalnice, 
jogije, otroške posteljice, zibelke, vrtne PVC 
garniture, vrtne garniture RATAN. 

TEKSTIL: prešite odeje, deke, posteljnina, 
zavese po naročilu. 

& * & 
Avto šola EROS d.o.o. 

O Oražnova 21 a, 68311 Kostanjevica na Krki 
Če želite v najkrajšem času opraviti vozniški izpit, vas 
avto šola EROS vabi na tečaj CPP za A In B kategorijo. 

Dijaki, študentje in upokojenci imajo 30% popust, možno 
je tudi obročno odplačevanje.Prijavite se lahko v: 

poslovalnici v Krškem, CKŽ 44 (pri knjigarni Opus); 
te l . : 0608/32-510, 21-411 ali pa pri Jožetu Staniču; 

te l . : 0608/87-331. mobitel: 0609/624-641. 

Terme Čatež - oaza toplih voda 

Metoda Halliwick za 
osamosvojitev in varnejše 

počutje v vodi 
Termalna voda kot naravni vir zdravja daje vedno nove 

razsežnosti in možnosti. Voda je medij, ki nas spremlja od 
najnežnejših začetkov našega življenja pa vse do trenutka, ko 
nismo več sposobni izvajati vseh fizičnih aktivnosti. So ljudje, 
ki jim ni dano, da bi z lahkoto stopali, se gibali in v popolnosti 
osvajali gibanje v zraku. Prav tem pa je voda lahko v veliko 
pomoč in oporo. 

V »oazi toplih voda*, kot mnogi imenujejo Terme Čatež, 
izvajajo metodo Halliwick, zasnovano na osnovi hidrodinamike, 
ki omogoča popolno varnost plavalca in zaupanje v vodo. Šele 
nato sledi učenje plavalnih tehnik, ki poteka v sproščenem 
okolju čateških bazenov. Pri učenju ne gre za ponavljanje hotnih 
gibov, temveč za aktivno prilagajanje na dimamične sile vode 
s pomočjo individualnega pomočnika. Metoda Halliwick 
omogoča tudi osebam z motnjami gibalnega sistema, da v vodi 
zmorejo tisto, česar na suhem prav gotovo ne. Metoda ne 
osvobaja le telesa in duha, marveč omogoča samostojnost 
bolnikom, ki so trajno odvisni od pomoči drugih oseb ali 
pripomočkov. 

Program metode Halliwickje namenjen predvsem otrokom 
z motnjami gibalnega sistem in fizično prizadetim odraslim 
osebam vseh vrst, je pa tudi odlična priprava na učenje 
plavalnih tehnik tako za otroke kot odrasle. V Termah Čatež se 
zavedajo, da čas za dosego ciljev ni tako pomemben; pomebno 
je, da začutite vodo, se v njej počutite varno, prijetno in 
samostojno. 
Prepričajte se v Termah Čatež, kjer Vas pričakujejo. 

Se vedno brez naslova 

ponedeljek, 13.5. 
Napetost ob prihodu papeža 
nezadržno narašča. Mediji 
prinašajo različne informacije in 
prepričevanja oziroma razloge, ki 
podpirajo papežev prihod, in 
seveda tiste, ki mu nasprotujejo. 
Nekoga, ki s tem ni obremenjen, 
enostavno prisilijo, da se postavi 
na eno ali drugo stran. 
In potem govorimo o 
vseslovenski spravi; lepo vas 
prosim... 

torek, 14.5. 
S Sašom Hribarjem oz. z njegovo 
izvoljenko Andrejo sva 
neprestano na liniji. Čeprav ne 
gre za vroči telefon, se bo prav 
gotovo v kratkem vžgal. Razlog 
za te neprestane kontakte tiči v 
podpisu med Sašom Hribarjem 
in podjetjem Kruno d.o.o., kar 
pomeni, da se bodo sedaj 
Guzman, Fazan, Gelca, prof. 
Valentinčič in drugi junaki Radia 
Ga-Ga vozili v novi vectri. 

petek, 17.5. 
Trikrat sem se uščipnil, preden 
sem dokončno spoznal, da imam 
na drugi strani Stojana iz vsem 

dobro znane Poglej in (se) 
zadeni. Zelo ugodno me je 
presenetil, ko mi je za moje 
oddaje ponudil karte koncertov, 
ki jih pripravlja v letošnjem letu. 
Seveda mu bom v zameno preko 
nagradnih iger delal reklamo; 
prva takšna zadeva bo nastop 
skupine East 17, ki bo v torek, 28. 
maja, v Hali Tivoli v Ljubljani. 
Glede na to, da mi je obljubil tudi 
karte, ki omogočajo pogovor s 
skupinami, sem prepričan, da 
boste na teh straneh zvedeli še 
marsikaj zanimivega. 

sobota, 18.5. 
No, pa je tukaj. Janez Pavel II, V 

Sloveniji. Kar verjeti ne morem, 
da so priprave za ta visoki obisk 
trajale leto dni. Slike iz Postojne 
so naravnost veličastne. In sedaj 
sem še bolj na strani 
organizatorjev in tistih, ki so 
zagovarjali papežev obisk. Še 
včeraj smo se norčevali in 
pritoževali na varnostne ukrepe, 
ki veljajo ob tej priložnosti. Sedaj 
pa cela Slovenija trepeta, da se 
mu ne bo kaj zgodilo. Kakor da 
bi se ustavil svet. 

nedelja, 19.5. 
Prva nedelja, ki je jasno 
povedala, da imam v omari tudi 
kratke rokave. 
EDI 



PA SE SLIŠI ... 
Šušljanje: (garderobni) delskrbiza Interierjeve košarkarje bi lahko 

sponzorsko prevzel dobovski AFP. Tako smo vsaj slišali. Menda je 
eden izmed pogojev za to (Nakičev obstanek v Krškem) že izpolnjen. 
Ostale pogoje bodo menda predstavniki obeh zainteresiranih strani 
morali še uskladiti za zeleno mizo. Menda so eden zelo pomembnih 
pogojev za sodelovanje tudi ugodna razmerja v koših ... 

Gospodje v »naših letih« se pač radi sučemo okrog brhkih damic. 
Na otvoritvah in slovesnostih pa se človeku kaj hitro zazdi, da so na 
svetu same lepe ženske. Tako sta se ondan pri Integri brežiški župan 
Jože Avšič in urednik Našega glasa »srečala« ob prikupni mladenki. 
Avšič je stopil bližje, urednik pa aparat v roke ... »Kar daj. V javnosti 
bi mi tak imidž utegnil celo koristiti, moji doma pa to punco poznajo in 
vedo, da bi fasal plavo oko, če bi samo skušal biti netakten,« se je 
zasmejal Avšič. 

Tudi pri otvoritvi Integre: urednik Našega glasa je Darku 
Bukovinskemu razlagal, daje letošnjo spomlad slišal nekaj, česar še 
nikoli prej ni: »Takole pod večer nekje v grmovju med njivami poje 
ptiček. Enkratno glasno in lepo. Še nisem slišal ptiča peti ob desetih, 
enajstih ponoči. Moram vprašato Hrvoja (Oršaniča), če je to mogoče 
slavček!« Bukovinski mu je namenil neskončno jasen pogled skozi 
očala: »Poslušaj - ti to lepo poskusi posneti! Če se bo dalo, OK. Če 
se ne bo dalo, se pogovori s psihiatrom!« 

Še eno šušljanje: Kruno bo sponzoriral tudi Saša Hribarja. Ko smo 
to krilatico skušali preveriti, sicer nismo uspeli dobiti dokončnega 
odgovora, a baje bo pogodba (če bo) kar krepka. Torej (če 
špekuliramo naprej): ali bo mali Božo »na ockouga opla z balvico 
napisu FUK?« Ali se bo general Guzman »na Koščakov hrib sedaj 
vozio sa opel fronterom?« Ali bo Gelca ugotavljala: »So me spet pusil'1, 
k'r na ta zadnem zicu od opl korse, veste!« 

Stava. Ne dragi bralci, na sliki ne vidite rezanja goltanca, pač pa 
čisto navadno britje. V prijateljskem krogu je namreč Borut Simončič 
izjavil, da si pusti, če se Sevničani uvrstijo v prvo ligo, obriti brado kar 
v športni dvorani. Prijatelji so ga za besedo (kot vidimo na sliki) resno 
držali, pa tudi Borut se je izkazal, saj je (potihem) pričakoval zmago 
in s seboj na tekmo prinesel ves brivski pribor. Tudi žena Sonja je 
prisostvovala britju in hkrati našla nov način, kako ga doma pripraviti, 
da bo pri miru (škarje pod vrat). Kot dokazuje slika, se je Borut zaman 
oziral v višave; kdo ve, morda pa je klical papeža na pomoč. 

Kljub temu, da je bilo na srečanju folklornih skupin na Senoven 
tisti večer več prireditev, bi človek pričakoval več obiskovalcev t 
Senovega. Kaj je z nami, kaj je temu vzrok? Nekdaj nabito polno 
dvorane ostajajo vse bolj prazne, tudi na Senovem. Festival folklore 
ni le praznik folkloristov, to je tudi priložnost vseh nas, da se 
predstavimo, da se spoznamo. To je tudi del politike, je pomemben 
del turistične ponudbe in še česa - le kje ste bili politiki, ste se 
pripravljali na volitve, da vas tudi drugič ne bo? 

S srečanja evropskih parlamentarcev v Brežicah: Dr. Alojzij Slavko 
Sušin in dr. Zdravko Tomac: »Čuj Slavek, se spomniš, ko sva bila 
še v isti stranki?« 

Ob proslavitvi velikega uspeha dobovskih rokometašev, ko so se 
uvrstili v tekmovanje za pokal evropskih mest, je direktor kluba, Franc 
Polovic, razmišljal nekako takole: »Glede na to, daje Dobova vas, bo 
treba nekaj storiti. Ena varianta je, da evropska rokometna zveza 
preimenuje pokal mest v pokal vasi, druga pa, da Dobovo proglasimo 
za mesto.« 
REŠITEV KRIŽANKE BANKE CELJE IZ ŠTEVILKE 18/19 

Rešitev križanke iz številke 18/19 • Geslo: SO STVARI, KI JIH LAHKO PONUDI LE 
DOBRA BANKA. Po vodoravnih vrstah: ATENA, VOKAL, ABOTE. RONA. GOLF, 
KAPITAL, AMIL, OBELISK, NITI, MENIHI. A, ES. IST, IREDENTA. TIA. GROBAR. 
ENGELS. a , NKOMO. KSILEN, TANIN, MATURA. 

Izžrebani nagrajenci: 1. Melita SUMRAK, Mali Vrh 18 b. Globoko (vetrovka): 2. 
Primož HABINC. Kremen 20. KRŠKO (dežnik): 3, Martin FRANKOVIČ. Nova pol 2. 
LESKOVEC (borša). Nagrajencem čestitamo, nagrade pa lahko dvignete v Banki 
Celje, Ekspozitura Krško, CKZ53. 

Glasbeni gost 

Harmonikar Franci Ocvirk 
Harmonikar Franci Ocvirk je 

svojo mladost preživel v 
Pečicah pri Brežicah, zdaj pa 
že 17 let živi v Sevnici. Izhaja 
iz družine glasbenikov, zato je 
glasbi podal roko že pri desetih 
letih, ko je dobil klavirsko 
harmoniko. Dve leti kasneje je 
dobil pravo frajtonarico in s 
štirinajstimi prvič zaigral na 
svatbi. Udeleževal se je raznih 
tekmovanj narodno-zabavne 
glasbe, kjer si je priigral zlato 
plaketo Ljubečne. Sam je 
muziciral 12 let, zdaj pa ga že 
15 let spremlja skupina, ki ki jo 
tvorijo 4 člani. 

Besedila piše Vrhničan Ivan 
Malašič, za glasbo pa so sami 
svoji mojstri. Posneli so tudi 
kaseto z naslovom Prijatelju v 
spomin. So stalni gostje na 
gasilskih prireditvah in porokah, 
skratka tam, kjer se kaj dogaja. 
V gostišču Kragl je Franci igral 
ministru Bizjaku in županu 
Peternelu. Gostovali so tudi po 

Avstriji in Nemčiji. V nemškem 
mestu Herbolzein so igrali na 
otvoritvi gostilne, kjer se je zbralo 
približno 1.000 ljudi. Z glasbo so 
jih tako navdušili, da so jim 
podelili medaljo častnega gosta 
mesta Herbolzein. Franci Ocvirk 
je dal tudi pobudo za dobrodelni 
koncert Iztoku Božiču, ki se je, kot 
vemo, ponesrečil pri skoku v 
vodo. 

Telefonski pogovor z 
voditeljem oddaje Po domače, 
Jožetom Galičem, je botroval 
nastopu na televiziji 12. maja. 
Franci je sicer že prej vedel za 
tekmovanje harmonikarjev, 
vendar zaradi prezasedenosti -
je namreč samostojni 
avtoprevoznik - ni niti pomislil na 
nastop. Ko pa ga je po telefonu 
poklical Jože Galič, ponudbe ni 

mogel zavrniti. Oddaja Po 
domače poteka enkrat mesečno, 
prisotno je občinstvo, tekmovanje 
za najboljšega harmonikarja pa 
vodi Smilja Baranja. Zmagovalci 
posameznih oddaj se bodo 
jeseni pomerili med seboj za 
Zupanovo harmoniko. 

Franciju sta konkurirala dva 
šolana harmonikarja, ki sta si 
skladbi sposodila od Avsenikov 
in Miheliča in sta bila povrhu še 
domačina. Vendar je Franci, 
samouk, občinstvo navdušil z 
lastno skladbo, preprostostjo in 
izvirnostjo. Zmaga je bila zanj 
veliko presenečenje. Za nagrado 
je prejel 3-urno snemanje v 
profesionalnem studiu. Pravi, da 
bo to dobro izkoristil, saj 
pripravlja novo kaseto. Uvrstil pa 
se bo seveda tudi v finale, ki bo 
potekalo jeseni; datum še ni 
določen. 

Franci meni, da ni pomembna 
le zmaga, važno je tudi tekmovati, 
saj tako s konkurenti navežeš 
stike in z njimi izmenjaš izkušnje. 
(muca) 

Koncert krškega Big 
banda 

V soboto, 25. maja, se bo v Kulturnem domu Krško predstavil 
big band krške pihalne godbe. Koncert se bo pričel ob 19. uri 
Vljudno vabljeni 

Pihalni orkester »Videm« 
v Italiji 

Jazzovski koncerti v 
organizaciji Big banda 

Big band Krško si prizadeva za popularizacijo jazzovsko 
usmerjene glasbe v Posavju. V ta namen želijo organizirati koncerte 
v klubskem vzdušju, ki bi lahko zaživeli z določenim številom stalnih 
obiskovalcev. Koncerti bi se odvijali dvakrat mesečno na vrtu 
okrepčevalnice Saša v starem Krškem. Če vas zanima takšna 
glasba in vse v zvezi s koncerti, se oglasite Alešu Suši, ki ga 
dobite v krški glasbeni šoli, na telefonski številki 22-603. (Mo) 

Pop skupina Fru fru na 
OŠ Bizeljsko 

*l^*fkiSWii*«SasJ sm., S Naosnovnišoliže 
tretje leto deluje 
skupina Fru fru, ki 
10 sestavlja pet 
deklet, šestošolk: 
Natalija Černelič 
(vokal), Vesna 
D o m i t r o v i č 
( k l a v i a t u r e ) , 
Ksenija lljaš 
(kitara), Andreja 
Žertuš (bas) in 
Sanja Žgalin 
(bobni). Dekleta 
so samouki, 
besedila pišejo 
same, uglasbi pa 
lih njihov mentor, 
g l a s b e n i 
pedagog na šoli, 
Vilko Urek. Poleg 
lastnih skladb 
imajo v svojem 
repertoarju tudi 

priredbe tujih plesnih skupin. V aprilu so na tekmovanju Pilov žur v 
domžalski diskoteki Life dobile prvo nagrado občinstva, kjer so 
predstavile dve lastni skladbi. V Mariboru pa so v studiu Pop TV 
posnele videospot, ki bo 2. junija na sporedu v oddaji Spidi in Gogi 
na Pop TV. (Mo) 

Pihalni orkester Videm je bil 
povabljen na gostovanje v 
Italijo, v Ricmanje, kjer je imel 
13. maja koncert. V prvem delu 
je nastopil mladinski pihalni 
orkester VIVA iz Zagorja, v 
drugem delu pa je občinstvo 
navdušil pihalni orkester VIDEM 
iz Krškega. Koncert je bil v 
sklopu prireditve »Promenadni 
koncerti«, tokrat že desetič. 
Organizira jih domača godba 
na pihala, skupno s prebivalci 
Ricmanj. 

Prireditev ne bi bila nič 
posebnega, če Ricmanje ne bi 
bile približno tako velike kot naše 
Zdole. To je predvsem slovenska 

' vas v okolici Trsta, ki ima svoj 
kulturni dom z galerijo in lastno 
gledališče. Prebivalci Ricmanj so 
zelo enotni in predvsem ponosni 
na to, da so Slovenci. Zavedajo 
pa se moči in pomena kulture, kar 
je njihovo najmočnejše orožje pri 
ohranjanju njihove narodnostne 

identitete. Skladno s to 
zavednostjo posvečajo kulturi 
vso potrebno pozornost in tudi 
ustrezna finančna sredstva 
(letošnje »Promenadne 
koncerte« je finančno pokrivalo 
kar 35 sponzorjev). V teh desetih 
letih je nastopilo štirideset 
orkestrov iz Slovenije, Avstrije in 
Italije, večinoma pa so bili to 
slovenski orkestri. 

Verjetno se pri nas ne 
zavedamo, da nekatere stvari, ko 
se imaš za Slovenca, niti niso tako 
samoumevne, da se morajo v 
Ricmanjah ves čas potrjevati in 
boriti za svojo narodno identiteto. 
Če pomislimo - vzemimo ljudstvu 
kulturo, jezik in običaje - in dobili 
bomo neko nedefinirano maso 
ljudi. Če se povrnemo malo nazaj 
v času, lahko vidimo, da so tudi 
na tak način Slovence večkrat 
hoteli spraviti z obličja Zemlje. O 
odnosu do kulture pa raje drugič. 
(VESAN) 

TvniŠ£«ainnaT 
Trgovsko podjetje, d.o.o. 

NUDIMO VAM: 
- Gradbeni material - Elektro material 
- Vodovodni material - Sanitarna keramika 
- Centralno ogrevanje - Program JUB 

Cesta bratov Cerjakov 50, 8250 Brežice 
Tel./fax: 0608/61-266 

Jesenice maja - mesec mladih 
Jesenica, maja - Jeseniška mladina v organizaciji Kluba 

jeseniških študentov letos prvič stvar jemlje v svoje roke. Tako so 
se odločili zaradi mrtvila, ki vlada v sivem mestu pod Mežakljo. 
Pravijo, da za mlade nihče ne migne s prstom, zato imajo vsega 
dovolj in prevzeli so iniciativo. Med pogovorom z organizatorjem 
sem pomislil, da bi si lahko podali roke, saj smo v podobnem 
položaju tudi v Posavju, ki za mladino tudi redkokdaj kaj naredi. 
Vsemu pač botruje denar, in če bi bil le denar, ki ga imamo tako 
radi za izgovor, bi še šlo. Vnašanje kulturnega udejstvovanja 
mladih se vse preveč politizira In tako se ustavi vedno na točki, 
ko se zbije volja tistim, ki bi radi kaj naredili, da bi se mrtvilo 
razbilo. 

Na Jesenicah so to delno že uspeli in izpeljali prvi del programa s 
popotniškim predavanjem za vse tiste, ki si tega želijo, a ne vedo, 
kako izpeljati svojo prvo potovalno izkušnjo. Za konec dneva se je 
zgodil koncert, na katerem so nastopili Spiritual Pvrotechnics, za njimi 
Big Foot Mama, Demolition group in zvezde večera - Orleki, ki s 
polponarodelimi vižami kombinirajo R'n'R. To jim tudi dobro uspeva, 
kajti njihov izraz se je približal Poguesom na slovenski način. Tako jih 
je slišal tudi nek promoter iz Avstralije in jim ponudil turnejo po deželi 
kengurujev. Srečno, Orleki! 

Osrednji dan na Jesenicah pa bo 25. maja, ki še vedno velja za 
dan mladih. Jeseničani so si izborili dan odprtih igrišč in objektov, 
kjer se odvijajo športne aktivnosti. Pripravili so tudi program za 
najmlajše - lutkovne igrice. Na resno razpravo pa so povabili občinske 
veljake, s katerimi bodo na okrogli mizi poskusili razrešiti vprašanja, 
kaj z mladino, ki se nima kam podati v prostem času, zato se zbira po 
lokalitT. Dan bodo zaključili z nastopom utrganih Zmelkoovv in 
Boštjanom Verbičem, za njimi bodo žgali varovanci pogrebnega 
/a5oda iz Žalca -Interceptor ter Kontrabant in špica - Let 3. Omembe 
vreden je tudi premik nevvagerjev, ki bodo imeli zadnji dan v mesecu 
predavanje na temo »Tantra, duhovnost in sex«. Z Jeseničani smo v 
stiku in jih bomo po končanih prireditvah povprašali o morebitnem 
uspehu, saj bi nam v Posavju prav prišla formula, s katero bi oživeli 
dogajanje v prid mladine, ki se zapija po lokalih in se s tem pogreza 
v apatijo nedogajanja. (Mr.Jozo) -M 



Ig 

Tekmovanje iz Vesele šole 
Brežice, 11. maja - V soboto, 11. maja, je bilo (pbčinsko 

tekmovanje iz Vesele šole. Učenci naše šole so se na tem 
tekmovanju kar dobro uvrstili. Gregor Pirš je dosegel največ točk 
med četrtošolci in se bo udeležil državnega tekmovanja. Izmed 
sedmih in osmih razredov ni nihče dosegel vseh možnih točk, 
vendar jih je sedmošolec Gregor Ban dosegel največ, osmošolka 
Tina Lubšina pa je bila druga. Med učenci petih razredov je bila 
na naši šoli najboljša Lucija Volčanšek, med šestošolci pa Saša 
Peteline. (Lucija Volčanšek, 5. b, novinarski krožek, OŠArtiče) 

Brežiški profesorji in 
trboveljski sindikat: 

Jubilejno - 25. srečanje na odbojkarskem igrišču 
in ob ogledu termoelektrarne v remontu 

Trbovlje, 17. maja - Že dvanajsto leto zapored sta se na 
družabnem srečanju, temelječem na prijateljsko stkanih vezeh, 
sestala kolektiv profesorjev Gimnazije Brežice in sindikat 
Termoelektrarne Trbovlje. V odbojkarski preizkušnji so po »tie 
breaku« s 3 : 2 zmagali gostitelji. Brežiške barve je sestavljala 
fizikalno-naravnoslovna in telesnovzgojna vrsta profesorjev: Novak, 
Ivšič, Marolt, Ninkovič, Žnidaršič, Rovan, Senica, Kuzmin. Njim 
bo tudi pripadla organizacija tradicionalnega povratnega srečanja, 
11. novembra v Brežicah. (Ana) 

Teden Rdečega križa na 
OŠ Dobova 

Dobova, 17. maja - Ob tednu rdečega križa so bili na dobovski 
osnovni šoli zelo dejavni. Mladi aktivisti so na obletnico ustanovitve 
mednarodne humanitarne organizacije opozorili z obešanjem 
lepakov po vseh vaseh krajevne skupnosti, v vrste mladih članov 
RK pa je stopilo 49 otrok OŠ Dobova in podružnice v Kapelah. 
Mladi iz sedmih razredov pa so na krajši slovesnosti postali člani 
krajevne organizacije Rdečega križa in se bodo po svoje trudili 
pomagati vsem, ki jim bo njihova pomoč še kako dobrodošla. Tako 
bodo že prihodnjo soboto sodelovali na srečanju starejših krajanov 
v dobovskem domu upokojencev, načrtujejo pa še vrsto drugih 
akcij. (ES) 

Morski pozdrav iz Nerezin 

LIKOVNIKI RAZSTAVLJAJO 
Cerkljanske impresije 

Mirka Bogoviča 

Cerklje ob Krki, maja - Cerkljanci so si v prostorih učnega 
centra lahko ogledali tudi razstavo dokumentarnih fotografij o vojni 
za samostojno Slovenijo ter o življenju in delu vojakov, na ogled pa 
je bilo tudi sodobno pehotno orožje. (ES) 

Jože Marine v domači galeriji 
Kostanjevica, 17. maja- V Lamutovem likovnem salonu je galerija 

Božidarja Jakca pripravila razstavo domačega umetnika, Jožeta 
Marinča, na kateri si je bilo moč ogledati več kot štiridaset likovnih 
del, ki so nastala v zadnjih dveh letih. Umetnikovo delo je zbranim 
predstavil Aleksander Bassin, direktor Mestne galerije Ljubljana. 
Marinčev nastop je predstavil kot še posebej zanimivega v na novo 
ovrednoteni konstelaciji slovenskega abstraktizma, s posebnim 
oziram na razvoj njegovega subjektivnega abstraktnega izraza. 
Obiskovalcem sta spregovorila tudi direktor galerije Božidarja 
Jakca, Bojan Božič, in krški župan Danilo Siter. Za glasbeni program 
so poskrbeli Al Capone Štrajh Trio. (nic) 

Lesovi risi, fazani in ostali prebivici narave so zbudili veliko 
zanimanja zlasti med lovci. 

Franc Les, oštir z lovsko 
puško in čopičem 

Čatež ob Savi, 9. maja - Rudi Zagode, starosta čateških lovcev, 
je v okviru praznovanj ob 50-letnici LD Čatež v prostorih restavracije 
Petrolovega motela zadovoljno odprl prvo samostojno razstavo 
likovnika samouka, lovca in znanega gostinca s Čateža, Franca 
Lesa. Avtor, ki motive za svoja platna črpa predvsem iz narave, s 
katero je kot lovec še posebej tesno povezan, je na razstavi prikazal 
pravzaprav svoj slikarski izbruh, saj večina del nosi letnico 1996, 
kar kaže, da se sli po ustvarjanju, ki je toliko let čemela v njem, več 
ne more in ne želi upreti. Starešina LD Čatež, ing. Kari Filipčič, je 
ob tej priložnosti dejal, da skušajo lovci tudi s takšnimi prireditvami 
pri ljudeh spodbujati skrb za okolje, v katerega je človek v preteklosti 
pogostoma grobo posegal in ga skrunil. (ES) 

Pesniki naj bi se pogosteje 
družili 

Znana krška »Šola zdravega življenja-, ki jo vodi Stane Iskra, je 
tudi letos odprla svoja vrata. Prva skupina je pred dnevi Že 
zaključila rekreativno-zdravstveni oddih v Nerezinah na otoku Mali 
Lošinj. Na sliki udeleženci s SO-kilogramskim delfinom, ki se je 
zapletel v mreže domačih ribičev v zalivu pod Sv. Jakovom. 
(Galex) 

Brežice, 17. maja - Na 
pobudo vsakoletnega razpisa 
ZKO Slovenije in tajnice 
brežiškega združenja Božene 
Zorko je bilo v Prosvetnem domu 
Brežice v petek zvečer prvo 
srečanje pesnikov in pisateljev, ki 
se s to izrazno platjo človeka 
ukvarjajo predvsem ljubiteljsko. V 
manjši skupini od pričakovane 
(prisotni sta bila tudi Dragica 
Dani in Damir Šambarek-
Kukovičič, ki se lahko pohvalita 
s knjižno izdajo svojih del) so bile 

ponovno izražene želje po večji 
povezanosti in druženju literarnih 
ustvarjalcev v občini. Ne samo 
odraslih, apelirajo tudi na 
srednješolce, med katerimi so 
zagotovo skriti talenti, ki bi lahko 
v okviru kluba ali sekcije storili še 
več za svoj duševni zaklad ali 
celo prišli na zeleno vejo z 
objavljenimi prispevki. Ponovno 
srečanje vseh zainteresiranih bo 
ta petek ob 20.30. (Ana) 

INDUSTRIJSKA OPREMA - BREŽICE 
VAS VABI NA 

HIŠNI SEJEM 
od 24. do 26. maja 'M, od 9. do 18. uro v Krški vasi 34b 

Begala ponudba domačih in tujih proizvajalcev 
KMETIJSKE MEHANIZACIJE 

• traktorjev (Ino, Fiat, Landini, 
Zetor, IMT, Valpadona) 

- mulčarjev In kladivarjev 
- traktorskih kosilnic 

- trosilnikov miner, gnojil 
- vrtavkastih bran 

- rotovatorjev 
- kardanov 

- motokultivator|ev 

- balirk z ovijalcem 
- vrtalnikov 

- traktorskih viličarjev 
- strojev za komunalo 

- traktorskih vitel 
-trez 

STROJEV ZA VZDRŽEVANJE 
ZELENIC 

- malih traktorjev 
- vrtnih kosilnic 

- kosilnic na laks 
- biokomposterjev 
OSTALE OPREME 

visokotlačnih pralcev 
• potopnih črpalk 

- mlinov za žitarice 
- elektro motorjev 

- sobnih koles 
- gorskih koles J 

Ugoden sejemski popust n koles« BINACCHI in vrtat kosilnice. 
OBICSCITE NAS!!! 0 6 0 8 / 6 1 - 0 9 2 , 6 1 - 2 7 2 

Kosi 

AMCO?*** 

-1L 

Turistična agencija 

Tf IJ Brežice 
N.C. Intermarket 

tel.: 0608/62-560, 62-501 
Počitnice: Slovenija, Hrvaška, 
Španija, Grčija, Turčija.Malta, 

Tunizija... 
šolski, maturantski 
In sindikalni Izleti 

y// 
POOBLAŠČENI ZASTOPNIK ZA 

mobitel 
ŠENTJERNEJ 
k Šmarje 13 

^ 068/81-118 

PE. NOVO MESTO 
l jubl janski s. 27 
068/323 

Letni koncert okteta Jurij 
Dalmatin 

Zveza kulturnih organizacij Sevnica organizira ob uvodu v 
sevniško grajsko poletje letni koncert okteta Jurij Dalmatin, ki bo 
v soboto, 25. maja, ob 20. uri v Lutrovski kleti na sevniškem gradu. 
Kot gostje se bod predstavili člani Združenega moškega pevskega 
zbora Simon Jenko Nuernberg in Miško Kranjec Erlangen. 
Pokrovitelj koncerta je Gostinsko podjetje Sevnica. Prodaja 
vstopnic uro pred koncertom. Vabljeni! 

Koncert iz naših krajev 
Radio Slovenija in Krajevna organizacija Rdečega križa Sevnica 

prirejata v petek, 24. maja, ob 20. uri v kulturni dvorani Gasilskega 
doma Sevnica JAVNO SNEMANJE RAZVEDRILNE RADIJSKE 
ODDAJE KONCERT IZ NAŠIH KRAJEV. 

Nastopili bodo: ansambel Stoparji, ansambel Nika Zajca, oktet 
Jurija Dalmatina, mešani pevski zbor Lisca Sevnica, Ljudski pevci 
Svetega Jurija iz Sevnice, ljudski godec Brane Žibert, Rudi Stopar, 
Alojz Urh ter humorista Iča in Matevž. 

Oddajo bo vodila Simona Juvan. Vstopnice si lahko zagotovite v 
predprodaji v Občinski knjižnici. Ves izkupiček od prodanih vstopnic 
bo namenjen obdarovanju starejših, bolnih in invalidnih oseb krajevne 
organizacije Rdečega križa Sevnica ob koncu tega leta. 

Kostanjeviški navijači in 
plesalci peti 

Sežana, maja - V letošnjem šolskem letu je pod okriljem ministrstva 
za šolstvo in šport delovala šolska košarkarska liga, katere del so 
bile tudi skupine navijačev in plesalcev, ki so skrbele za dobro vzdušje 
na tekmovanjih. Tik pred prvomajskimi počitnicami sta se državnega 
prvenstva plesnih in navijaških skupin udeležili tudi obe skupini iz 
kostanjeviške osnovne šole. Z visokimi ocenami sta se obe skupini 
uvrstili v polfinale, potem pa za las zgrešili finale. Tako sta na lep in 
izviren način promovirali svojo šolo. (nic) 

^ ^ 7 I $ M ? / ? i * ? ^ Z ? Yl JING IN ASTROLOGIJA 
U 1 U J L / d W J O i 1 DIVINACIJE IN SVETOVANJE 

Yl Sim AU KNJIGA PREMEN NAM OMOGOČA, DA SE 
"HAVILNO iN MQQR0t)DL0ČAM0, SAJ NAM SVETUJE 

NAJBOLJŠI MOŽNI NAČIN DELOVANJA V DOLOČENI 
SITUACIJI. 

DODATNE INFORMACIJE IN NAROČILA PO TEL.: 
0608/61-342 OD 9. DO 15. URE. 



Zdravstveni dom Krško in novi prostori: 
Nevrofizioterapevtska ambulanta 

Metka Poljšak in mali Damjan: največ časa poteka delo prav pred 
ogledalom. 

Krško, maja - V nekdanji 
Bonovi hiši ob zdravstvenem 
domu so uredili nevro-
fizioterapevtsko ambulanto. Do 
lani je delovala (po štiri ure 
tedensko) v krškem vrtcu, sedaj 
pa so v nove prostore 'vselili* 
tudi okrepljeno ekipo - Metko 
Poljšak in Martino Umek -
dousposobljeni fizioterapevtki. 

Nevrofizioterapija je 
namenjena pomoči otrokom, ki so 
prizadeti ob rojstvu, po njem ali 
v kasnejšem razvoju. Gre 
predvsem za motnje v motoriki in 
koordinaciji gibov, bistveno pa je 
njihovo čimzgodnejše odkritje in 
pričetek odpravljanja. Direktor 
krškega zdravstvenega doma, 
dr. Rudolf Ladika: »Celotno 

strokovno ekipo sestavljajo 
posebej za to usposobljeni 
pediater (vodja), 
nevrofizioterapevt, psiholog, 
logoped, socialni delavec, 
pedopsihiater ... Naš center je 
namenjen vsemu Posavju; 
pričakujemo, da bo v začetku 
zadostovala ena ekipa. Njeni 
člani morajo nepravilnosti odkriti 
takoj po rojstvu ali pri 
sistematskih pregledih. V 
Posavju imamo predvidoma 980 
razvojno motenih otrok in 70-80 
prizadetih s cerebralno paralizo. 
Vse te otroke usmerjamo v naš 
center. Po republiškem programu 
naj bi bila ekipa popolna do leta 
2000. Trenutno ambulanta dela 
dvakrat tedensko, jeseni pa 
predvidevamo obratovanje trikrat 
v tednu.« 

Skušali smo izvedeti tudi kaj 
več o reševanju prostorske stiske 
zdravstvenega doma. Dr. Ladika: 
»Največji problem je, da ljudje v 
Krškem sploh nimajo predstave 
o tem, kakšen je normalen 
zdravstveni dom videti od 

znotraj. Zato jim bomo tudi težko 
dopovedali, da bi skupaj z 
obnovljeno Bonovo hišo imeli na 
voljo 1.600 kvadratnih metrov 
površine, v novogradnji pa bi jih 
bilo 4.500. To tudi potrebujemo. 
Če se namreč preselite iz 
garsonjere (25 m2) v enosobno 
stanovanje (40 m2), imate še 
vedno na voljo le eno sobo in eno 
kuhinjo - le malo večji! (Ika) 

Odprta vrata Vzgojno-
varstvenega zavoda Brežice 

Namen je bil predvsem približati 
staršem otrok, ki se bodo jeseni vpisali 

v vrtec, način svojega dela 
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dr. Rudolf Ladika 

4. mednarodno srečanje pihalnih orkestrov 

Laskavo priznanje za Pihalni 
orkester Kapele 

Opatija, maja - V hrvaškem 
obmorskem letovišču je od 10. 
do 12. maja potekalo 4. 
mednarodno srečanje pihalnih 
orkestrov. Ob domačem 
orkestru so se predstavili še 
glasbeniki iz Madžarske in 
Italije ter člani Pihalnega 
orkestra Kapele, iz objektivnih 
razlogov pa se srečanja ni 
udeležil avstrijski orkester. 

Člani Pihalnega orkestra 
Kapele so že prvi dan pod 
vodstvom dirigenta Franca Arha 
nastopili na koncertu skupaj z 
ostalimi orkestri na trgu v 
Lovranu. Naslednji dan pa so se 
predstavili s samostojnim 
enournim koncertom na terasi 

hotela Mediteran v Moščenički 
Dragi. Med poslušalci so se 
pojavili tudi kapelski prijatelji iz 
domačih krajev, ki so pripotovali 
na koncert. 

Na vrhuncu mednarodnega 
festivala so kot prvi nastopili na 
svečanem koncertu v kristalni 
dvorani hotela Kvarner v Opatiji. 
Čeprav omenjeni festival ni bil 
tekmovalnega značaja, ampak 
revijalnega, je po nastopu Pihalni 
orkester Kapele s strani 
avstrijskega dirigenta Haralda 
Reifa, ustanovitelja festivala, 
prejel laskavo priznanje ter 
pohavalo dirigenta in 
predsednika madžarskega 
orkestra iz Budimpešte, ki želi s 

Kapelci navezati trajnejše stike. 
Ponudbo so sprejeli, prva 
gostovanja pa naj bi bila že 
naslednje leto. Pred odhodom je 
sledilo še dodatno presenečui je, 
ko je orkestru iz Kapel laskavo 
priznanje podal še italijanski 
dirigent Renato Soglia, ki sklada 
za pihalne orkestre, in jim ponudil 
sodelovanje. V Sloveniji naj bi 
posneli deset njegovih skladb, 
kar bi Italijan tudi sponzoriral. 

Kapelskim glasbenikom jo je 
nekoliko zagodlo vreme, saj je 
odpadel načrtovani izlet z ladjo 
po Kvarnerju, zadnji dan pa še 
promenadna koncerta po ulicah 
Opatije in Lovrana. O udeležbi na 
4. mednarodnem tekmovanju 
pihalnih orkestrov pa Ivan Urek, 
predsednik Pihalnega orkestra 
Kapele: »Naša želja je bila, dana 
dostojen način predstavimo našo 
mlado slovensko državo, kar smo 
po zaslugi dirigenta Francija Arha 
in celotnega kolektiva Pihalnega 
orkestra Kapele nedvomno tudi 
uspeli. Rad bi pa še poudaril, da 
v prihodnje pričakujemo večjo 
podporo turističnih organizacij v 
občini, saj gre v takšnih primerih 
nedvomno za veliko promocijo ne 
samo Kapel, ampak vse občine 
Brežice. Prva večja priložnost bo 
že na gostovanju v Budimpešti. 

Tokrat so nam pomagali ZKO 
Brežice, Label d.o.o. Brežice, 
Vino Brežice in Integral Brežice.« 
(Galex) 

Otroci pri igri 

Brežice, 15. maja - Brežiški vrtec se je ob svoji petdesetletnici 
razdelil v enote Mavrica, Oblaček in v Sonček, ločeno enoto v 
Trnju, za otroke, stare do treh let. 

Ravnateljica vrtca Ana Kopina: »Ker želimo, da bi otroci imeli čim 
manj težav pri prehodu iz družinskega okolja v širši otroški kolektiv, 
smo pripravili dan odprtih vrat za otroke in starše, da bi vsem 
zainteresiranim odgovorili na vsa zastavljena vprašanja, način dela 
pa smo poskusili predstaviti tudi preko videokaset. 

Medtem ko so se starši pogovarjali z ravnateljico, so se otroci lahko 
vključili med sovrstnike, kjer so se skozi igro spoznali med seboj, ves 
čas pa so nad njimi bedele vzgojiteljice. Med igro otroci svojih staršev 
niso pogrešali, saj so se vzgojiteljice in vrtičkarji potrudili za njihovo 
prijetno počutje. 

Ob 18. uri so v telovadnici vzgojiteljice, ki delujejo v lutkovni skupini 
Koki, pripravile lutkovno igrico o miškah. Otroci so zelo uživali, kar so 
pokazali s stalnim ploskanjem, plesanjem in prepevanjem refrena o 
miškah. Ob zaključku predstave so jim pobliže prikazali vse 
nastopajoče lutke, tako so se lahko tudi sami z njimi poigrali. 

Ker je letošnje leto za brežiški vrtec jubilejno, bodo za malčke 
organizirali še veliko predstav, prva, ŽIVŽAV, bo že v nedeljo, 2. junija, 
ob 19. uri na dvorišču vrtca. (B.Š.) 

SMO SI 0> 
V Brežicah je podjetje 

P S C INTEGRA, nov predstavnik 

Cimosove prodajne mreže, 
odprlo sodoben, 

razstav no-prodajn i 
salon Citroenovin 

V02il. 

Kaj kot dekle 
pričakuješ od 

fanta? 
- Pričakujem, da se bova lepo 
razumela, si vse stvari zaupala, 
da bi me včasih tudi zagovarjal 
in mi nudil zaščito. 
- Moj fant ne bo smel piti, kaditi, 
poprijeti bo moral za vsako delo. 
- Samo ljubezen in spoštovanje. 
- Moral bi biti pozoren do mene. 
- Zadostovalo bi, da bi bil zvest 
in ne bi gledal za drugimi 
ženskami. 

Na vprašanje so odgovarjale 
učenke višje stopnje OŠ Krmelj 

Mami za 
rojstni dan 

(23. 5.) 

Za vsako nočjo 
prišel bo dan, 

lepši kakor iz bisera sklesan 
in sonce drlo bo na plan, 
sreča, upanje in zdravje 

za vsak dan. 

Ptice vse ti bodo pele, 
ves svet oznanjal bo na glas, 
da danes srečen dan je tvoj, 
ko ti v srce prišla boš spet 

med nas. 

Nina Umek, Senovo 

* " ]'K01>A.JA V07.1l . 
TovamUka 10, 8150 Brc l l cc , Tel/Fa<r:nMW/f>2-644 

NOVI MODELI DAEtf 0 0 NA TRŽIŠČU: 

:£>Nexia ie od 17.398 DEM 
%yEspero ie od 23.326 DEM 

Mninnst nakupa: - kredit, leasing 
• slaro za novo 

DEL PONUDBE RABLJENIH VOZIL: 
j > Fiat Croma 1601), Iti. -1/89 ~ 9500 DEM 

i * Daihalsn C h.iraik- 11>. let. 5/90-8100 DEM 

t>Toyota Corolli 1.6 SI, let Iffll - UOOO DF.M 

it ' / 'Uda Samsra 1.5, let. 1IW3 - 7800 DEM 

I /Opel Kadeti 1.6D. let. 9/85 - 6700 DEM 
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INTECRA 
PRODAJNO SERVISNI CENTER 

CITROEN 
Avto, ki vam zleze pod kožo. 

Ob otvoritvi novega avtosalona smo do 23. 
maja v Brežicah pripravili brezplačna testiranj;-
vozil, ki bodo vsak dan od 9. do 17. ure. 
Za vse, ki bodo vozila testirali, smo pripravili 
prijetna presenečenja. Najsrečnejšega med 
njimi pa čaka posebna nagrada. Žrebanje bo v 
četrtek 23. maja, v avtosalonu PSC INTEGRA 
v Brežicah, na Mladinski ulici 12, tel/fax: 
0608/62-770, 62-334, 62-140. 

CITROEN priporoča TOTAL 

http://V07.1l


ROKOMET 
Šest posavskih rokometašev na*EP 

Priprave slovenske 
rokometne reprezentance 

Posavju 
Brežice, maja - Rokometna reprezentanca Slovenije, ki bo danes 

odpotovala v Španijo na prizorišče evropskega prvenstva, je ob zaključku 
priprav, ki so v tem mesecu potekale en teden v Sevnici in en teden v 
Termah Čatež in Dobovi, pripravila v slavnostni dvorani brežiškega gradu 
novinarsko konferenco, na kateri je njeno strokovno vodstvo spregovorilo 
o svojih pričakovanjih. 

Pri tem je selektor in trener reprezentance Mirko Požun povedal, da Čateža 
in Dobove niso naključno izbrali za kraj zaključnih priprav, saj so se tu že lani 
pred odhodom na svetovno prvenstvo odlično počutili. Tokrat pa je imel obisk 
tega dela Slovenije še posebno simboliko, saj bodo v Španijo odpotovali kar 
štirje rokometaši AFP Dobove, Bori* Denič, Nenad StojakoviČ, Rajko Begovič 
in Bruno Glaser, družbo pa jim bojjlelal še Gregor Cvijič iz Krškega. In če 
zraven štejemo še Brestaničana Uroša Šerbca, ki zadnja leta igra v Celju, 
lahko ugotovimo, da je posavska regija prispevala skoraj pol reprezentance, 
povrh pa še njenega direktorja, saj to odgovorno funkcijo opravlja rokometni 
zanesenjak Stane Ostrelič iz Dobove. 

Kapetan izbrane vrste Uroš šerbec je pred zahtevnimi nastopi takole 
razmišljal: »V tej pisani reprezentanci bomo mi starejši igralci pomagali mlajšim, 
da se bodo lažje prilagodili ritmu napornega tekmovanja. Dokazali bomo, da 
nismo avtsajderji in menim, da ne bomo razočarali. Kljub temu, da igramo v 
zelo močni skupini, lahko marsikoga presenetimo.« 

Novi predsednik RZS, Zoran Jankovič, se je na koncu zahvalil Termam Čatež, 
podjetju AFP Dobova ter gostitelju sprejema v gradu, županu Jožetu Avšiču, 
za pozornost, ki so jo namenili najuspešnejši slovenski reprezentanci v igrah z 
fogo. (ES). 
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Trener Mirko Požun je prepričan, da Uroš Šerbec ne bo razočaral 

Dogodek leta v Sevnici 

Uvrstitev RK Lisca 
Sevnica v prvo ligo 

Rokometaši sevniške Lisce so tudi v drugi finalni tekmi za vstop v 
prvo slovensko rokometno ligo pred nabito polno domačo dvorano 
premagali ekipo Gorenje B z rezultatom 26:21 (11:11). Ta zmaga je 
zagotovo dogodek leta v Sevnici, kajti sevniškim rokometašem je 
vstop v prvo SRL že večkrat spodletel. Pa tudi živčnost in puljenje 
las domačih navijačev sta tako poplačana. 

V prvem polčasu je bila igra izenačena, tako da je bil rezultat kar 
enajstkrat izenačen. Domačim igralcem je uspelo le enkrat povesti 
za dva gola, prvi polčas pa se je vseeno končal izenačeno. V 
nadaljevanju so sevniškl rokometaši sicer uspeli ustvariti prednost 
štirih zadetkov, a so mladi Igralci Gorenja uspeli rezultat izenačiti. 
Ko je kazalo, da bo končnica tekme zelo negotova, so si domači 
uspeli z odličnimi obrambnimi akcijami uspeli priigrati večjo 
prednost, ki jim je zagotovila mirnejši konec srečanja. Za zelo dobro 
igro in zmago je potrebno pohvaliti vse sevniške rokometaše, še 
posebej pa seje izkazal vratar Marcola. Trener Bojan Dernovšekje 
s svojo taktiko, ljubeznijo do rokometa In z dobrimi medsebojnimi 
odnosi dokazal, kaj zmorejo sevnlški rokometaši. 

RK Lisca Sevnica: Čater 9, Blagojevič 6, Plazar S, Lupše 4, 
Marcola 1, Rantah 1, Sečki, Jug, Šunta, Simončlč, Mijovič. (S. F.) 

Urban Božičnik zmagoval 
kot za šalo 

Konz (Nemčija), 10. maja - Na mednarodnem karateturnirju Krokovama 
'96 so se v katah in športnih bojih pomerili najboljši mladi karateisti Evrope. 
Tekovalci in tekmovalke so prišli iz Norveške, Anglije, Švedske, Nizozemske, 
Belgije, Luksemburga, Švice, Nemčije in Slovenije. Našo državo je zastopala 
sedemčlanska ekipa KK Sevnica, ki je osvojila eno prvo, dve četrti ter dve peti 
mesti. 

V nastopu katašev sta se najbolj odrezal Povodnik, ki je za las zgrešil uvrtitev 
v finalni krog, na koncu pa osvojil odlično 9. mesto. V katah se je odlično 
izkazal Stopar, ki je imel še manj športne sreče, saj se je v polfinalu pomeril z 
evropskim prvakom in dve leti starejšim Juniorjem iz Belgije. Marko je kljub 
odličnemu nastopu zasedel še vedno odlično 9. mesto v katah posamezno 
med mlajšimi mladinci. Med osem najboljši pa se je uspelo uvrstiti kata ekipi 
KK Sevnica. Kataši Orač, Lisec in Stopar so osvojili odlično 5. mesto. 

V športnih borbah pa sta blestela Božičnik in Orač. Oba sta svoje nasprotnike 
z veliko mero bojevitosti in taktike premagovala kot za šalo. Orač je klonil šele 
v boju za medaljo. Ob nerealnem sojenju je grenki priokus v sevniškem taboru 
polepšal Božičnik, ki je tekmoval v isti kategoriji kot Orač in Lisec. S svojo 
spretnostjo, hitrimi akcijami in taktiko je Božičnik s tekmovalci dobesedno 
pometal. Bil je strah in trepet za vse nasprotnike, ki jih je premagoval z 
maksimalnim izidom 6:0. V finalu (kategorija fantov letnik 82/81) pa se je pomeril 
z nemškim reprezentantom Hasanijem. Božičnik se tudi tu ni dal presenetiti, 
pač pa je že v prvih sekundah boja povedel in prednost obdržal do konca. 
Zmagoslavje je bilo nepopisno. V isti kategoriji se je odlično borili tudi Lisec, ki 
je osvojil 5.-6. mesto. 

AFP Dobova na poti v Evropo 
Vse se je pričelo leta 1962, ko je takratni učitelj telovadbe Ignac 

Regovič zbral fante, jim potisnil v roke žogo in jim dejal, da so zdaj 
rokometaši. Fantje so vzeli stvar resno in ob igrišču, prekritem s 
premogovimi ugaski, se je ob nedeljah dopoldne, ko so potekale tekme 
v tedanji dolenjsko-posavski ligi, zbiralo vedno več gledalcev, ki so 
glasno navijali za svoje in se z njimi veselili vsake zmage. Brata Doberšek, 
Milan Lokar, Boris Savnik in ostali so komaj čakali, da bi tudi v Dobovi 
dobili sodobno igrišče z asfaltno prevleko, ki so ga so v začetku 
sedemdesetih let le dočakali. Takrat se je pričel tudi prvi vzpon 
dobovskega rokometa, ko so Doberška in ostali že po letu igranja v 
ljubljanski ligi kot meteor vstopili v elitno slovensko ligo, ki pa so jo 
morali kot »tujek' že takoj po koncu sezone leta 1975 tudi zapustiti. 
Podoben izlet so nato doživeli še enkrat, pred dvema letoma, ko so se 
med prvoligaše uvrstili še v tretje, pa ni bilo nobenega dvoma glede 
obstanka v družbi najboljših. S pomočjo družinskega podjetja AFP 
Dobova in ostalih sponzorjev so v Dobovi ustvarili moštvo, ki se ni borilo 
za obstanek, ampak za mesto pod vrhom, ki se jim je izmuznilo iz rok 
šele v zadnjih prvenstvenih tekmah. Toda letos te priložnosti niso zapravili. 
Z osvojenim tretjim mestom so se zavihteli v Evropo. 

»Uvrstitev v tekmovanje za pokal 
evropskih mest je za nas prestižnega 
pomena. Sponzorji namreč vlagajo le 
v uspešna moštva. Z malce sreče pri 
žrebu bi morda v tem pokalu prilezli 
vsaj do četrtfinala, kar bi bil res velik 

1 uspeh za naše moštvo, ki ga imajo 
^ mnogi za enega najbogatejših v 

državi. Pa ni tako. Trdim, da imamo 
enega najmanjših proračunov v ligi, 
porabljamo nadvse racionalno, igralci 
pa so si svoje premije s trdim delom 
in uspehi na igriščih po vsej Sloveniji 
pošteno prislužili. Nekateri nam 
mečejo pod nos, da nimamo v ekipi 
nobenega doma vzgojenega igralca. 
To ni res. Žibert, Kranjc, Ogorelc in 
Leveč so naši, za takšne pa smatram 
tudi Glaserja in Voglarja, ki že dolgo 
igrata v Dobovi. Je pa res, da prej 
nismo imeli pogojev za vzgojo kadra. 
Sedaj, ko imamo v Dobovi športno 
dvorano, pa smo se pričeli posvečati 
tudi mladim igralcem. Z najmlajšimi 
uspešno delata Zvonko Radanovič in 
Anton Medved. Sedaj imamo okoli 80 
pionirjev in mladincev ter računam, 
da bomo v dveh do petih letih spravili 
koga od njih v prvo moštvo.« 

Franc Polovic 

-To je bil naš glavni cilj pred 
minulim prvenstvom,« je povedal 
direktor kluba Franc Polovic mlajši 
minulo soboto, ko so igralci, 
vodstvo kluba in vsi, ki so pomagali 
pri organizaciji tekem, uspeh 
postavili s piknikom pri Polovičevi 
zidanici na Malem Vrhu. 

Štirje mušketirji iz Dobove: Bruno Glaser, Nenad StojakoviČ, Boris Denič 
in Rajko Begovič branijo tudi barve državne reprezentance. 

NOGOMET 
Tomislav Ivič: 

»Zadovoljni smo s 
stadionom in organizacijo.« 

Na brežiškem 
nogometnem 
stadionu se te dni 
mudi nogometna 
reprezentanca 
Združenih 
arabskih emiratov, 
ki ji je Nogometna 
zveza Slovenije 
omogočila trening, 
drugo leto pa jim 
bodo gostje vrnili 
gostoljubje. Za 
dobro organizacijo 
je zadolžen 
brežiški začasni 
odsek za šport, ki 
ga vodi Ciril 
Kolešnik. 

Tomislav Ivič, 
trener reprezen
tance Združenih 
arabskih emiratov: 
»Prišli smo 15. maja 
in ostajamo do 
pet indvajsetega. 

Vseh članov v skupini je petintrideset, od tega je petindvajset igralcev. Treningi 
potekajo vsak dan. Zjutraj v Čateških toplicah, kjer smo tudi nastanjeni, 
popoldan pa na brežiškem stadionu. Vsepovsod poskušajo ugoditi vsem našim 
zahtevam, tako nam v Termah dovoljujejo v dopoldanskem času uporabljati 
vse njihove kapacitete, prav tako pa se nam je prilagodila tudi kuhinja, ki 
pripravlja hrano na arabski način. Zelo smo zadovoljeni s stadionom v Brežicah 
in njihovo organizacijo, hkrati pa upam, da ni to naše prvo in zadnje tukajšnje 
gostovanje. V času gostovanja v Sloveniji bomo 21. maja odigrali v Ljubljani 
nogometno tekmo proti reprezentanci Slovenije, kasneje pa bomo igrali še z 

V soboto so dobovski rokometaši prejeli tudi bronaste 
medalje in priložnostna darila za osvojeno tretje mesto v državi 
in kaže, da vrstni red igralcev, po katerem jih je Stane Ostrelič 
klical na podelitev, potem ko je opravil s kapetanom Antonom 
Žibertom ni naključen, saj ustreza učinku posameznikov v 
minuli sezoni. Vrstni red je bit naslednji: Boris Denič, Nenad 
StojakoviČ, Mile Mijačinovič, Bruno Glaser, Zlatan Dapo, Rajko 
Begovič, Tomaž Ocvirk, Robert Češnovar, Mihael Kostevc, 
Anton Medved, Borut Voglar in Bojan Leveč. 

Stane Ostrelič, vodja 
strokovnega štaba moštva: »Minila 
so tri leta, od kar smo se lotili projekta, 
katerega cilj smo letos dosegli. Mi 
vemo, kaj vse smo za ta uspeh morali 
storiti in da pot ni bila lahka. Zato 
moramo biti ponosni na doseženo in 
se zavedati, da bo pot do podobnih 
uspehov vsako leto težja. Pravzaprav 
je prav neverjetno, da se lahko tako 
majhen kraj, kot je Dobova, pohvali s 
tako velikim športnim dosežkom, ki 
hkrati pomeni tudi dobro promocijo 
kraja in vseh, ki tu živimo. Menim, da 
smo vlaganja sponzorjev upravičili, z 
določenimi osvežitvami v ekipi pa se 
da doseči še kaj več. Vesel sem, da 
imamo v Posavju zdaj tri prvoligaše, 
saj bomo imeli tako več lokalnih 
derbijev, zanimanje ljudi bo večje.« 

(.' ; N ^ 

Stane Ostrelič 

Mirko Toplak 

Mirko Toplak, trener: »Ko sem 
lani prevzel mesto trenerja, sem se 
moral najprej soočiti z dejstvom, da 
tukajšnja javnost in predvsem 
sponzorji zahtevajo uvrstitev v Evropo 
že v tej sezoni, kar je porušilo mojo 
zamisel o graditvi moštva, ki bo lahko 
pokazalo kvalitetno, duhovito in 
moderno igro. Toda, kot sem že dejal, 
zahteve po takojšnjem naskoku vrha 
so bile premočne in temu cilju sem 
se bil prisiljen podrediti, kar se je 
poznalo v igri, ki ni takšna, kot bi sam 
želel. Je pa tudi res, da za kakšno 
bolj ustvarjalno igro nimamo najbolj 
ustreznih igralcev. Moštvu manjka 
pravi vodja in upam, da ga bomo v 
prestopnem roku uspeli dobiti. Sam 
bi v moštvu najraje videl Vunjaka in 
Semerdijeva« (ES) 

AFP d.o.o. Dobova 
Tohs 0608/67-051 
Fax: 0608/61-588 

AFP 
Vartexom v sosednji Hrvaški. Načrtujemo tudi tekmo v Moskvi proti ekipi Rusije, 
nato v Sofiji proti bolgarski reprezentanci, to sta pa tudi dve ekipi, ki se 
pripravljata na prvenstvo Evrope v Angliji. Reprezentanco pripravjam na zalivsko 
tekmovanje, kjer so zastopane države v okviru Arabskega zaliva, in bo potekalo 
oktobra, v decembru pa se bomo udeležili prvenstva Azije, najboljšega 
prvenstva kontinenta, ki poteka v Združenih arabskih emiratih, kjer smo mi 
gostitelji« (B.Š.) 

NK Usnjar - NK Krško 1:1 
(1:1) 

V drugem krogu doigravanja za prvaka sta se v Šoštanju pomerili najboljši 
ekipi letošnjega prvenstva. Po mnenju nogometnih strokovnjakov celjske regije 
je bila to najboljša nogometna predstava v letošnjem prvenstvu. Krčani so se 
šoštanjski in velenjski publiki predstavili kot zelo kakovostna ekipa, ki je v goste 
prišla po zmago. Z odprto in napadalno igro so Krčani gospodarili po igrišču, 
posebej v drugem polčasu. Gostitelje sta samo zelo dobri vratar in sreča rešila 
poraza. 

Začetek tekme je pripadel domačim nogometašem, saj so ogrožali krškega 
vratarja Stritarja, ki je bil v teh trenutkih nerešljiva uganka za domače napadalce. 
Vendar so domači v 33. minuti povedli. V nadaljevanju so Krčani prevzeli 
pobudo, zadeli vratnico, v 30. minuti pa jim je sodnik razveljavil zadetek. V 
končnici prvega polčasa so Krčani z najlepšo akcijo srečanja uspeli izenačiti, 
uspešen pa je bil mladi Zorko, ki je z glavo premagal domačega vratarja. Tako 
so Krčani na drugem gostovanju v Šoštanju to sezono ostali neporaženi, žal 
pa bo to zadostovalo le za končno 2. mesto, prvo je že rezervirano za Usnjarja. 
Za NK Krško: Stritar, Murn (Naraglav), Lenič (Cedilnik), Rabič, Gabrič, Molan 
M., Zorko, Molan V., Stopar, Brdik in Zakšek. (Pilip) 

Vrstni red po drugem krogu play offa: Usnjar 41, Krško 31, Vransko 24, 
TIM Laško 23. 

Zmaga mlajših in poraz 
starejših dečkov 

V 14. krogu MNZ Celje so krški mlajši dečki - skupina B na gostovanju v 
Rogaški Slatini z rezultatom 6:0 (2:0) premagali ekipo Steklarja. Tako so Krčani 
v rednem delu prvenstva ostali neporaženi in osvojili naslov prvaka skupine B 
Ekipa Steklarja ni bila kos razigranim krškim mladeničem, ki so ponovne 
dokazali, da gre za izredno talentirano generacijo krškega nogometa. Štirikratni 
strelec je bil Pilipovič, dvakrat pa je zadel Mežič. Za Krčane so nastopili: 
Lenič, Gošek, Butina, Kopren, Naglic, Mežič, Nadarevič, Pilipovič, Cvirn. 
Živanovič. 

Uspeha mlajših dečkov pa niso uspeli ponoviti starejši krški dečki, ki so 
proti ekipi Steklarja izgubili z rezultatom 6:2 (1:1). V prvem polčasu je za Krčane 
zadel Urbanč, v drugem pa Sintič. Tako so krški dečki kljub porazu končali 
prvenstvo na 3. mestu. 

Minuli vikend so bili uspešni tudi mlajši brežiški nogometaši, ki so zabeležili 
dve zmagi. Mlajši dečki so doma premagali ekipo Kovinarja s 3:1 (strelca 
Mitrovič 2, Kneževič Z.), prav tako pa so starejši dečki slavili proti omenjeni 
ekipi, tokrat z rezultatonj &0 . Strelci: Brdik, Erban, Orrrerzu, Šabovič, 
Vukosavljevič. Neuspešni pa so bili kadeti, ki so na gostovanju v Zrečah proti 
ekipi Uniorja izgubili z rezultatom/^. (Pilip) 



Druga speedwayska dirka za državno prvenstvo 

Prva zmaga Šantej a, odličen tudi 
Omerzel 

Izak šantej 

Krško, 18. maja - Pod žarometi 
so marljivi člani krškega AMD 
organizirali že drugo letošnjo 
speedwaydlrko na stadionu Matije 
Gubca, kije bila hkrati tudi druga 
dirka za državno prvenstvo 
posameznikov. Pomerili so se vsi 

najboljši slovenski mojstri peščenih 
stez ter tekmovalci iz Avstrije in 
Hrvaške, ki pa niso imeli večjega 
uspeha. Pred začetkom dirke je 
bilo čutiti, da bodo Ljubljančani 
napadli na vso moč in se tako 
poskušali oddolžiti krškim 
dirkačem za poraz, ki so ga 
doživeli na prvi dirki v Ljubljani. 

V prvih treh vožnjah so prva mesta 
zasedli ljubljanski tekmovalci, saj je 
Peterca ugnal Lekšeta, pa tudi Pintar 
in Ferjan sta zmagala brez težav. V 
četrti vožnji je sicer povedel mladi 
Krčan Štojs, ki ga je najprej po 
zunanjem delu proge prehitel klubski 
kolega Šantej, nato pa še Omerzel. V 
peti vožnji je že kazalo na zmago 
najstarejšega domačega tekmovalca 
Omerzela, a ga je ugnal Ljubljančan 
Šušteršič. V naslednjih treh vožnjah 
so zmage osvojili Pintar, Ferjan in 
Šantej. V sedmi vožnji pa je prišlo do 
lažjega padca Martina Peterce, ki je 
bil nato diskvalificiran. Nekoliko jezni 
Peterca je v enajsti vožnji prehitel do 

takrat oba nepremagana tekmovalca 
(Šantej in Ferjan) ter tako ostal do 
konca neporažen. Izredno razburljiva 
je bila tudi petnajsta vožnja, ko je 
slavil Omerzel pred Ferjanom, Pintar 
pa je bil zaradi vožnje po travi 
diskvalificiran. 

Pred zadnjim nastopom vseh 
tekmovalcev so bili v vodstvu 
Omerzel, Šantej in Ferjan, ki si je s 
prvim mestom v sedemnajsti vožnji 
priboril možnost za zmago. Omerzelu 
ni uspelo premagati Peterce, bolj 
uspešen pa je bil v zadnji vožnji 
Šantej, ki je prepričljivo premagal 
Pintarja in Lekšeta. V dodatni vožnji 
za tretje mesto se je Omerzel oddolžil 
Peterci, mladi Izak Šantej pa je 
premagal še mlajšega Ferjana in tako 
zabeležil prvo zmago v državnem 
prvenstvu. 

Krčani so tudi v drugi dirki uspeli 
zmagati, ljubljansko čast pa je tokrat 
reševal izvrstni Matej Ferjan. Krešo 
Omerzel se je s tretjim mestom 
izenačil v skupni razvrstitvi DP s 

Šantejem. Omeniti velja še favorita 
pred dirko, in sicer Gregorja Pintarja 
in Gerharda Lekšeta, ki sta zasedla 
šesto oziroma sedmo mesto. Konec 
koncev je tudi takšen razplet dobra 
slika za slovenski speedwayski šport. 
Minili so časi, ko je bila zmaga že 
pred začetkom dirke oddana ožjemu 
krogu tekmovalcev, včasih samo 
enemu. Tokrat se je pokazalo, da ima 
speedway tudi dobre mlade 
tekmovalce, ki bodo v naslednjih letih 
zagotovo krojili sam slovenski vrh 
speedwaya. 

Vrstni red: 1. Šantej 13 (AMD 
Krško), 2. Ferjan 13(AMTK Ljubljana), 
3. Omerzel 12 (AMD Krško), 4. 
Peterca 12,5. Šušteršič 11,6. Pintar 
10 (vsi AMTK Ljubljana), 7. Lekše 10, 
8. Štojs 9 (oba AMD Krško), 9. 
Špitaler 7 (ATOM Krško) itd. Skupni 
vrstni red: Šantej in Omerzel 25, 
Lekše 24, Peterca 23, Pintar 22, 
Ferjan 19, Šušteršič 15, Špitaler 14, 
Štojs 13... (Galex) 

KOLESARSTVO 
Dečki tekmovali za pokal 

Dane 
Križe pri Tržišču, 18. maja - Na cestni dirki, ki je štela tudi za pokal Dane, 

je v kategoriji C Prevejšek T. osvojil 3. mesto, Olovec pa je zasedel 11. mesto. 
Ostali tekmovalci so nastopili solidno, prav tako pa tudi Podlesnik in Fridl v 
kategoriji B. V kategoriji A sta Prevejšek A. in Pemar zasedla 8. oziroma 15. 
mesto. Omeniti velja tudi hud padec Zorana Dularja, tekmovalca KK Master 
team Krško, ki je ostal na zdravljenju v Kliničnem centru v Ljubljani. Kolesarji 
KD Savaprojekt mu želijo čimprejšnje okrevanje in upajo, da bodo skupaj 
nastopili že na dirki v Krškem, ki bo v soboto, 8. junija. (Galex) 

Dobra pripravljenost 
kolesarjev Savaprojekta 

Tagliamento, 19. maja - Starejši in mlajši mladinci ter dva pionirja KD 
Savaprojekt Krško so se udeležili mednarodne dirke v Italiji, kjer so nastopili 
italijanski, hrvaški in vsi slovenski klubi. V kategoriji starejših mladincev je med 
167 tekmovalci Sambol s 17. mestom zabeležil najboljši rezultat slovenskih 
kolesarjev, Urek pa je pristal okoli 50. mesta. Med 150 mlajšimi mladinci je 
Prevejšek D. zasedel 4. mesto, Zagorc 8., Čepon 22. in Četrtič 23. mesto. 
Krški mlajši mladinci so osvojili tudi ekipno 2. mesto med 30 ekipami. V pionirski 
konkurenci je Prevejšek A. zasedel 20. mesto. 

Klubsko vodstvo je z doseženimi rezultati zadovoljno, saj potrjujejo, da se 
forma stopnjuje in se bliža načrtovani. To bodo lahko kolesarji dokazali že na 
dirki po krških ulicah, v soboto, 8. junija. (Galex) 

PLAVANJE 
Mladi krški plavalci odlični 

v Avstriji 
Mladi plavalci Plavalnega kluba Vitacel - Celulozar Krško (letnik 83-86) so 

se udeležili mednarodnega plavalnega tekmovanja v VVolfsbergu v Avstriji. Na 
tekmovanju je sodelovalo več kot 200 plavalcev iz Avstrije, Slovenije in Hrvaške. 
Krški plavalci so dosegli nekaj izvrstnih uvrstitev. Zopet je bila najuspešnejša 
Nika Jevnik, ki je zmagala na 50 m delfin, 50 m hrbtno in 50 m kravi, kar ji je 
prineslo tudi pokal za najboljšo plavalko. Odličen je bil tudi Dimitrij Sobotič, ki 
je zasedel drugo mesto na 100 m kravi in tretje mesto na 100 m hrbtno, drugo 
mesto pa je osvojil tudi Boštjan Šoba na 50 m hrbtno, dober tretji pa je bil Jaro 
Kovačič na 100 m delfin. 

Ostale boljše uvrstitve krških plavalcev - 5. mesto: Kerin (100 m hrbtno) 
in Šoba (50 m delfin); 6. mesto: Pavlic in Marušič (oba 100 m delfin); 7. 
mesto: Jevnik (100 m kravi); 8. mesto: Soladt (100 m hrbtno) in Kukovica (100 
m prsno); 9. mesto: Marušič (100 m hrbtno) in Fuerst (100 m prsno); 10. 
mesto: Jelen (100 m hrbtno) in Kerin (100 m kravi). (Boštjan Baje) 

ŠPORTNO PLEZANJE 
Sfc 

Prve medalje posavskih 
športnih plezalcev 

Škofja Loka, 19, maja -Na prvi tekmi za državno prvenstvo v 
športnem plezanju so mladi tekmovalci Posavskega alpinističnega 
kluba dosegli do sedaj svoje najboljše uvrstitve. Alenka Krajan je 
v kategoriji kadetinj osvojila 2. mesto, sestri Urša in Špela Vlahušič 
pa sta v kategoriji cicibank zasedli 3. in 4. mesto. Nejc Pozvekpa 
je v najštevilčnejše zastopani kategoriji cicibanov zasedel S. mesto. 
Tudi drugi tekmovalci so se uvrstili solidno, in sicer Nina Zaje na 
9., Ana Suvajčevič na 13. mesto med mlajšimi deklicami, Samantha 
Hruševar na 9, mesto med clcibankaml ter brata Tadej in Marko 
Bernik na 9. in 18. mesto med starejšimi dečki. (PAK) 

^ 

GOLF 

Trofeja SKB Miru Raiču 
Na Mokricah sta minuli konec tedna potekala kar dva turnirja v golfu. Prvi, 

dvodnevni tretji Castrol Challenge cup, je v petek in soboto privabil tudi vseh 
osem slovenskih profesionalcev, skupaj pa je nastopilo blizu sto igralcev golfa 
iz Slovenije in Hrvaške. Medtem, ko je bil med poklicnimi igralci po pričakovanju 
najboljši Danijel Kraljic (Lipica), pa so v ostalih razredih dosegli nekaj vidnih 
uspehov tudi tekmovalci domačega kluba iz Mokric. Med seniorji brutto je v 
igri stableford tako zmagal Franc Curhalek, v razredu netto A pa Miro Raič. 

Slednji je zmagal tudi v brutoseštevku tretje Trofeje SKB banke v nedeljo, 
in prejel iz rok direktorice glavnega pokrovitelja turnirja, krške poslovne enote 
SKB Almire Mlakar Božovič lep pokal ter zlatnik SKB. Tretje mesto je v tem 
razredu osvojil mladi Janez Žrlič. Od članov Golf kluba Mokrice sta zmagala 
še Jože Prosevc in Žan Kraljic, medtem ko je bil naš nekdanji smučarski as 
Grega Benedik, ki tudi brani barve mokriškega kluba, tretji. Sicer pa je na 
Trofeji SKB nastopilo 50 tekmovalcev, najdaljšo pot pa je prepotoval Noriniro 
Kanno iz japonskega Sapora. (ES) 
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Košarkaški turnir trojk 
Brestanica '96 

Odlični nastopi košarkarjev krškega tnterierja, pozabiti pa ne 
smemo niti na Brežic sne, so v zadnjem času še dodatno 
popularizirali košarkarsko Igro v posavskem prostoru, saj se vedno 
več ljudi, tako mladih kot starih, ukvarja s to zanimivo športno 
zvrstjo. Spomnimo se samo velike udeležbe košarkarskih trojk na 
tanske>m turriirju v Brestanici, ki so ga domači ljubitelji košarke 
pripraviti:;yokviru praznovanj krajevnega praznika. Zagnani 
fekreativci tudi letos ne čakajo križem rok, saj so vse aktivnosti 
za organizacijo letošnjega turnirja v polnem teku. Košarkarski turnir 
Brestanica '96, ki bo letos že drugi po vrsti, organizatorji pa 
zatrjujejo, da Je postal že tradicionalen, po potekat v soboto, 15. 
junija, v športni dvorani Oš Brestanica s pridelkom ob 9. url. Na 
podlagi lanskih izkušenj je pričakovati večje število ekip, 
organizatorji pa obljubljajo tudi bogatejši nagradni sklad, dobro 
zabavo In dodatna tekmovanja. Podrobnejše informacije v oni od 
prihodnjih številk. (Galex) 

PLES 

Uspešen konec tedna za 
plesalce PPK Lukec 

Udine, 19. maja - Plesalci Posavskega plesnega kluba Lukec so na 
mednarodni tekmi Friuli Trophy ponovno dosegli izjemne rezultate - mlajši pionirji 
D; 2. mesto v LA in ST plesih Uroš Močivnik in Špela Lupšina; pionirji D: 4. 
mesto v ST in 6. mesto v LA plesih Iztok Urbanč in Katja Zakšek, 5. mesto v ST 
in 8. mesto v LA plesih Peter Toporišič in Tina Strgar, 7. mesto v ST in 8. mesto 
v LA plesih Uroš Škoberne in Mojca Peterkovič, 8. mesto v ST in 9. mesto v LA 
plesih Nejc Zvar in Suzana Navoj; pionirji C: 1. mesto v ST in LA plesih Jaka 
Piltaver in Tina Korber, 2. mesto v ST in LA Marko Babic in Sanja Antolič; 
mlajši mladinci; 3. mesto v LA in 4. mesto v ST David Kozmus in Maša Piki, 4. 
mesto v LA in 5. mesto v ST plesih Uroš Škoberne in Staša Puntar; mlajši 
mladinci: 4. mesto v LA in 5. mesto v ST plesih Mitja Puntar in Jasmina Zakšek, 
6. mesto v ST in 8. mesto v LA plesih Jernej Ferme in Maja Lesjak. (Galex) 

W 

Ljubitelji plesa, vabljeni v Leskovec 
Posavski plesni klub Lukec organizira v nedeljo, 26. maja 1996, državno 

prvenstvo v show dancu, memorialni plesni turnir »Tanja Felja« v družabnih 
plesih za osnovnošolce ter klubsko prvenstvo za pokal Posavskega 
plesnega kluba Lukec. Tekmovanja bodo v športni dvorani Leskovec pri 
Krškem. Ob 10. uri se bosta pričela memoralni plesni turnir »Tanja Felja« 
in klubsko prvenstvo za pokal PPK Lukec, pričetek državnega prvenstva v 
show dancu in stepu pa bo ob 18. uri. Ljubitelji plesa vabljeni na ogled 
omenjenih tekmovanj. 

ATLETIKA 
Državno prvenstvo v mnogobojih 
Sandra Planine državna 

prvakinja 
Novo mesto, 18. in 19. maja - V lepem sončnem vremenu so delavci 

atletskega kluba FITiz Brežic organizirali državno prvenstvo v mnogobojih. 
Doseženih je bilo nekaj odličnih izidov, saj Je Sašo Pucihar (ŽAK Ljubljana) 
za las zgrešil nov državni članski rekord v deseteroboju, Gregor Kovačič 
iz Gorice pa je postavil normo za nastop na svetovnem mladinskem 
prvenstvu, ki bo letos v Avstraliji. Tudi domači atleti so domov prinesli 
naslov državne prvakinje. Po odličnem nastopu v sedmeroboju je to uspelo 
Sandri Planine, kije nastopala v kategoriji starejših mladink. Najboljša 
mnogobojska ekipa pa je ekipa FIT-a iz Brežic, tako pri ženskah kakor 
tudi pri moških. 

Tekmovalci AK FIT Brežice so zabeležili naslednje rezultate -pionirji: 
2. Trajkovcki, 4. Ožvald, 6. Erkič; pionirke: 3. Cepin, 8. Molan, 11. Vareško 
N., 12. Zore, 13. Horžen, 14. Vareško T; mlajše mladinke: 3. Rostohar, 4. 
Preskar; starejši mladinci: 2. Kostevc, 3. Čurčič; starejše mladinke: 1. 
Planine, 2. Grame; člani: 6. Podvinski, 7. Novak. 

Sevniški atleti na dobri poti 
Končal se je del atletske sezone, v katerem so prevladovali teki v naravi -

krosi. Sevniški atleti so bili v tem obdobju zelo uspešni, saj so na državnem 
prvenstvu osvojili kar tri naslove prvakov (Radišek, Veber, ekipa pionirjev), 
dve drugi in dve tretji mesti. Ravno tako je bilo tudi na krosu Dnevnika, ki je 
štel za šolsko državno prvenstvo, kjer so Sevničani zmago zabeležili štirikrat 
(Veber, Papež, Grojdek, ekipa petošolcev -Kralj in Kalšek). Zdaj sledijo tekme 
na atletski stezi. Sevniški mladi atleti se pripravljajo predvsem na julijska državna 

prvenstva za mlajše 
in starejše mladince. 

Omenimo naj, da 
je lanski finalist 
m l a d i n s k e g a 
evropskega prven
stva na 10.000 
metrov Robert 
Grojzdek od januarja 
letos na služenju 
vojaškega roka. 
Najprej je bil v 
Cerkljah ob Krki, kjer 
je lahko zelo malo 
treniral, sedaj pa je v 
Novem mestu, kjer 
lahko trenira zelo 
kvalitetno, za kar se 
tudi AK Sevnica 
novomeški vojašnici 
zahvaljuje. Sicer pa je 
Robertov glavni cilj 
sezone uvrstitev v 
reprezentanco Slove
nije za evropsko 
prvenstvo v krosu, ki 
bo novembra letos v 
Charleroi v Belgiji. 
(Pler) 

Borut Veber in Petra Radišek - sevniška aduta 
prihodnosti, prvaka v krosu za leto 1996. 

Najboljši nastopili na področnem 
tekmovanju 

Občinsko tekmovanje v 
atletiki za osnovnošolce 

Brežice, 15. maja - Zaradi neprimernih atletskih objektov v Krškem je 
na brežiškem atletskem stadionu potekalo občinsko tekmovanje za 
osnovnošolce, ki so se ga udeležili učenci in učenke iz vseh osnovnih 
šol krške občine. Tekmovalci, ki so dosegli odlične rezultate, so včeraj 
nastopili na področnem tekmovanju v Novem mestu. O tem tekmovanju 
več v prihodnji številki. 

Rezultati mlajše deklice - 60 metrov: 1. Mlinaric (Brestanica); 300 metrov: 
1. Sfferovič (Senovo); 1.000 metrov: 1. Zakšek (Senovo); skok v višino: 1. 
Racman (Brestanica); skok v daljavo: 1. Leskovar (Senovo); met žogice: 1. 
Cerovšek (Raka). 

Rezultati mlajši dečki - 60 metrov: 1. Pečnik (Brestanica); 300 metrov: 1. 
Rostohar (Krško); 1.000 metrov: 1. Vrančič (Krško); skok v višino: 1. Leskovar 
(Senovo); skok v daljavo: 1. Levičar (Senovo); met žogice: 1. Metelko (Raka). 

Rezultati starejše deklice - 60 metrov: 1. Molan; 300 metrov: 1. Smole 
(Krško); 1.000 metrov: 1. P*bošič (Krško); skok v višino: 1. Dermaž 
(Kostanjevica); skok v daljavo:"),. Cepin (Leskovec); met žogice: 1. Kovačič 
(Brestanica); suvanje krogle: 1. Arnšek (Krško), Cerjak (Koprivnica); štafeta 
4 x 100 metrov: 1. Brestanica I. 

Rezultati starejši dečki - 60 metrov: 1. Jamšek (Krško); 300 metrov: 1. 
Kocjan (Kostanjevica); 1.000 metrov: 1. Zakšek (Brestanica); skok v višino: 
1. Planine (Krško); skok v daljavo: 1. Podlogar (Krško); met žogice: 1. 
Ibračevič (Krško); suvanje krogle: 1. Župane (Brestanica); štafeta 4 x 100 
metrov: 1. Krško. (Galex) 

Ekipa OŠ Jurija Dalmatina Krško. 



.Vel.jko Jukič iz ozadja Monte Carla: 

Nepredvidljiva monaška ruleta 
»Naredil sem napako, * je v Monaku priznal svetovni prvak Michael 
Schumacher, potem ko je v prvem krogu zletel v ograjo in odstopil: 
»Žal mi je zaradi ekipe in sam nase sem zelo jezen!« Schumacher 
je na treningu dosegel najugodnejši startni položaj, vendar ga je 
na startu prehitel Hill, ki je ne glede na Schumacherjev odstop 
brezhibno izpeljal 40 krogov, nato pa odstopil zaradi okvare 
motorja: »Že krog pred okvaro mi je svetila rdeča lučka za olje, 
imel sem solidno prednost pred Alesijem. Škoda, da je šla po zlu 
odlična priložnost za zmago, pa tudi v družini Hill (oče Graham je 
v Monaku zmagal kar petkrat!) je ušla možnost, da se po številu 
zmag izenačimo s Senno, kije tu zmagal Šestkrat!« 

"Fotografija je 
zame predvsem 
način izražanja, 
včasih pa tudi 
pot do zanimivih 
ljudi in 
dogodkov, ki bi 
sicer ostali 
nedosegljivi,* 
pravi Velj ko 
Jukič, znan po 
odličnih 
fotografijah in 
reportažah Iz 
sveta dirk, Camel 
Trophyja in 
formule 1. 
Sedaj imate 
priložnost, da 
Velj ko in njegova 
izkušena ekipa 
sodelavcev 
fotografskega 
"PRO STUDIA" 
posname, razvije 
ali naredi tudi 
vašo fotografijo. 
Izkoristite jo ! 
Fotografije vam v 
PRO STUDIU 
i zdelamao v 
petdesetih ali 
celo desetih 
minutah. Nudimo 
vam tudi pestro 
izbiro foto in 
video materiala 
ter storitve 
vrhunske kakovosti 
po ugodnih 
cenah, 
svetovanje pri 
izbiri opreme , 
svetujemo pa vam 
tudi kako 
posneti boljšo 
fotografijo. 

JUKlc>H6Td 
PftOSTUDIO 
STUD/O 
PROFESIONALNE 
FOTOGRAFIJE 

I BREŽIŠKA PORODNIŠNICA 
V času od 13. do 20. maja so v brežiški porodnišnici rodile: 
Mojca Galič iz Brežic - Aljaža, Jožica Klavžar iz Kladja - Tino, 
Tatjana Brajdič s Straže pri Raki - Jastreba, Melita Cerjak iz 
Bukoška - Jakoba in Jožica Prime iz Brežic - Valentina. 
Čestitamo. 

*A KRONIKA 
Potreboval je kosilnico 

Pretekli vikend je neznani storilec vlomil v nedograjeno stanovanjsko 
hišo v Pesjem in lastniku K.B., roj. 1965, iz Krškega odnesel nahrbtno 
kosilnico na laks znamke Partner in rotacijsko kosilnico Bricks & Straten 
ter lastnika tako oškodoval za 100.000 tolarjev 

Upad števila prometnih nesreč v 
Posavju 

Na območju UNZ Krško se je v času od 1.1. do 30.4.1996 
pripetilo 275 (282) prometnih nesreč, kar predstavlja 2-
odstotni padec števila vseh prometnih nesreč v primerjavi z | 
enakim obdobjem iz leta 1995. V teh prometnih nesrečah je 9 ^ 
(5) oseb umrlo, 67 (80) je bilo telesno poškodovanih, v 2321 
(219) primerih pa je nastala samo materialna škoda. V§ 
letošnjem letu beležijo tudi eno prometno nesrečo z udeležbo 
kolesarja, ki je pri padcu po vozišču dobil lahke telesne 1 
poškodbe. 

V času izvajanja akcije »Kolesar* (od 15. aprila do 10. 
maja) so policisti na območju UNZ Krško kolesarjem izročili | | 
415 zloženk, obiskali pa so tudi 27 osnovnih šol, kjer so izdali 1| 
1.585 zloženk ob pregledu koles. 

V središču pozornosti: Michael 
Schumacher je dosegel pole position, 
nato pa v prvem krogu zletel v ograjo; 
novi pes v Schumacherjevi družini, ki 
sliši na ime Bolha, pa je »Šumija« tako 
lepo oblajal, kot da je zmagal. 

Po Hillovem odstopu je 
vodstvo prevzel Aleši, ki mu je 19 
- rogov pred koncem odpovedal 
zadnji blažilnik, po odstopu vseh 
treh favoritov pa je na koncu 
zmagal Francoz Panis s 
francoskim ligierjem, ki seje med 
vsemi mladimi levi najbolje 
/kazal. Panis je 
irugouvrščenega Coultharda 

prehitel med postankom v boksu, 

Irvina pa na polovici dirke 
skoraj zrinil s ceste: »Na 
srečo se je zame dobro 
končalo, imeli smo zelo 
težak konec tedna, toda 
mehaniki v boksu so 
svoje delo ob postanku 
opravili odlično, proti 
koncu dirke pa sem iz 
boksa dobil navodilo, da 
moram varčevati z 
gorivom, toda na srečo 
sem prišel do cilja,« je na 
cilju povedal presrečni 
zmagovalec Olivier 
Panis. Med 22 dirkači je 
prvi (Fisichela) odstopil 
že pred startom, 
šesterica (Schumacher, 
Lamy, Verstapen in 
Barichello) v prvem 
krogu, ostali pa kasneje. 
Skozi cilj so prevozili 
samo štirje dirkači - Panis 

pred Coulthardom, Herbertom in 
Frentznom, pet krogov pred 
koncem pa so se v nesrečo 
zapletli Mika Salo, Mika Hakkinen 
in Eddie Irvine, ko se je slednji 
zavrtel na progi in zaprl pot 
ostalim. Oba Finca z imenom 
Mika sta kljub temu še osvojila 5. 
in 6. mesto, vsi trije poglavitni 
favoriti pa so v Monaku ostali 
dolgih nosov. (V.J.) 

V zakulisju boksov smo videli pravo pasjo procesijo, najbolj 
simpatična pa je bila gospa Corinna Schumacher (desno), ki 
največ časa posveča svoji stari ljubljenki - psici Jenny, precej 
simpatije pa najde tudi za novinko Bolho. 

Pasje življenje v 
formuli! 

Vse kar se dogaja okoli Michaela Schumacherja -
superzvezdnika, ki vozi za legendarno ekipo Ferrari - ima veliko 
težo, saj se popularni nemški dirkač nahaja na udaru italijanske, 
nemške, pa tudi svetovne javnosti, tako da včasih spominja že na 
ameriško »soap opero* (rečemo temu pri nas morda »žajfnica*?). 

Dokler je gospa Schumacher, Michaelova soproga Corinna, imela 
le enega psa (kodrčka po imenu Jenny), je bilo vse v redu, ko pa ji je 
v Braziliji k srcu prirasel potepuški pes mešanec fido da favella, tako 
da ga je vzela za svojega, pa se svet formule 1 ustavi, ko gre mimo 
Ferrarijeva pasja procesija. 

Corinna je novinca v Schumacherjevem klanu imenovala Bolha, ta 
pa se je kar naenkrat iz južnoameriške revščine znašel v pasjih 
nebesih, saj ima vso mogočo oskrbo iz razreda »de luxe«, le za svojo 
dosedanjo prostost in potepuške izlete je prikrajšan. (V.J.) 

Eddie Irvine se je v Monaku 
trikrat zavrtel in izgubil 
priložnost za svojo prvo zmago 
za Ferrari. 

David Coulthardje v težki dirki 
po mestnih ulicah Monte Carla 
osvojil drugo mesto, zmago pa 
je v boju s Panisom zapravil 
zaradi predolgega postanka v 
boksu. (Vse fotografije: Veljko 
Jukič - PRO STUDIO, Brežice) 

mm 
SEVNICA 

frekvenca: 
96,7 MHz 

105,2 MHz 
Naše oddaje 

lahko poslušate vsak dan 
med 8. in 19. uro, 

ob sobotah med 8. in 24. 
in ob nedeljah od 8. do 17. ure. 

»Električar« 
naredil za 750 

tisoč škode 
V noči iz 13. na 14. maj je 

neznani storilec prišel od 
ograjenega skladišča podjetja 
Celje v Brežicah in skozi majhno 
odprtino na ograji vstopil v 
notranjost, kjer je imel pristop do 
elektromateriala. Z neznanim 
ostrim predmetom je poškodoval 
progovno stikalo, namenjeno za 
odklop električne linije do 
transformatorja. Škode je za okoli 
750 tisoč tolarjev. 

Kršil javni red 
in mir 

V četrtek, 16. maja, so brežiški 
policisti iz gostinskega lokala 
»M« na Brezju pri Veliki Dolini 
odpeljali P.V., roj. 1973, iz 
Obrežja, ki je kršil javni red in mir. 
Kljub temu, da je bil lokal že 
zaprt, je od natakarice zahteval 
pijačo, ki pa mu ni hotela 
postreči, zato se je pričel do nje 
nesramno vesti. Ker ni upošteval 
opozorila policistov, da s 
kršitvami preneha, ob tem pa je 
postal še agresiven, so policisti 
uporabili fizično silo, ga odpeljali 
na policijsko postajo, kjer je ostal 
do iztreznitve. 

V trgovino po 
cigarete 

Mercatorjevo poslovalnico na 
Logu je v v noči 15. maja obiskal 
neznani »kupec«, ki je zlomil 
vložek cilindrične ključavnice na 
vhodnih vratih večnamenskega 
objekta, nato pa še na enak način 
odprl vrata živilske trgovine. 
Odnesel je 26 zavitkov cigaret 
znamke Boss, Marlboro in LM. 

zlomilo 
nadlahtno kosti 

V krški tovarni Vitacel je v i 
| četrtek, 16. maja, okoli 9. ure| 
I prišlo do delovne nesreče, v j 
|katen se je huje telesno! 
| poškodoval M.R, roj. 1970, iz S 
iPodsrede. Do nesreče je j 
I prišlo v obratu za pripravo!: 
j lesa za celulozo, kjer sel 
| nahaja sekirostroj, ki melje les. I 
|Pri odstranjevanju zmletega! 
I lesa, ki se nabira med valjem j 
l in trakom, je potrebno trak| 
| ustaviti, vendar tega M.R ni I 
|stori l . Z leseno lato j e | 
fodstranjeval les med| 
lobratovanjem in zaradi ! 
| nepazljivosti mu je transportni i 
I trak zgrabil palico ter mu jo I 
I skupaj z desno roko potegnil i 
I med trak in valj, pri tem pa mu f 
| je zlomil nadlahtno kost. 

Premalo nas je, da bi umirali na cestah 
Preventivna akcija 

»Hitrost ubija« 
V času od 25. maja do 25. junija bodo policisti izvajali akcijo »Hitrost 

ubija«, katere temeljni namen je preventivni vpliv na rizično skupino 
prometnih udeležencev - voznikov motornih vozil, ki prekoračujejo 
omejitve hitrosti vožnje ali vozijo z neprimerno hitrostjo. Posebnost te 
skupine pa so predvsem mladi vozniki (po vozniškem staležu in 
starosti) v močnih in hitrih vozilih. 

Omejitve hitrosti v Sloveniji določa stari zakon o varnosti v cestnem 
prometu. Na avtocestah je najvišja dovoljena hitrost 120 kilometrov 
na uro, na cestah, rezerviranih za promet motornih vozil (Slovenika, 
obvoznice), 100 km/h, magistralnih cestah 80 km/h, na regionalnih in 
lokalnih pa prav tako 80 km/h oziroma v skladu z drugimi omejitvami. 
Hitrost v naseljih je omejena, če ni določeno drugače, na 60 kilometrov 
na uro. 

Kako nevarne so prekoračitve dovoljene hitrsoti, pričajo natačni 
izračuni. Predstavljajte si, da se med vožnjo po suhi cesti, kjer je 
omejitev 50 km/h, pred vašim vozilom pojavi otrok ... Če vozite 50 
km/h ali manj, lahko pravočasno ustavite. Otroka ne boste zadeli. Če 
vozite 5 km/h hitreje, boste zadeli otroka s hitrostjo 28 km/h. Otroka 
boste gotovo huje poškodovali. Če vozite 10km/h hitreje, bosteotroka 
zadeli s hitrostjo 39 km/h. Otrok bo verjetno zaradi poškodb umrl. 
Če vozite 20 km/h hitreje, boste zadeli otroka s hitrostjo 57 km/h 
Otroka boste gotovo ubili. 

Prehita vožnja je v Sloveniji, pa tudi drugod v svetu, 
najpogostejši vzrok prometnih nezgod. Zaradi neprilagojene 
hitrosti se je v Sloveniji lani pripetilo 2.483 prometnih nezgod 
(leto prej 2.462) oziroma 37,9 odstotka vseh. Tudi posledice 
so bile najhujše: lani je zaradi pretežke noge na pedalu za 
plin umrlo 166 ljudi, statistični podatki pa kažejo, da sta na 
sto nezgod zaradi prehitre vožnje umrla dva udeleženca, 
skoraj deset pa jih je bilo poškodovanih. 
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V Krškem postavljeni 
zbiralniki za star papir 

Krško, maja - V začetku meseca smo poskusno uvedli ločeno 
zbiranje starega papirja. V ta namen smo postavili 20 zbiralnikov, in 
sicer 18 v KS Leskovec (Gorenja vas in Velika vas). Lokacije za 
zbiralnike so začasne, saj jih bomo lahko glede nafervenco polnjenja 
prestavili oziroma bomo njihovo število povečali. V zbiralnike sodijo: 
časopisi, revije, šolski zvezki, papirne vreče, katalogi, pisarniški papir 
itn. Kartonski papir je dovoljeno odlagati v zbiralnike, vendar prosimo, 
da škatle prej raztrgate ali razrežete na manjše kose. V zbiralnike ni 
dovoljeno odlagati plastificirane, voskane ali metalizirane embalaže 
(npr. tetrapaki od mleka in sokov...) ali drugih odpadkov. Za uspešno 
sodelovanje pri akciji se vam zahvaljujemo. 
KOSTAKd.d. 
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BINKOSTOVANJE V 
PILŠTANJU 

Turistično društvo Lesično Pilštanj in krajani Pilštanja že peto • 
' leto prikazujejo stare pastirske običaje, ki so jih v teh krajih J 

1 gojili vse do 70-tih lett, binkoštovanje. Ponovno jih bodo obudili I 
I v nedeljo, 26. maja, ob 4. uri zjutraj. 

Vse, ki jih zanima naše bogato kulturno in zgodovinsko . 
• izročilo, okornih in hudomušni, tudi že skoraj pozabljeni običaji, ' 
| vabijo, da se jim pridružijo, jih spodbujajo in uživajo v prikazu | 
• veščin. Za goste bodo tako kot vedno dobro poskrbeli. Na i 
'svidenje! * 

Radioklub »Maček«: »lov na lisico« 
Odprto prvenstvo v amaterskem 

radiogoniometriranju 
šentgotard nad Zagorjem, maja - Domači radioklub je priredil 

odprto prvenstvo v športno-tehnični disciplini - »lovu na lisico*, 
radiogoniometriranju, ki so se ga udeležili tudi radioklubi iz 
Ormoža, Ljutomera, Slovenskih Konjic, Slovenj Gradca, Domžal, 
Žužemberka, Sevnice in Krškega. Sodelovalo je 36 tekmovalcev, 
od tega 18 pionirjev iz krške in sevniške osnovne šole. 

Uvrstitev tekmovalcev iz Posavja: Pionirji, 3,5 MHz: 1. Jurij 
Klakočar, radioklub Krško; 2. Marko Ogorevc, 4. Marko Hribar, 5. David 
Brinovec, 6. Marko Keber, 9. Smiljan Sluhan, vsi radioklub »Amater« 
Sevnica; 11. Boštjan Plevnik, 12. Damijan Klinec, 16. Peter Kerin, 17. 
Marko Dušak, vsi radioklub Krško; 18. Matej Kernc, radioklub 
»Amater«, Sevnica. Ženske, 3,5 MHz: 3. Cvetka Mavsar, radioklub 
Krško. 

Obnova Inundantskega 
mostu gre po načrtu 

Brežice, maja - Inundantski most, ki v Brežicah povezuje prehod 
preko Krke in Save, je trenutno zaradi gradbenih del zaprt. Obnovo 
dotrajanega srednjega dela tega prehoda so pričeli lani v zgodnji 
jeseni in predvidevajo, da bodo dela končali letos, konec junija. 
Mostovi, zgrajeni od leta 1908 do 1912, so svojo nalogo izpolnili in so 
jih pred štirimi leti obnovili. Po končanih delih bo promet enosmeren, 
s pešpotjo in kolesarsko stezo. (Mr. Jožo) 

Brežiški stadion je 
dostopen vsem 

Brežice, maja - Za vzdrževanje športnega objekta skrbi skupina 
ljudi, ki so usposobljeni za vzdrževanje in upravljanje športnih objektov, 
skrbijo pa tudi za to, da so vsi, ki ga uporabljajo, zadovoljni. Na 
razpoložljive športne površine lahko pride vsakdo, ki se s športom 
želi ukvarjati rekreativno, na razpolago so vse zunanje površine, razen 
glavnega igrišča, katerega vzdrževanje je zelo drago, za njegovo 
uporabo pa se zanima tudi več reprezentanc iz tujih držav. Ura 
uporabe zunanjih površin stane 100,00 SIT, notranjih, kot so fitness ali 
aerobika - pod strokovnim vodstvom, pa 200,00 SIT, po končanih 
rednih dejavnostih pa so vsem na voljo tudi tuškabine. (B.Š.) 

Na sliki: prvi z leve - zmagovalec med pionirji Jurij Klakočar; v 
sredini prve vrste - tretjeuvrščena med ženskami - Cvetka Mavsar 
z mentorjem ekipe Janezom Kusljem. (foto: Črt Čargo) 

Prisegla 15. generacija 
vojakov 

Cerklje ob Krki, 10. maja - V tamkajšnji vojašnici je podpisala 
svečano prisego že 15. generacija slovenskih vojakov. Zbranim 
mladim fantom in njihovim številnim sorodnikom je ob tej priložnosti 
spregovoril poveljnik 2. pokrajinskega poveljstva Slovenske vojske, 
brigadir Janez Butara, ki je navzoče spomnil, da seje pred petimi leti 
v učnih centrih na Igu in v Pekrah pričelo usposabljanje prve generacije 
slovenskih vojakov, s čimer je Slovenija prenehala pošiljati svoje fante 
v druge dele takratne države in postavila temelje sedanji obliki lastnih 
oboroženih sil. Obiskovalci svečanosti so si v prostorih učnega centra 
lahko ogledali tudi razstavo dokumentarnih fotografij o vojni za 
samostojno Slovenijo ter o življenju in delu vojakov, na ogled pa je 
bilo tudi sodobno pehotno orožje. (ES) 

15. generacija pripravljena čaka na povelje 

Pacific prehiteva 
konkurenco 

V soboto, 25. maja, boste imeli možnost prisostvovati otvoritvi 
največje gostinske terase v Posavju. V Pacificu bomo lahko od 
sobote naprej poleg najboljših pizz v Krškem postrežem še s 
pisano ponudbo špagetov. Prav tako bo mogoče v novem 
sladolednem vrtu dobiti sladoled iz bogate ponudbe. Za najmlajše 
pa so uredili veliko otroško igrišče, kjer se bodo brezskrbno igrali. 
Otvoritev bo ob 20. uri. Za glasbo bo KANTAVTOR JASMIN DEDIČ 
poskrbel kar na novi terasi, na kateri bo 180 sodišč. Novost je 
tudi, da bodo ta dan pričeli točiti laško pivo, ki ga do sedaj niso 
imeli. Vzemite si čas, ker to ni vse, saj bo po dobri večerji »pasalo* 
prisluhniti še koncertu BAJAGE, ki vas bo,zabaval pozno v jutranje 
ure. Vljudno vabljeni! (Mr. Jožo) 

Nova socialna stanovanja v 
Sevnici 

Sevnica, maja - Na razpis za socialna stanovanja se je prijavilo 33 
kandidatov, od katerih jih bodo s prednostne liste zbrali 16, kolikor je 
stanovanj. Občina je namreč v bivšem samskem domu odkupila štiri 
nadstropja. Izmed 16 stanovanj so štiri garsonjere in dvanajst 
enoinpolsobnih stanovanj. Objekt so zgradili pred devetimi leti, zdaj 
pa so naknadno uredili še kleti in adaptirali vsa stanovanja (zamenjali 
so talne obloge, prepleskali stene, prebarvali okenske police...). Po 
ogledu in mnenju pristojnih organov upajo, da bodo stanovanja vseljiva 
že 1. junija. V istem stanovanjskem bloku sta dve nadstropji prazni, 
zato stanovanjski sklad upa, da bo tudi te prostore v kratkem lahko 
odkupil, (muca) 

MALI OGLASI 
V najem oddamo poslovni 
prostor (100 m2) v prvem 
nadstropju stanovanjske hiše v 
Krškem (Hočevarjev trg 6). Pišite 
na naslov: Marta Findrik, 
Hočevarjev trg 6, 8270 Krško. 

V najem oddam gospodarsko 
poslopje za mirno obrt ali 
skladišče(8x 11 m). Tel.: 56-168. 

Mercedes 200 D, starejši letnik, 
registriran do avgusta 1996, 
poceni prodam. Tel.: 33-975 
(dopoldan), 31-984 (popoldan). 

Prodam yugo 45, letnik 1986, 
registriran do 18.4.1997, dobro 
ohranjen, cena 1.600 DEM. 
Naslov: Stane Volk, Stiplovškova 
2, Brežice. 

V Krškem najamem Prodam citroenviša 11 RE, letnik 
neopremljeno stanovanje. 1986, registriran do 3/97, bele 
Možnost kasnejšega odkupa, barve, lepo ohranjen, cena 3.500 
Tel.: 22-979. DEM. Tel.: 65-715. 

Najamem enosobno stanovanje Prodam otroški voziček Peg 
ali garsonjero v Krškem. Tel: 21- Perego (košara in športni del). 
536 (od 8. dO 18. ure). Tel.: 32-302. 

V Posavju prodam vikendhišo s 
travnikom in gozdom. Tel.: 
004114622718 (Švica). 

Prodam ali zamenjam manjši 
vikend, lepa parcela, vinograd, 
lep razgled v okolici Krškega, za 
večjega ali hišo. Tel.: 0609/621-
285. 

Prodam vinograd in sadovnjak 
(13,5 arov) na Trški gori (Krško). 
Tel.: 99 3851/678-004 (Zagreb) 
ali pišite na naslov: Marta Findrik, 
Hočevarjev trg 6, 8270 Krško. 

Prodam njivo, 54 a, v k.o. Drnovo 
(v bližini avtoceste) in travnik, 72 
a, v k.o. Smednik (Raški tali). 
Cena in plačilo po dogovoru. Tel.: 
75-735. 

Lepo lokacijsko gradbeno 
parcelo v bližnji okolici Sevnice 
prodam. Cena po dogovoru. Tel.: 
0608/82-839. 

Dvosobno stanovanje na Cesti 4. 
julija 62 b, prodam (KATV, CK, 
telefon, dvigalo). Tel.: 21-834 
(dopoldan), 31-508 (popoldan). 

Na Cesti 4. julija 66 prodamo 
trisobno stanovanje (centralno 
ogrevano, telefon, KATV). Tel.: 
31-904 

Prodam opremljeno dvosobno 
komfortno stanovanje v centru 
Brežic (v prvem nadstropju, 
centralno ogrevano). Tel.: 65-
459. 

V Krškem vzamem v najem 
opremljeno stanovanje. Tel.: 31-
248. 

Mlada tričlanska družina najame 
stanovanje v Krškem. Tel.: 32-
621 

Prodam otroško stajico - kot 
nova. Tel.: 70-469. 

Prodam črno usnjeno 
motoristično jakno z všitim 
ledvičnim pasom, na ramenih in 
komolcih podložena, številka 54, 
kot nova. Cena 35.000 tolarjev 
oziroma po dogovoru. Tel.: 78-
365 (po 15. uri). 

Nudim varstvo otrok na svojem 
domu po dogovoru. Tel.: 21-922 
(zjutraj do 9. ure ali zvečer od 
18. ure naprej). 

Likam na vašem domu ali 
odpeljem - zlikano pripeljem. 
Zaupajte mi. Tel.: 56-168 (kličite 
zjutraj). 

Inštrulram kemijo za osnovne in 
srednje šole. Tel.: 21-209 (zjutraj 
ali zvečer). 

Kupim otroško formulo na 
pedala, Tel.: 70-469. 

Mbcer Solton 8-kanalni PA-209-N, 
dve zvočni skrinji po 150 W, 
električno kitaro Melodija in 
uglaševaiec kitarskih strun zelo 
ugodno prodam. Tel.: 84-468. 

Mlada tričlanska družina najame 
v Brežicah dvosobno stanovanje. 
Tel.: 62-739. 

Pišem tekste za uglasbitev - tudi 
po naročilu. Če želite uspeti, 
pokličite. Tel.: 70-024. 

Toyoto corollo LB 1.6,16 V, 105 
KM, letnik 1990, metalno siva, 
pomična streha, registrirana do 
oktobra 1996, prodam. Tel.: 31-
811. 

Prodam katro, letnik 87, pravkar 
registrirano. Tel.; 32-621 

Zamenjam najemniško dvosobno 
stanovanje na Senovem (CKO 3) 
za primerno v drugem delu 
Senovega. Oglasite se na naslov: 
Jože Žarn, Reštanj 43, Senovo 
(po 12.uri) 

MAVRICA GEA i>.o.o. 
• NEPEREMIČNINE (PRODAJA^AKUP, ODDAJA, NAJEM...) 
-STILNO POHIŠTVO 
-VITEŠKI OKLEPI 
-BIOENERGETIKA 

INFORMACIJE PO TELEFONU 0608/22-609 IN 21-609 

4 ^ 9 FILMSKI SPORED 
»Kino servis« Brežice 

23. V. ob 20.30 uri: HOLLANDOV 
OPUS, melodrama 
23. V. ob 18.30 uri, 24., 25. in 
26. V. Oif 18.30 in 20.30 uri in 27. 
V. ob 20.30 uri: OČE MOJE 
NEVESTE 2. del, komedija 
28.,g.: ni predstav 

Kulturni dom Krško 
23. V. ob 19. url, 24. V. ob 20. uri 
in 26. V. ob 18. uri: BABE -
GALANTNI PUJSEK, komedija 

Kino Kostanjevica 
25. V. ob 20. uri: ZLOMLJENA 
PUŠČICA, akcijski 
26. v. ob 20. uri: ZADNJI DNEVI, 
znanstveno-fantastični triler 

Kino Šentjernej 
24. V. ob 19. uri: ZADNJI DNEVI, 
znanstveno-fantastični triler 
24. V. Ob 21. uri: ZLOMLJENA 
PUŠČICA, akcijski 
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Janez Pavel II. v Sloveniji 
Posavci na srečanju s papežem 

Pišečani in Kapelci v Mariboru 
državno politiko velik dogodek, 
saj so te dni bile oči celega sveta 
uprte v naš prostor, neposredno 
pa so še enkrat potrdili našo 
srednjeevropskost. Osebno pa 
mi obisk, tako kot vsem vernikom, 
pomeni utrjevanje vere in 
potrjevanje pripadnosti. 

Na poti domov so se Pišečani 
in Kapelci prepustili vtisom in si 
bili edini, da je navzočnost ob 
takšnem zgodovinskem 
dogodku, ki ima za Slovence 
veliko sporočino vrednost, 
usmerjeno v prihodnost, zanje 
življenjski dogodek.« 

Škofa Jože Smej in Franc Kramberger v družbi 

Maribor, 19. maja - Zadnja 
postaja papeževega obiska v 
Sloveniji je bil Maribor. Tako kot 
v Ljubljani in Postojni seje tudi 
tu zbrala velika množica ljudi 
(ocenjujejo, da okoli 110.000), 
med katerimi je bilo tudi nekaj 
deset organiziranih skupin in 
posameznikov iz Posavja. 
Krajani Pisec in Kapel so s 
svojim župnikom Francem 
Ornikom na pot krenili z dvema 
avtobusoma. O pripravah na 
pot in o samem obisku smo se 
z župnikom pogovarjali dan po 
obisku, ko so bili vtisi še zelo 
živi: 

»Priprave na obisk so se 
pričele že zgodaj, ljudem srno 
posredovali informacije, delili 
vstopnice in pelerine. Pot do 
Maribora je potekala v nemirnem 
pričakovanju, izstopiti pa smo 
morali v Slivnici in zaradi gneče 
pot nadaljevati 2 km peš po 
avtocesti. Na vhodu so nas 
usmerili v razdelek C3, kot 
zanimivost pa naj omenim, da so 
za oskrbo z vodo in pomoč 
obiskovalcem skrbeli pripadniki 
malteškega viteškega rodu. In 
nato se je začelo. Ob pristanku 
papeževega letala se je 
pričakovanje stopnjevalo do 
vrhunca. 

Papež se je v svojem 
papamobilu počasi peljal med 
ljudstvom in ga pozdravljal. 
Sprejem je bil nadvse svečan in 

Krčani na srečanju 
z mladimi 

Postojna, 18. maja - Večina 
mladih iz Posavja je v soboto 
romala v Postojno z vlakom, med 
njim je bilo tudi več kot 50 
Krčanov v spremstvu svojega 
kaplana. Da bo to srečanje 
doživetje brez primere, je postalo 
jasno že kmalu po peti uri, ko so 
se na odru pojavili znani obrazi 
slovenske zabavne scene -
seveda Čuki, pa Majda Zore, 
Alenka Godec ... Vzdušje nekaj 
deset tisoč mladih pa je 
dobesedno zavrelo ob 
papeževem vzkliku: 'Papež vas 
ima radi* In v duhu, da se imamo 
lahko tudi v Sloveniji vsi radi med 
seboj, smo se razšli, mnogi smo 
ponoči pot nadaljevali kar do 
Maribora, kjer smo se s papežem 
srečali še enkrat in se tokrat tudi 
poslovili od njega. (Miloš 
Kukovičič) 

Več tisoč vernikov je navdušeno pozdravljalo papežev prihod. 

Papež je poudaril pomen materinstva in očetovstva za kulturo 
krščanskega življenja, spregovoril o dolžnostih kristjanov, kadidatih 
za svetnike in posebej ogovoril mlade, na katerih ta skupnost 
temelji. 

40 let Ribiške družine Sevnica 

Pišečani in Kaoelci na romaniu k oaoežu 

večtisočglavo občinstvo ga je 
navdušeno pozdravljalo. Sledil je 
uradni del in nato papežev govor, 
ki ga ne bi opisoval, saj je večina 
z njim gotovo že seznanjena.« 

»Osebno me je ganil prizor, ki 
sem mu bil priča: poleg mene je 
bil človek, star kakšnih 80 let, ki 
je iz Brazilije prišel v domovino 
prvič, potem ko jo je zapustil; 
jokal je od ganjenosti in sreče. 
Program je potekal s polno mero 
uglajenosti, tako s cerkvene kot 
s politične strani, in vsi navzoči 
cerkveni dostojanstveniki iz 
vsega sveta so pozitivno govorili 
o slovenski vernosti in državnem 
sprejemanju vere. 

Nedvomno je bil papežev 
obisk za slovensko vernost in 

Slovenska zveza ribiških 
družin zajema pod svoje okrilje 
ribiške družine iz Celja, 
Ljubljane, Maribora, Ptuja, 
Pomurja, Primorske in Trbovelj. 
Sevniška ribiška družina spada 
pod zvezo ribiških družin 
Novega mesta, ki združuje še 
Brežice, Brestanico, Kostanje
vico, Črnomelj in Metliko. O 
delovanju sevniške družine smo 

BREZPLAČNA DOSTAVA 

MERVIN Salon 

UGODNE 
NIZKE 
CENE 

POHIŠTVA 
DEL. ČAS: 
7-19 URE 
SOBOTA: 
8-13 URE 

NA DOM 

i pohištva 
MERVIN d.o.o., Mostec 6, 8257 Dobova, tel.: 0608/61-058 

OB KOFETKU 

se pogovarjali z njenim 
tajnikom, Silvom Osovnikarjem. 

«Ribiška družina Sevnica letos 
praznuje 40-letnico obstoja. To je 
častivreden jubilej, zato smo se 
odločili za izdajo brošure, v kateri 
bodo zbrani podatki o delovanju 
- od samega začetka pa vse do 
danes. Bili smo ves čas zelo 
dejavni in tako je tudi letos. Na 
sevniškem ribniku so bila tri 
nedelje zapored družinska 
tekmovanja. Na zadnji tekmi je 
najbogatejši ulov tehtal 8 kg rib. 
Organiziramo tudi pokalne tekme, 
mladinska tekmovanja, 
komercialne in zimske tekme ... 

14. julija bo regijska tekma na 
Savi. Vsako ribiško družino bosta 
zastopali po dve ekipi s štirimi 
člani. 21. julija pa bo prav tako na 
Savi še tekma v počastitev 40-
letnice Ribiške družine Sevnica in 
otvoritev ribiškega doma Lokve.« 

Pred leti je bil sevniški ribnik 
očiščen. Počistili so dno in ga 
razkužili, uredili so tudi okolico in 
tam, kjer je bila nevarnost zdrsa v 
vodo, postavili lesene pregrade 

ter podrli nekaj dreves, ki so bila 
v napoto. 

Ribiška tekmovanja potekajo 
po republiškem pravilniku, zato se 
morajo ribiči držati pravil. Sevniški 
ribiči imajo npr. dogovor, da vsako 
ulovljeno ameriško POStrV VmejO 
nazaj v ribnik. Spomladi imajo 
zaporo na mestih, kjer se ribe 
drstijo, zato je takrat lov 
prepovedan. Sevniška ribiška 
družina ima v upravljanju 197 
hektarov voda. Postavljene imajo 
tudi tako imenovane ribje valilnice. 
Ribe se ponavadi (odvisno od 
vrste) drstijo jeseni; podmladek 
(zvalijo 90-150 tisoč iker) spustijo 
v potoke. Po dveh letih ribiči ribe 
polovijo in nato ribnike znova 
napolnijo. Sevniški ribiči so edini 
v Sloveniji, ki gojijo podust. Ob 
občinskem prazniku se vsako leto 
zbere približno 90 tekmovalcev iz 
vse Slovenije, ki se pomerijo v 
pokalnem tekmovanju. Zanimiv je 
podatek, da so predlani skupno 
ujeli 138 kg rib, lani pa samo 4 
kg. Zato pregovor o ribiški sreči 
resnično drži. (muca) 

Darinka Cvetko-Segota 
Svojo tokratno sogovornico 

sem najprej poznal kot 
ljubiteljico zborovskega petja, 
ko pa seje pričel v času, ko se 
je vse bolj govorilo o zadnjih 
vzdihljajih tedanje Jugoslavije, 
v Sloveniji nazadržni proces 
politične večbarvnosti, je kaj 
kmalu zaplula v politične kroge. 
Darinka Cvetko-Šegota je 
postala članica stranke SKD, v 
kateri je pred leti prevzela 
dolžnost predsednice 
občinskega odbora, lani pa jo 
je brežiški občinski svet 
imenoval za podžupanjo. Kot 
relativno mlada upokojenka 
ima torej dovolj dela na 
področju, ki si ga je želela, pa 
vendar sem imel ves čas 
občutek, da z nečim ni preveč 
zadovoljna. 

«Moram reči, da sem 
pričakovala, da se bo družba v 
Sloveniji spreminjala hitreje, kot 

se to v resnici dogaja, zato sem 
nad takšnim razvojem kar 
razočarana. Ljudje po petih letih 
še vedno mislijo in delajo enako 
kot prej. Po starem. Tako si še 
vedno nisem povsem na čistem, 
kaj je resnični vzrok tega stanja. 
Razmišljam, da verjetno vodstva 
in aktivisti novih strank nismo 
dovolj dejavni, da bi jih vključili v 
spremembe, ali pa je 
antipropaganda demokracije 
tako močna, da se ljudje držijo 
bolj ob strani. Toda tu delajo 
največjo napako, saj so postali le 
opazovalci in tihi kritiki dogajanj, 
namesto da bi se vanje aktivno 
vključili. Treba je biti zraven, treba 
je biti izvoljen, treba je odločati. 
Le tako se bo lahko kaj 
spremenilo na bolje. Moti me, da 
toliko ljudi vidi pred seboj le 
temno prihodnost. V teh ni 
nobenega pozitivizma. 
Pripravljeni so na ves glas 

kritizirati drobne napake nekoga 
drugega, medtem ko nekatere 
lepe dosežke enostavno 
spregledajo. Sicer pa jih po svoje 
tudi razumem. Na eni strani se 
veča krog bogatih, ki so znali 
izkoristiti nastalo situacijo, na 
drugi strani pa je veliko ljudi, ki 
so kljub obljubam nekih strank, 
te so obljubljale veliko število 
delovnih mest, še vedno 
nezaposleni. In to ljudi mori. Ti 
niso zadovoljni z nobeno politiko, 
saj zaradi stanja, v katerem se 
nahajajo, nikomur ne zaupajo.« 

Kaj pa vas v sedanji družbi 
še posebej moti? 

« Počasnost upravnega stroja. 
Od ugotovitve nekega stanja pa 
do sprejetja ukrepa za njegovo 
rešitev preteče preveč časa. 
Potrebujemo bolj čvrste in 
učinkovite povezave med vlado, 
ministrstvi ter dalje, da bi stvari 
hitreje stekle. Tako pa se dogaja, 

da nek dokument potuje samo iz 
pisarne v pisarno po deset dni. 
Lep primer kratkovidosti je mejni 
prehod Obrežje. Sedaj, ko je 
prišlo do odprtja prometne poti 
med Ljubljano in Beogradom, 
nekateri ugotavljajo, da nas 
čakajo na tem prehodu veliki 
zastoji v prometu, čeprav je že 
dolgo časa jasno, da bo do 
odprtja ceste slej ko prej prišlo. 
Sedaj pa ni dokončan niti 
ureditveni načrt. A to je le en 
zgled nespametnega ravnanja. 
Takšnih in podobnih je žal še 
veliko. Prevečkrat pride do 
mešanja politike in stroke. Tisti, 
ki odločajo, bi se morali naučiti 
prisluhniti tudi dobremu nasvetu 
ali predlogu, ki ga je dal nekdo 
iz nasprotne stranke, ne pa take 
pobude brez utefneljenega 
razloga kategorično zavračati.« 

Letos ste se posebej aktivno 
udejstvovali v akciji za pomoč 

društvu duševno prizadetih. 
Kako je prišlo do tega? 

»Decembra lani sem bila kot 
podžupanja povabljena na 

okroglo mizo, na kateri je tekla 
beseda o težavah razvojnega 
oddelka brežiškega otroškega 
vrtca, ki se ukvarja s to kategorijo 
otrok. Za težave ljudi sem imela 

že prej veliko razumevanja, ko pa 
sem spoznala, koliko dela in 
trpljenja je prisotno pri delu z 
motenimi otroki, sem dobila idejo 
za prireditev dobrodelnih akcij, s 
pomočjo katerih bi zbirali denar 
za nabavo prepotrebnih in dragih 
pripomočkov za brežiški razvojni 
oddelek. Moram reči, da sem pri 
tem dobila vso podporo župana, 
in zadovoljna sem, da je akcija 
uspela. Tudi iz takšnih dogodkov 
izhaja moj pozitivizem. 
Verjamem, da so vsi ljudje po 
srcu dobri, le nekaj konkretnega 
jim moraš ponuditi.« 

Darinka Cvetko-Šegota pri 
ljudeh še posebej ceni iskrenost. 
Pravi pa, da ne mara različnih 
podtikanj. Teh pa je ravno v 
sedanjem času boja za oblast in 
privilegije v naši družbi žal vse 
več. 
Previdno, Darinka! (ES) 


